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ΝΑΪΡΟΜΠΙ
εβδομήντα δυο άτομα-
ανάμεσά τους και έξι 
αστυνομικοί έχασαν τη 
ζωή τους σε εμπορικό 
κέντρο στο Ναϊρόμπι 
όταν ένοπλοι μασκοφό-
ροι άνοιξαν πυρ. Έντρο-
μοι οι πελάτες των κατα-
στημάτων έτρεξαν να 
κρυφτούν, ενώ Κενυά-
τες αστυνομικοί εισέβα-
λαν στο κτίριο για να 
εξουδετερώσουν τους 
ενόπλους που κρατού-
σαν ομήρους.

SMS
Συναδέλφισσες 
και συνάδελφοι
Η ευκολία με την οποία 
το μιντιακό κατεστημέ-
νο στιγμάτισε την Ελλη-
νική Αστυνομία, μιλώ-
ντας για θυλάκους 
ανοχής, αδράνειας και 
συνεργασίας με τη Χρυ-
σή Αυγή, πρέπει να μας 
προβληματίσει. Το 
έχουμε ζήσει και στο 
παρελθόν, με αφορμή 
άλλες πονεμένες ιστο-
ρίες. Εκείνοι που μας 
έχουν καταδικάσει στα 
χαζοχαρούμενα και 
γλυκανάλατα θεάματα, 
στην παραπληροφόρη-
ση και στην αμορφω-
σιά,  έχουν το θράσος  
ξαφνικά να παριστά-
νουν τους κήνσορες 
της δημοκρατίας, πα-
ραδίδοντάς μας …αντι-
ρατσιστικά και …αντι-
φασιστικά μαθήματα.

Εκδοση της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας 
Αστυνομικών Υπαλλήλων που έχει  
στις τάξεις της 54 πρωτοβάθμιες 

οργανώσεις και 40.000 μέλη
www.poasy.gr

poasy@otenet.gr
Αθήνα, Μεσογείων 96, Τ.Κ. 115 27

Τηλ.: 210 7770.685, Fax: 210 7770.682

Εκδότης
Χρήστος Φωτόπουλος

Υπεύθυνος έκδοσης 
Χρήστος Τριγώνης 

Γραμματέας Δημοσίων Σχέσεων 

Συντακτική Ομάδα
Νικόλαος Καραδήμας

Βασίλειος Κωνσταντόπουλος 
Κωνσταντίνος Μαλλικόπουλος

Ευάγγελος Μυλωνάς

Σχεδιασμός - Σελιδοποίηση
dnt creative

Φιλμ - Εκτύπωση
Α.Ε. Τυποεκδοτική

Λεύκης 134, 145 65 Κρυονέρι

Τα ενυπόγραφα άρθρα δεν εκφράζουν 
υποχρεωτικά τις θέσεις της ιδιοκτησίας 
ή της σύνταξης της Νέας Αστυνομίας

Δ
εν έχει παρατηρηθεί 
μέχρι σήμερα κοινωνία 
χωρίς βία. Στις μέρες 
μας, όμως, η κατάσταση 
είναι σαφώς 

βεβαρημένη. Όσο για τη χώρα μας, 
η βία έχει καταστεί μια θλιβερή 
καθημερινότητα. 

Η αποθέωση της βίας και η 
διαρκώς αυξανόμενη προβολή της, 
η διάρρηξη του κοινωνικού ιστού, η 
αύξηση της κοινωνικής 
παθογένειας, η αποπροσωποποίηση 
των σχέσεων, η κοινωνική 
αναλγησία, ο ανταγωνισμός, η 
αποθέωση του ατομικού 
επιτεύγματος και η μοναχική 
πορεία χωρίς οράματα, στόχους και 
ιδανικά, καθιστούν τη χώρα μας 
ευάλωτη στη βία και το έγκλημα. 

Η κάθε κοινωνική οργάνωση έχει 
τα επίπεδα της βίας και της 
εγκληματικότητας που της 
αναλογούν. Ούτε ένα έγκλημα 
περισσότερο, ούτε ένα έγκλημα 
λιγότερο. Οι δείκτες των επιπέδων 
της βίας που παρουσιάζει μια 
κοινωνία στο χώρο και το χρόνο, 
αποτελούν την πλέον αξιόπιστη 
μονάδα μέτρησης των φαινομένων 
κοινωνικής παθογένειας. 

Η κοινωνική πρόληψη ως αντίδοτο  
στην έξαρση των φαινομένων βίας

Tου   
Άγγελου  
Τσιγκρή 

ΔιΚηγορου  
– Καθηγητη 
εγΚληματολο-
γιασ

Υπάρχουν λύσεις για τον έλεγχο της 
αυξανόμενης βίας και 
εγκληματικότητας. Απαιτείται, όμως, 
πρώτα και κύρια μια πολιτική 
κοινωνικής πρόληψης της βίας και της 
εγκληματικότητας, σε συνδυασμό με 
μία ορθολογική πολιτική δημόσιας 
ασφάλειας. 

Γ
ια μια ορθολογική πολιτική 
δημόσιας ασφάλειας 
απαιτείται 
επαναπροσδιορισμός του 
ρόλου και της αποστολής της 

Αστυνομίας ως κατεξοχήν φορέα 
παροχής ασφάλειας, μεταρρύθμιση 
στην οργάνωση και τη λειτουργία της, 
αποκατάσταση των σχέσεων 
εμπιστοσύνης και συνεργασίας με τους 
πολίτες και σαφής καταγραφή της 
πραγματικών διαστάσεων του 
φαινομένου που θέλουμε να 
αντιμετωπίσουμε, καθώς και των 
παραγόντων που το τροφοδοτούν. 

Από την άλλη μεριά, στον τομέα της 
κοινωνικής πρόληψης των φαινομένων 
βίας που ενδημούν στη χώρα μας, θα 
πρέπει να καταβληθεί συντονισμένη 
προσπάθεια για τη μείωση των δεικτών 
κοινωνικής παθογένειας που 
κλιμακώνονται διαρκώς τα τελευταία 

χρόνια στην Ελλάδα της οικονομικής 
κρίσης. 

Με άλλα λόγια, πρέπει να 
καταβληθούν συντονισμένες 
προσπάθειες για να μειωθεί η ανεργία, 
να δοθούν ευκαιρίες στους νέους και 
να διασφαλισθούν τα μέσα για την 
επίτευξή τους, να 
επαναπροσδιορισθούν οι στόχοι της 
νέας γενιάς, να μειωθεί το άνοιγμα της 
ψαλίδας μεταξύ πλουσίων και φτωχών, 
να αυξηθεί το βιοτικό και το 
εκπαιδευτικό επίπεδο των πολιτών, να 
στηριχθεί το κοινωνικό κράτος, να 
εμπεδωθεί η αξιοκρατία, να ενισχυθεί η 
διαφάνεια, να αμβλυνθούν οι 
ανισότητες, να ενσωματωθούν οι 
κοινωνικά αποκλεισμένες ομάδες του 
πληθυσμού. 

Πρέπει, δηλαδή, να καταβληθεί κάθε 
δυνατή προσπάθεια για τη δημιουργία 
μιας ανοιχτής κοινωνίας συνοχής και 
αλληλεγγύης που θα δίνει ευκαιρίες σε 
όλους. 

 
Ο Άγγελος Τσιγκρής έχει διατελέσει εκπρό-
σωπος της χώρας μας στο Δίκτυο Πρόληψης 
της Εγκληματικότητας της ΕΕ και στη Μό-
νιμη Αντιπροσωπία του ΟΗΕ για την Πρό-
ληψη του Εγκλήματος και την Ποινική Δι-
καιοσύνη. 

 εγκλημαΤικοΤηΤα
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Σε μια κρίσιμη εποχή για όλους 
μας, καθώς δίνουμε καθημερινά 
τη μάχη για την επιβίωση, 

ασκώντας ένα επικίνδυνο επάγγελμα 
και ενώ το συνδικαλιστικό μας κίνη-
μα έχει χαράξει τις προτεραιότητές 
του, αίφνης καλούμαστε όλοι να απο-
δείξουμε ότι δεν είμαστε …φασίστες! 

Εμείς που διεκδικούσαμε και διεκ-
δικούμε χρόνια τώρα τον εκσυγχρο-
νισμό και τον εκδημοκρατισμό όλων 
των λειτουργιών της Ελληνικής 
Αστυνομίας, καλούμαστε να αποδεί-
ξουμε τα αυτονόητα. Και σε ποιούς; 
Σε εκείνους που έβγαζαν «σπυράκια» 
στο άκουσμα και μόνο της λέξης εκ-
δημοκρατισμός, λες και δεν ήξεραν 
ότι το αντίθετό της θα μπορούσε να 
είναι και το «εκφασισμός»!  Αλλά και 
σε εκείνους, επίσης, που σκοπίμως 
ταύτιζαν τη διαδικασία του εκδημο-
κρατισμού με το δημοκρατικό φρό-
νημα του αστυνομικού, μόνο και μό-

νο για να αποπροσανατολίσουν τη 
συζήτηση από τα αίτια των προβλη-
μάτων μας και κυρίως από τα αιτή-
ματά μας. Οποία, όμως, υποκρισία, 

να παριστάνουν κάποιοι σήμερα 
τους δημόσιους κατήγορους, εγκα-
λώντας μας κιόλας ότι «δεν βλέπαμε» 
και «δεν ακούγαμε».

Ε , λοιπόν, και βλέπαμε και ακού-
γαμε και γι’ αυτό γινόμασταν 
δυσάρεστοι. Το Μάιο του 2011 

π.χ. με αφορμή και πάλι το στιγματι-
σμό της αστυνομίας εξαιτίας κάποιων 
επιχειρησιακών ενεργειών, υπήρξε 
μακροσκελέστατη ανακοίνωση της 
Ομοσπονδίας μας με 12 σημαντικότα-
τες επισημάνσεις για τον αναγκαίο 
εκδημοκρατισμό ως μια διαρκή υγιή 
διαδικασία θωράκισης της αστυνομί-
ας. Αναφέραμε, μεταξύ άλλων, την 
παρωδία των κρίσεων-προαγωγών, 
τη μη συμμετοχή μας στα υπηρεσιακά 
συμβούλια, τον ελλειμματικό διάλογο, 
την απαξίωσή μας ως θεσμού, την 
προσπάθεια αποσυνδικαλισμού, τη  
στέρηση του δικαιώματος της απεργί-

ας, την τάση στρατιωτικοποίησης και 
ραμποποίησης του σώματος με την 
ανεπαρκέστατη εκπαίδευση, τη  δια-
φθορά και  τα πολλά μεμονωμένα 
κρούσματα αστυνομικής αυθαιρεσίας 
κλπ. Ζητούσαμε να αντιμετωπιστούν 
τα αίτια, να μπει τέλος στις περικοπές 
και να υπάρξουν εγγυήσεις ανόρθω-
σης της ΕΛ.ΑΣ.

Ε ις μάτην, όμως. Αντί η πολιτεία 
να αφουγκραστεί την κραυγή 
αγωνίας και απόγνωσης εκεί-

νων που συνθλίβονταν στις μυλόπε-
τρες της κρίσης και να μην τους αφή-
σει «ξεκρέμαστους», είναι γνωστό 
πώς πορεύτηκε. Έπρεπε να βάλουμε 
και να ξαναβάλουμε πλάτες γιατί κιν-
δύνευε η Πατρίδα. Η βαρβαρότητα 
στην ημερήσια διάταξη, η κοινωνία 
και το κράτος υπό διάλυση. Κι εμείς, 
το δικό μας Γολγοθά για να βγούμε 
ασπροπρόσωποι.

Δεν είμαστε φασίστες
08•08•13
παρέμβαση της ποασυ για την 
εξόφληση των οδοιπορικών 
εξόδων λόγω αποσπάσεων για 
τα σχέδια «ΞεΝιοσ Ζευσ» και 
«ασπιΔα».

23•08•13
παρέμβαση της ομοσπονδίας 
για την υγιεινή και ασφάλεια 
στους χώρους των εγκαταστά-
σεων κεραιών εκπομπής τηλεο-
πτικού σήματος και κινητής τη-
λεφωνίας.
 
28•08•13
οι ομοσπονδίες των αστυνομι-
κών, των πυροσβεστών και των 
λιμενικών ζητούν να συναντη-
θούν με τον πρωθυπουργό 
κ. αντώνη σαμαρά. 

06•09•13 
πανελλαδική συγκέντρωση δια-
μαρτυρίας στο λευκό πύργο και 
πορεία προς το υπουργείο μα-
κεδονίας - θράκης.

16•09•13
συγκέντρωση διαμαρτυρίας 
στην Κόρινθο για τη συνεχιζόμε-
νη προβληματική κατάσταση σε 
ολόκληρη την πελοπόννησο 
εξαιτίας της λειτουργίας του Κέ-
ντρου Κράτησης αλλοδαπών. 

17•09•13 
ημερίδα στη θεσσαλονίκη για 
την εκπαίδευση και έκφραση 
συμπαράστασης στη συνάδελ-
φο σταυρούλα τζατζανά λόγω 
παραπομπής της στο πειθαρχι-
κό συμβούλιο.

18•09•13 
Καταδικάζουμε με τον πιο 
κατηγορηματικό τρόπο την 
αποτρόπαια δολοφονία του συ-
μπολίτη μας στο Κερατσίνι και 
απαιτούμε από τη συντεταγμέ-
νη πολιτεία να αντιμετωπιστούν 
αποτελεσματικά οι δράστες.

19•09•13
η ποασυ καταγγέλλει τις συ-
μπληρωματικές μεταθέσεις 
έτους 2013, τονίζοντας ότι ο 
αστυνομικός εγκαταλείπεται 
στο «έλεος του θεού». 

20•09•13
παγκρήτια συγκέντρωση δια-
μαρτυρίας στα Χανιά για τις επι-
πτώσεις των μνημονίων και την 
αναγκαιότητα λήψης μέτρων 
ανακούφισης.

26•09•13
για την απόκρουση του στιγματι-
σμού της ελληνικής αστυνομίας 
κατά τη διάρκεια της εξιχνίασης 
των εγκληματικών ενεργειών 
της Χρυσής αυγής, η ποασυ ζή-
τησε άμεση συνάντηση με τα 
πολιτικά κόμματα.

  Η ΑτζέΝτΑ  
τΟυ ΜΗΝΑ 

χιουμορ 
του ανδρέα πετρουλάκη 

            η βία συγκαλύπτεται  
μόνο με ψέματα και τα ψέματα  
συντηρούνται μόνο με τη βία

αλεξανΤρ ΣολζενιΤΣιν, 1918-2008, ρώΣοΣ ΣυγγραφεαΣ

η στυγερή δολο-
φονία του 35χρο-
νου μουσικού 
παύλου Φύσσα 
ανέδειξε την υπο-
κρισία των όψι-
μων υπερασπι-
στών της 
δημοκρατικής 
ομαλότητας. εί-
χαν προηγηθεί 
εκατοντάδες επι-
θέσεις με θύματα 
αλλοδαπούς, δη-
μόσιες εμφανί-
σεις και προκλη-
τικές δηλώσεις. 
Δυστυχώς, οι 
εκάστοτε κυβερ-
νήσεις, πορεύο-
νταν με πυξίδα το 
κομματικό όφε-
λος. στο πλαίσιο 
αυτό «χρησιμο-
ποιούσαν» ανά-
λογα και την ελ-
ληνική 
αστυνομία.

Η κοινωνική πρόληψη ως αντίδοτο  
στην έξαρση των φαινομένων βίας
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Απαξίωσαν  
και το θεσμό  
των  
μεταθέσεων
Οι συμπληρωματικές 
μεταθέσεις έτους 2013 
απέδειξαν πόσο 
σέβονται τους 
συναδέλφους μας

Έντονη ήταν η αντίδραση του 
συνδικαλιστικού μας κινήμα-
τος με το που ανακοινώθηκαν 
οι συμπληρωματικές μεταθέ-
σεις.Η Ομοσπονδία απευθυνό-
μενη προς τις συναδέλφισσες 
και τους συναδέλφους, τόνισε 
ότι «η εγκατάλειψη στο «έλεος 
του Θεού» των Αστυνομικών 
Υπηρεσιών στην περιφέρεια, 
συνεχίζεται. Ο Κώδικας Μετα-
θέσεων κατέστη πλέον ανε-
νεργός.  Οι παρεμβάσεις της 
Ομοσπονδίας εδώ και καιρό 
και των Πρωτοβαθμίων Οργα-
νώσεων προς την πολιτική και 
φυσική Ηγεσία για ενίσχυσή 
τους κυρίως με ανθρώπινο δυ-
ναμικό έπεσαν στο κενό.
Ευελπιστούσαμε, μετά και από 
τις έγγραφες επισημάνσεις 
μας προς τον κ. υπουργό Δη-
μόσιας Τάξης και Προστασίας 
του Πολίτη, ότι θα υπήρχε πο-
λιτική βούληση ενίσχυσης στο 
ελάχιστο των Αστυνομικών 
Υπηρεσιών της περιφέρειας με 
ανθρώπινο δυναμικό. Αυτό θα 
ανακούφιζε στοιχειωδώς και 
τους συναδέλφους που αναμέ-
νουν καρτερικά μια μετάθεσή 
τους και θα καταδείκνυε ότι η 
Ηγεσία δεν τους έχει εγκατα-
λείψει. Δυστυχώς όμως δια-
ψευστήκαμε, ως τούτο προκύ-
πτει περίτρανα από τον 
επισυναπτόμενο πίνακα των 
συμπληρωματικών μεταθέσε-
ων που υπολείπεται κατά εκα-
τό (100) περίπου θέσεων των 
περσινών.
Άραγε πού είναι το ενδιαφέ-
ρον της Ηγεσίας και για το αν-
θρώπινο δυναμικό της;
Μπροστά σ’ αυτή την εξέλιξη 
με εντολή της Ομοσπονδίας ο 
εκπρόσωπος αυτής δεν προσυ-
πέγραψε το σχετικό πρακτικό 
και αποχώρησε από τη συνε-
δρίαση του Συμβουλίου.
Αδιαμφισβήτητα, αυτή η αντι-
μετώπιση απαξιώνει τους θε-
σμούς και οδηγεί στην περιθω-
ριοποίηση τους συναδέλφους, 
γεγονός που προκαλεί την 
έντονη αγανάκτηση όλων μας. 
Τούτο δεν μπορεί και δεν πρέ-
πει να περάσει αναπάντητο. 
Έχουμε όλοι χρέος να περι-
φρουρήσουμε ό,τι με αγώνες 
έχει θεσπιστεί».

Η Ομοσπονδία μας εξαντλώ-
ντας όλα τα περιθώρια ανο-
χής και υπομονής, και 

αφουγκραζόμενη τόσο τις αγωνίες 
των συναδέλφων και των συναδελ-
φισσών μας σε όλη τη χώρα, όσο 
και των συμπολιτών μας που προ-
σβλέπουν και στηρίζουν τους αγώ-
νες μας για μια Ελληνική Αστυνο-
μία σύγχρονη και δημοκρατική, 
«οπλισμένη» με τις αποφάσεις των 
εργασιών του Διοικητικού και του 
Γενικού Συμβουλίου (28 και 29 Αυ-
γούστου 2013), ανοίγει τον κύκλο 
των ένστολων κινητοποιήσεων σε 
μια ύστατη προσπάθεια άσκησης 
περαιτέρω πίεσης σε αυτούς που 
όφειλαν να δώσουν «χθες» λύσεις 
στα υπερώριμα αιτήματά μας.

Ως γνωστόν, στο προηγούμενο 
Γενικό Συμβούλιο (10-11 Ιουλίου 
2013), αναπτύχθηκαν παρουσία 
της Ηγεσίας όλα τα εκκρεμή ζη-
τήματα, χωρίς να υπάρξει πρό-
οδος ακόμα και για αυτά που 
δεν έχουν οικονομικό κόστος 
(επικινδυνότητα εργασίας, ανα-
κοίνωση υπηρεσίας σε εβδομα-
διαία βάση, λέσχες εστίασης, 
απογραφή στην κατηγορία ΤΕ, 
συμμετοχή σε υπηρεσιακές επι-
τροπές, Διοίκηση ΤΕΑΠΑΣΑ 
κλπ). Αντιθέτως, δρομολογού-

νται αποφάσεις που οδηγούν 
στην υπηρεσιακή οπισθοδρό-
μηση (κατάργηση Δημοτικής 
Αστυνομίας, κατάργηση κενών 
οργανικών θέσεων κλπ) αλλά 
και στην υπονόμευση του συν-
δικαλιστικού μας κινήματος 
(κλιμάκωση των πειθαρχικών 
διώξεων, γνωμοδότηση με στό-
χο την απαγόρευση των ένστο-
λων κινητοποιήσεών μας, μη 
συμμετοχή σε επιτροπές κλπ).

Και όλα αυτά, τη στιγμή που: 
γκρεμίζεται το κοινωνικό κράτος, 
συρρικνώνεται ο τομέας της δημό-
σιας υγείας και παιδείας, αυξάνεται 
η φτώχεια και η ανεργία, πλήττο-
ντας αναπόφευκτα και την ευρύτε-
ρη αστυνομική οικογένειά μας, 
αφού τα προς το ζην περιορίζονται 
διαρκώς και επικινδύνως για 
όλους.

Ο Πρωθυπουργός
Την ίδια ώρα, παρά τις όποιες δη-
μόσιες εξαγγελίες του Πρωθυ-
πουργού (διάγγελμα της 17ης Ιου-
λίου 2013 ότι δεν θα υπάρξουν άλ-
λες περικοπές σε μισθούς και συ-
ν τ ά ξ ε ι ς  σ τ ρ α τ ι ω τ ι κ ώ ν ) 
εξακολουθούν να ισχύουν οι ψηφι-
σθέντες νόμοι για περαιτέρω περι-
κοπές (κατά 88,2 εκατ. € σε όσους 

υπηρετούν και κατά 161,8 εκατ. € 
στους συνταξιούχους).

 Οι δυναμικές μας κινητοποιή-
σεις το προηγούμενο διάστημα 
έδωσαν το ξεκάθαρο μήνυμα της 
καθολικής μας αντίδρασης σε ό,τι 
αρνητικό δρομολογείται για εμάς 
και ως τέτοιο μας οδηγεί αβίαστα 
στο συμπέρασμα ότι πρέπει και 
πάλι να ακολουθήσουμε το δοκι-
μασμένο δρόμο του αγώνα.

Στο κρίσιμο σταυροδρόμι στο 
οποίο βρισκόμαστε πλέον όλοι, 
καλούμαστε να απαιτήσουμε 
από τους κυβερνώντες, αλλά 
και από τα κόμματα της αντιπο-
λίτευσης και ιδίως από την Αξι-
ωματική Αντιπολίτευση, να πά-
ρουν θέση στα δίκαια αιτήματά 
μας. Ως Ομοσπονδία έχουμε 
αποδείξει ότι σεβόμαστε τους 
θεσμούς αλλά απαιτούμε σεβα-
σμό από όλους. Στο πλαίσιο αυτό 
έχουμε ζητήσει συνάντηση με τον 
Πρωθυπουργό της Χώρας από κοι-
νού με τις άλλες Ομοσπονδίες 
(ΠΟΑΞΙΑ, ΠΕΑΛΣ, ΕΑΠΣ, ΠΟΕΥΠΣ 
και ΠΟΕΠΛΣ). Αναφαίρετο δικαίω-
μά μας είναι να προχωρήσουμε και 
σε όποιες άλλες συναντήσεις κρι-
θεί απαραίτητο, καταγγέλλοντας 
την απαξιωτική στάση με την 
οποία αντιμετωπίζονται τα αιτή-

ματά μας και την ανασφάλεια στην 
οποία οδηγείται καθημερινά το 
ένστολο δυναμικό των Σωμάτων 
Ασφαλείας.

Είμαστε σε θέση;
Κατά τη διάρκεια του Γενικού Συμ-
βουλίου, παρά την καθολική επι-
βεβαίωση της αναγκαιότητας για 
κλιμάκωση της δυναμικής μας 
δράσης, εκφράστηκε από ορισμέ-
νους έντονος προβληματισμός αν 
είμαστε σε θέση να υλοποιήσουμε 
με επιτυχία τις όποιες αποφάσεις 
για αγωνιστικές κινητοποιήσεις, 
ιδίως αυτήν την περίοδο της πρω-
τοφανούς επίθεσης που δέχονται 
οι εργαζόμενοι στον ιδιωτικό και 
στον δημόσιο τομέα με μια άνευ 
προηγουμένου επίθεση στο συνδι-
καλιστικό κίνημα, με αφορμή και 
δικά του λάθη ή παραλείψεις. Κοι-
νή κατάληξη αυτού του προβλημα-
τισμού, ωστόσο, ήταν ότι κανένας 
αγώνας δεν πάει χαμένος και ότι 
είναι στο χέρι μας να πείσουμε τον 
αδρανοποιημένο συνάδελφο να 
ενταχθεί στον αγώνα μας, υπενθυ-
μίζοντάς του πώς σκέπτονται οι 
κυβερνώντες όταν αναφέρονται 
δημοσίως στην όποια συμμετοχή 
των εργαζομένων στις συγκεντρώ-
σεις τους.

Όφειλαν να δώσουν «χθες»  
λύσεις στα αιτήματά μας
Ένστολες κινητοποιήσεις στην Θεσσαλονίκη, στην Αθήνα, στην Κόρινθο  
και στη Θράκη αποφάσισε το Διοικητικό και το Γενικό Συμβούλιο της ΠΟΑΣΥ
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Χωρίς τις περικοπές των 88 εκ.€  
ο νέος προϋπολογισμός

Στο Γενικό Συμβούλιο 
προσήλθε εκ μέρους του 
Αρχηγού της Ελληνικής 

Αστυνομίας ο Προϊστάμενος 
Κλάδου Οικονομικοτεχνικών και 
Πληροφορικής Υποστράτηγος κ. 
Κων/νος Τσουβάλας, ο οποίος 
είπε ότι θα μεταφέρει τον 
προβληματισμό που 
αναπτύχθηκε στην Ηγεσία του 
Σώματος και απάντησε σε 
ερωτήματα που τέθηκαν. 
Ειδικότερα, για τις 
προβλεπόμενες νέες περικοπές 
είπε ότι από το Αρχηγείο, με 
εντολή του κ. υπουργού, 
υποβλήθηκε στο υπουργείο 
Οικονομικών ο νέος 
προϋπολογισμός έτους 2014, 
χωρίς τις περικοπές των 88 εκ. 
ευρώ, ενώ για το νέο μισθολόγιο 
αναγνώρισε ότι έχουν γίνει 
κάποιες εκτιμήσεις από 
υπηρεσιακή επιτροπή. Επίσης, 
ότι για τα νυχτερινά και τα 
πενθήμερα προβλέπει ότι θα 
υπάρξουν ανοίγματα προς το 
τέλος του χρόνου 5 έως 7 και 9 
έως 11 εκατ. ευρώ αντίστοιχα, 
τονίζοντας ότι οι Διοικητές 
οφείλουν στοιχειωδώς να 
κάνουν πρόβλεψη για όλο το 
χρόνο με βάση τα διαθέσιμα 
ποσά ώστε να καλύπτουν τις 
υπηρεσιακές ανάγκες. 

Για τα οδοιπορικά, ειδικότερα 
που καταβάλλονται στους 
αποσπασμένους συναδέλφους 
στον Έβρο διαβεβαίωσε ότι η 
εκροή (Ευρωπαϊκό Ταμείο 
Συνόρων) γίνεται σε δόσεις 

χωρίς να υπάρχει κίνδυνος 
απώλειάς τους, ενώ έχει ληφθεί 
μέριμνα για ενίσχυση με 
συναδέλφους και της ΥΔΕ ώστε 
να ελέγχονται ταχύτερα τα λοιπά 
υπομνήματα.

Για το ΤΕΑΠΑΣΑ είπε ότι είναι 
θέμα χρόνου ο ορισμός της νέας 
διοίκησης, ενώ το υπουργείο 
Εργασίας ενέκρινε την 
αναλογιστική μελέτη για τα 
σενάρια υπολογισμού του 
εφάπαξ, που προβλέπουν 
μείωση των παροχών, αύξηση 
των εισφορών και καθιέρωση 
τριακονταετίας και στα δυο 
Ταμεία (πρώην Ε.Χ. – Α.Π.).

Σε ό,τι αφορά τον 
πεπαλαιωμένο στόλο οχημάτων 
(το 2008 δαπανήθηκαν 
24.000.000 ευρώ για επισκευές, 
το 2012 10.000.000 ευρώ και ήδη 
το 2013 6,8 εκατ. ευρώ με 
εγγεγραμμένες πιστώσεις 

7.000.000 ευρώ) έγινε 
ενημέρωση για σειρά 
προμηθειών που είναι σε εξέλιξη 
και αφορούν περίπου 500 
οχήματα και 217 δίκυκλα.

Για το μείζον ζήτημα των 
δανείων και τους 
πλειστηριασμούς απάντησε ότι 
επιτροπή μελετά την υποβολή 
αιτήματος προς την Ένωση 
Ελληνικών Τραπεζών 
προκειμένου να τύχουν 
ευνοϊκότερης ρύθμισης οι νέοι 
δανειολήπτες, ενώ ζήτησε 
«οικονομία δυνάμεως» 
αναφορικά με τα αιτήματα για τη 
λειτουργία λεσχών σε διάφορες 
περιοχές, σημειώνοντας ότι 
δικαιούνται σε αυτές σίτιση και 
τα παιδιά-φοιτητές αστυνομικών 
οικογενειών.

Απαντώντας σε ερώτημα τι θα 
γίνει με τις οικονομικές απώλειες 
του Ιδρύματος Εξοχές εξαιτίας 
του κουρέματος, είπε ότι 
καταβάλλεται προσπάθεια να 
αλλάξει η νομική του μορφή προς 
αποφυγήν παρόμοιων δυσμενών 
εξελίξεων.

Τέλος,  ο Νομικός Σύμβουλος 
της Ομοσπονδίας Χαράλαμπος 
Μπουκουβάλας προειδοποίησε 
ότι οι κυβερνητικές αποφάσεις 
περί διαθεσιμότητας και 
αυτοδίκαιης αργίας των 
δημοσίων υπαλλήλων είναι κακά 
νέα τα οποία πρέπει να 
αντιμετωπιστούν. Ενημέρωσε 
επίσης ότι εκκρεμοδικούν οι 
υποθέσεις για το ειδικής 
απασχόλησης και τα 176 ευρώ.

Καλή χρονιά 
στους 
μαθητές
«Στις πόλεις τα τείχη,  
στις ψυχές οι γνώσεις  
που αποκτούμε  
με την εκπαίδευση,  
και στολισμό και ασφάλεια 
παρέχουν»
 
Σωκράτης

H Πανελλήνια Ομοσπονδία 
Αστυνομικών Υπαλλήλων με 
αφορμή την έναρξη της νέας 
σχολικής χρονιάς, εύχεται 
σε όλη την εκπαιδευτική κοι-
νότητα από τις πιο μικρές και 
τρυφερές παιδικές ψυχού-
λες έως τον πλέον καταξιω-
μένο ακαδημαϊκό δάσκαλο, 
καλή σχολική χρονιά, με τόλ-
μη και αποφασιστικότητα 
για το μέλλον.
Επειδή είμαστε βέβαιοι ότι 
δεν «τους αρέσει να σκοτώ-
νουν τον χρόνο τους, περιμέ-
νοντας το χρόνο να τους σκο-
τώσει», συντασσόμαστε σε 
κάθε πρωτοβουλία που θα 
πολεμά την οπισθοδρόμηση 
και τη μιζέρια στο χώρο της 
εκπαίδευσης. Τούτες τις δύ-
σκολες ώρες για όλους μας, 
οι δάσκαλοι των παιδιών 
μας, που σε ανύποπτες στιγ-
μές τα παροτρύνουν να μην 
λυγίζουν στα εμπόδια της 
ζωής, αλλά να αγωνίζονται 
πάντα για το καλύτερο, θα 
ήταν παράλογο να αλλάξουν 
στάση ζωής, καλλιεργώντας 
τον ατομικισμό, την ηττοπά-
θεια και την παραίτηση από 
το ευ αγωνίζεσθαι.
Εμείς, που έχουμε κληθεί να 
φυλάττουμε Θερμοπύλες 
από το δικό μας μετερίζι, κα-
τανοούμε απολύτως τις αντι-
ξοότητες και τα προβλήματα 
που αντιμετωπίζει η εκπαι-
δευτική κοινότητα και γι’ 
αυτό αγωνιούμε και από την 
δική μας πλευρά για μια παι-
δεία σύγχρονη και ουσιαστι-
κή για όλα τα Ελληνόπουλα, 
ανεξαρτήτως εισοδηματικής 
τάξης και προέλευσης.

Συνάντηση με τον 
πρωθυπουργό κ. Αντώνη 
Σαμαρά επιδιώκουν να 

έχουν οι Ομοσπονδίες. 
Στην επιστολή που 

απέστειλαν στο Μέγαρο 
Μαξίμου στις 28/8/2013, του 
υπενθυμίζουν τις 
προεκλογικές του δεσμεύσεις, 
αλλά και όσα είχε πει κατά τη 
συνάντησή τους στα γραφεία 
της Νέας Δημοκρατίας, στις 13 
Μαρτίου 2012 για την 
επικινδυνότητα της εργασίας 
και τις περικοπές δαπανών. 

Τονίζουν δε ότι αν και στο 
διάγγελμά του προς τον 
ελληνικό λαό στις 17-07-2013,  
είχε πει ότι δεν θα εφαρμοστούν 
μέτρα που έχουν ψηφιστεί στο 
μνημόνιο για το 2014, 
διατηρούνται αναλλοίωτες οι 
διατάξεις που απορρέουν από 

τον Νόμο 4093/2012, για τη 
θέσπιση νέου μισθολογίου με 
περαιτέρω μειώσεις κατά 88,2 
εκατ. € σε όσους υπηρετούν και 
κατά 161,8 εκατ. € στους 

συνταξιούχους.
Ανάλογες επιστολές 

εστάλησαν στους υπουργούς 
Οικονομικών, Δημόσιας Τάξης 
και Ναυτιλίας.

Ζητάμε συνάντηση  
με τον Πρωθυπουργό

Απάθεια
Εξάλλου, απάθεια δεν δικαιολογεί-
ται για κανέναν, καθώς τα προβλή-
ματα οξύνονται διαρκώς, όχι με ευ-
θύνη των συνδικαλιστών, αλλά εξαι-
τίας των συνεχιζόμενων οικονομι-
κών περικοπών, της αδυναμίας της 
διοίκησης να ανταποκριθεί στις 
απαιτήσεις των καιρών και της 
απροθυμίας της κυβέρνησης να 
αποδεχθεί προτεινόμενες από μας 
λύσεις (αναδιάρθρωση, αντικειμενι-
κό σύστημα μεταθέσεων, κρίσεις 
προαγωγές, περιορισμός των άσκο-
πων μετακινήσεων διμοιριών, απο-
συμφόρηση κρατητηρίων, μη μετα-
τροπή αστυνομικών σχολών σε κέ-
ντρα κράτησης κλπ).

Σταθμίζοντας τις προτάσεις και 
τον προβληματισμό των συμμετεχό-
ντων, η Ομοσπονδία αποφάσισε να 
εξαγγείλει ένα νέο γύρο κινητοποι-
ήσεων, αρχίζοντας με την κοινή έν-
στολη συγκέντρωση διαμαρτυρίας 
των Αστυνομικών, των Λιμενικών 
και των Πυροσβεστών στην Θεσσα-
λονίκη στις 6 Σεπτεμβρίου 2013 και 
συνεχίζοντας με πανελλαδική κινη-
τοποίηση στην Αθήνα το πρώτο 
10ημερο του Οκτωβρίου, ανάλογα με 
τις εξελίξεις.

Βαρύνουσας σημασίας εκδηλώ-
σεις διαμαρτυρίας αποφασίστηκε 
να πραγματοποιηθούν: α) στις 
17/18 Σεπτεμβρίου 2013 στη Θεσ-
σαλονίκη για τη δίωξη της Προέ-
δρου της ΕΑΥ Ροδόπης και μέλους 
του Δ.Σ. της Ομοσπονδίας με 
αφορμή τον έντιμο και αξιοπρε-
πή αγώνα που δόθηκε πέρυσι για 
να μην μετατραπούν οι Αστυνομι-
κές Σχολές σε φυλακές, και β) πε-
ριφερειακές συγκεντρώσεις δια-
μαρτυρίας στην Κόρινθο και στη 
Θράκη με κύριο αίτημα την αντι-
μετώπιση των προβλημάτων στα 
κέντρα κράτησης αλλοδαπών.
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Μετά τη στυγερή δολοφονία 
του συνανθρώπου μας στο 
Κερατσίνι που συγκλόνισε 

όλη την χώρα και μας εξέθεσε διε-
θνώς, γίναμε μάρτυρες και μιας άλ-
λης κατάστασης. Διαδόθηκε μέσω 
ενός καταιγιστικού τρόπου διαχείρι-
σης και επικοινωνιακής προβολής 
του τραγικού συμβάντος, ένας δηλη-
τηριώδης γενικευμένος απόηχος 
προς τους συμπολίτες μας, ότι οι 
Αστυνομικοί, ως δημόσιοι λειτουρ-
γοί, διαπνεόμαστε από αντιδημοκρα-
τικά ιδεώδη και ότι είμαστε ιδεολογι-
κοί υποστηρικτές, κρυφά ή φανερά, 
αντικοινοβουλευτικών μορφωμά-
των. Ως απάντηση σε όλα αυτά, η ΠΟ-

ΑΣΥ, εξέδωσε νέα ανακοίνωση, απευ-
θυνόμενη σε όλες τις συναδέλφισσες 
και τους συναδέλφους, τονίζοντας 
μεταξύ άλλων ότι:

Πολλοί συνάδελφοι στον κοινω-
νικό μας περίγυρο βρισκόμαστε 
στη δυσάρεστη θέση να προσπα-
θούμε να αποδείξουμε ότι «δεν εί-
μαστε ελέφαντες». Δυστυχώς, η 
«κατάρα» των ενστόλων είναι ότι, 
αν ένας παραβεί τον όρκο του και 
εκθέσει την ιδιότητα του, απλώνε-
ται αυτή σε όλους, ιδίως όταν η κοι-
νωνία βρίσκεται σε κρίση. Να μη 
λησμονούμε όμως ότι:

 Όταν αισθανόμαστε ότι είμαστε μό-
νοι μας, πρέπει εμείς πρώτοι να προ-

στατέψουμε τους εαυτούς μας. Δεν το 
έκανε στο παρελθόν και δεν θα το 
κάνει κανείς άλλος για εμάς, ούτε τώ-
ρα όσο εμείς θέλουμε και επιζητούμε. 
Γι’ αυτό, ο δικαιολογημένος θυμός 
πρέπει να μετουσιωθεί σε συγκεκρι-
μένη συνειδητή στάση, καθημερινής 
συμμετοχής στο συνδικαλιστικό κί-
νημα, ανεξάρτητα από τα όποια πα-
ράπονα και τις πικρίες που μπορεί να 
έχει ο καθένας μας. Ο συνδικαλισμός 
που όχι τυχαία βάλλεται στην εποχή 
των μνημονίων, εξακολουθεί να είναι 
βάθρο της Δημοκρατίας μας.

 Στην απαξίωσή μας αυτή τη στιγμή, 
προϋπήρχε η απαξίωση στο θεσμό 
των κρίσεων-προαγωγών, στην πα-

ρωχημένη εκπαίδευση, στις ξεπερα-
σμένες δομές, στα ανύπαρκτα εχέγ-
γυα που χρειαζόμαστε για να κάνου-
με τη δουλειά μας. 

 Είναι αυτονόητη η καταδίκη των 
επίμεμπτων συμπεριφορών απ’ 
όπου κι αν προέρχονται. Το συνδικα-
λιστικό μας κίνημα δίνει αγώνα κα-
θημερινό για την εξάλειψή τους, δι-
εκδικώντας παγίως τον εκσυγχρονι-
σμό και τον εκδημοκρατισμό της 
αστυνομικής λειτουργίας, που ση-
μαίνει επαγγελματική Αστυνομία, 
απαλλαγμένη από επιζήμιες προς 
αυτήν νοοτροπίες και αντιλήψεις. 
Όσο επιζήμια είναι η διαφθορά χαρα-
κτήρα, άλλο τόσο καταστροφικός εί-

ναι ο κάθε μορφής «κομματισμός», 
«ωχαδερφισμός», «σκοταδισμός», 
«φασισμός» και «φανατισμός» που 
βρίσκουν έδαφος παντού σε συνθή-
κες ακραίας οικονομικής κρίσης.

 Η δική μας αξιόπιστη αξιολόγηση 
γίνεται όταν βγάζουμε τη στολή και 
δεχόμαστε την αναγνώριση ή όχι του 
περίγυρού μας, η οποία δεν έχει κα-
μία σχέση με ό,τι επικρατεί στο υπη-
ρεσιακό επίπεδο και δη με τις κρίσεις 
δια αδιαφανών διαδικασιών παρα-
γκωνισμών και επικρατήσεων. Λόγω 
αυτού, η Ηγεσία φαίνεται ανίσχυρη 
μπροστά στα Μ.Μ.Ε., ώστε να βάλει 
τα πράγματα στη θέση τους. Γι’ αυτό 
και αρκετοί από τον έντυπο και ηλε-

Τ ις ευαίσθητες χορδές του Έλ-
ληνα Αστυνομικού προκάλε-
σαν οι χειρισμοί της Ηγεσίας 

με αφορμή τη στυγερή δολοφονία 
του 35χρονου μουσικού Παύλου 
Φύσσα στο Κερατσίνι και την από-
φασή της να αντιμετωπιστεί πλέ-
ον η Χρυσή Αυγή ως εγκληματική 
συμμορία.

«Τις τελευταίες ημέρες, η αυτο-
νόητη προσπάθεια της πολιτείας 
να ξεριζώσει από την ελληνική κοι-
νωνία το καρκίνωμα της φασιστι-
κής απειλής, τείνει να εξελιχθεί σε 
μια επικίνδυνη στοχοποίηση της 
Ελληνικής Αστυνομίας και του Έλ-
ληνα Αστυνομικού, προκαλώντας 
εύλογα ερωτηματικά και έντονη 
ανησυχία σε όλους μας», τονίζει με-
ταξύ άλλων η Ομοσπονδία σε επι-
στολή που απέστειλε στον πρόεδρο 
της Βουλής κ. Ευάγγελο Μεϊμα-
ράκη και στους αρχηγούς των πο-
λιτικών κομμάτων, επιζητώντας 
άμεση συνάντηση μαζί τους.

Στην ίδια επιστολή αναδεικνύε-
ται ο διαρκής μας αγώνας για να 
υπάρξει διακομματική συνεννόη-
ση όσον αφορά στα ζητήματα της 
ασφάλειας και της λειτουργίας 

μιας Αστυνομίας στην υπηρεσία 
του πολίτη, με σεβασμό στα αν-
θρώπινα δικαιώματα και αυστηρή 
προσήλωση στα ιδανικά και τις 
αρχές της Δημοκρατίας μας. 
«Επειδή είναι ανεπίτρεπτο να θυ-

ματοποιηθεί ο Έλληνας Αστυνομι-
κός και να υπονομευθεί η λειτουρ-
γία της Ελληνικής Αστυνομίας, 
όταν μάλιστα καλείται να πρωτο-
στατήσει στη δίωξη της εγκλημα-
τικής δράσης που εκπορεύεται 

από το συγκεκριμένο πολιτικό 
μόρφωμα, σας παρακαλούμε να 
έχουμε μια συνάντηση μαζί σας 
προκειμένου σας ενημερώσουμε 
πληρέστερα για την αγωνία που 
μας διακατέχει, και να σας παρα-

καλέσουμε να συμβάλλετε στην 
αποκατάσταση του κύρους των 
Ελλήνων Αστυνομικών.  Ο Έλλη-
νας Αστυνομικός πρέπει να αισθά-
νεται και να είναι ασφαλής στην 
καθημερινή του μάχη με το έγκλη-

Τα κόμματα ενώπιον των ευθυ  νών τους
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Ψηλά το κεφάλι!
Η παραπληροφόρηση δεν θα περάσει. Δοκιμαζόμαστε αλλά δεν θα υποκύψουμε...

Εύλογα ερωτηματικά
- Η κοινή λογική του μέσου 
ανθρώπου υποδεικνύει ότι 
δεν είναι δυνατόν εν μια νυ-
κτί να «καθαιρείς», να απο-
μακρύνεις και να ανακυ-
κλώνεις ηγετικά στελέχη 
ενός Οργανισμού όπως αυ-
τού της Αστυνομίας που μέ-
χρι χθες ήταν ικανά και άξια, 
χωρίς καμία αιτιολόγηση.

 - Εάν υπάρχουν αθέα-
τα σημεία, επιβάλλε-
ται να φωτιστούν διότι 
διαφορετικά αφενός 
θυματοποιείται το 
Σώμα και οι Αστυνομι-
κοί -για άλλη μια 
φορά- αφετέρου κατα-
δεικνύεται επικοινωνι-
ακή σκοπιμότητα.

 - Η ζημιά που προκα-
λείται από αυτό στη συ-
νείδηση των πολιτών εί-
ναι πολύ μεγάλη και δεν 
αναστρέφεται με τις δι-
αβεβαιώσεις της Αστυ-
νομικής Ηγεσίας ότι εί-
ναι άσχετες οι 
μετακινήσεις με την 
τραγική επικαιρότητα.

- Η ΕΚΑΜ π.χ. που ήταν η αιχμή του δό-
ρατος στις πρόσφατα ευρείας κλίμακας 
επιχειρήσεις για τον εντοπισμό και τη 
σύλληψη των επικίνδυνων δραπετών 
από τις φυλακές Τρικάλων, με τραυματι-
σμό στελέχους της σε συμπλοκή κατά 
την οποία εξουδετερώθηκε ένας από 
τους επικίνδυνους κακοποιούς, λαμβά-
νοντας τα εύσημα από την πολιτική και 
αστυνομική Ηγεσία, πώς ξαφνικά στιγ-
ματίζεται σήμερα μ’ αυτό τον τρόπο;

- Αίφνης, ο Έλληνας 
Αστυνομικός δέχεται επί 
δικαίων και αδίκων μια 
ενορχηστρωμένη, επι-
κοινωνιακή επίθεση που 
έτσι όπως εκτυλίσσεται 
δεν αποκλείεται να τον 
καταστήσει «ένοχο» ακό-
μα και για την κοινοβου-
λευτική εκπροσώπηση 
της Χρυσής Αυγής...

- Αίφνης, η Ηγε-
σία, πολιτική και 
φυσική, ανακά-
λυψαν την «Χρυ-
σή Αυγή της 
ΕΛ.ΑΣ.» και έδω-
σαν εντολή να 
πέσει βαρύς ο 
πέλεκυς...
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Μετά από πρόσκληση της 
Εκτελεστικής Γραμματεί-
ας της ΠΟΑΣΥ, η  επιτρο-

πή Κώδικα Μεταθέσεων, Πειθαρ-
χικού Δικαίου, Χρόνου Εργασίας 
πραγματοποίησε επανειλημμένες 
συνεδριάσεις κατά τις οποίες 
ασχολήθηκε με τη βελτίωση-τρο-
ποποίησητων διατάξεων του Κώ-
δικα Μεταθέσεων.

Αφού ανέλυσε το υπάρχον θε-
σμικό πλαίσιο και αξιολόγησε τις 
προτεινόμενες τροποποιήσεις που 
κατατέθηκαν, από τις Ενώσεις, τα 
απλά μέλη-αστυνομικούς και τους 
εκπροσώπους της ΠΟΑΣΥ στα 
Συμβούλια Μεταθέσεων, κατέληξε 
ομόφωνα στο πόρισμά της προκει-
μένου να αποτελέσει αυτό σοβαρό 
εργαλείο επιχειρημάτων στις δια-
πραγματεύσεις-συζητήσεις που θα 
κληθεί ενδεχομένως να συμμετά-
σχει η Ομοσπονδία, στο πλαίσιο 
και της διαβούλευσης για το σχέ-
διο αναδιάρθρωσης των υπηρεσι-
ών της ΕΛ.ΑΣ. 

Βασική αρχή στη διαμόρφωση 
του αρχικού πλαισίου του Π.Δ 
100/2003 ήταν η θεσμοθέτηση απο-
τυπωμένου κειμένου το οποίο με 
αντικειμενικά κριτήρια και χωρίς 
παραθυράκια, να εξασφαλίζει 
στους αστυνομικούς την μετακίνη-
ση-μετάθεσή τους στον τόπο συμ-
φερόντων τους, με δίκαιο και αξιο-
κρατικό τρόπο, χωρίς παρεμβάσεις 
τρίτων. Επίσης, να διασφαλίζει την 
κατοχύρωση της θέσης στην Υπη-
ρεσία που υπηρετούν, παρέχοντάς 
τους παράλληλα τη δυνατότητα, 
προστατευμένοι και ανεπηρέαστοι 
από απειλές του τύπου «ξέρεις 

ποιος είμαι εγώ» ή «θα δεις που θα 
σε στείλω», να εκτελούν επαγγελ-
ματικά το καθήκον τους και να 
μπορούν να προγραμματίζουν με 
ηρεμία και γαλήνη το ατομικό και 
οικογενειακό τους μέλλον.

Στα 10 χρόνια εφαρμογής του 
σχετικού Π.Δ., κατά κοινή παρα-
δοχή, ο Κώδικας Μεταθέσεων λει-
τούργησε προς όφελος των συνα-
δέλφων και συνέβαλε στην ομαλή 
και αξιοκρατική λειτουργία της 
ΕΛ.ΑΣ. Με διάφορες παρεμβάσεις, 
όμως, που ο νομοθέτης, εν προ-
κειμένω η Ηγεσία της Αστυνομί-
ας, πραγματοποίησε στο αρχικό 
θεσμικό πλαίσιο, ίσως για να αντι-
μετωπίσει κοινωνικά προβλήμα-
τα που απασχολούσαν τους συνα-
δέλφους, δυστυχώς επέτρεψε σε 
επιτήδειους, να εκμεταλλευτούν 
αυτή τη χαλάρωση των διατάξεων 
και με πλάγιο τρόπο να καρπω-
θούν των ευνοϊκών ρυθμίσεων, 
πετυχαίνοντας τη μετακίνησή 
τους στον τόπο προτίμησής τους, 
εις βάρος των ευσυνείδητων συ-
ναδέλφων που εγκλωβισμένοι 
στην επετηρίδα των αντικειμενι-
κών κριτηρίων, περιμένουν  υπο-
μονετικά τη σειρά τους με αποτέ-
λεσμα, να δημιουργούνται στην 
πλειονότητα του αστυνομικού 
προσωπικού, αισθήματα δυσπι-
στίας και αγανάκτησης ταυτόχρο-
να, ένεκα της  άδικης και αναξιο-
κρατικής εφαρμογής του Π.Δ. Δι-
ότι, έπειτα από τις εξαιρέσεις που 
κατά καιρούς προστέθηκαν, πα-
ρατηρείται το φαινόμενο σε μεγά-
λο αριθμό Αστυνομικών Διευθύν-
σεων, οι θέσεις των τακτικών με-

ταθέσεων να καλύπτονται στο σύ-
νολό τους από συναδέλφους που 
ανήκουν στις κατηγορίες των 
εξαιρέσεων (εδάφια α,β,γ,δ, της 
παρ. 3 του άρθρου 3)  και καμιά να 
μην καλύπτεται από την κατηγο-
ρία των αντικειμενικών κριτηρίων 
(εδ. ε’ παρ.3 αρθ. 3).

Χρέος μας λοιπόν είναι, με τις 
νέες προτάσεις που καταθέτουμε 
και με την επεξεργασία που θα 
υποστούν στη συνέχεια λαμβάνο-
ντας υπόψη και τις παρατηρήσεις 
όλων μας, να αντιμετωπίσουμε τη 
χαλάρωση και τα παραθυράκια 
των διατάξεων, να απαλείψουμε 
τις διακρίσεις, να διασφαλίσουμε 
την αντικειμενικότητα και τη δι-
καιοσύνη του θεσμικού πλαισίου 
και να προσπαθήσουμε να εξα-
σφαλίσουμε την ελπίδα και την 
προοπτική μετακίνησης στον τό-
πο συμφερόντων, για το σύνολο 
του αστυνομικού προσωπικού, σε 
ορίζοντα καταληκτικό.

Κατόπιν αυτών πιστεύω ότι βα-
σική προϋπόθεση για να διασφαλί-
σουμε τους συναδέλφους μας πρέ-
πει να είναι, το νέο πλαίσιο του Κώ-
δικα Μεταθέσεων να εκφραστεί 
και να θεσμοθετηθεί μέσα από νο-
μοθέτημα που θα ψηφιστεί από το 
κοινοβούλιο, έτσι ώστε να σταμα-
τήσουν οι κατά το δοκούν και εν 
μία νυκτί τροποποιήσεις (βλέπε 
κ.γ.)…  Δεν διεκδικούμε το αλάθητο 
των προτάσεών μας και θεωρούμε 
ότι αυτές πρέπει να τύχουν επιστη-
μονικής προσέγγισης από νομι-
κούς, εργατολόγους και άλλους, 
μετά βεβαίως και από έγκριση της 
Εκτελεστικής Γραμματείας.

Αναγκαίος όσο ποτέ  
ο Κώδικας Μεταθέσεων
Να κατοχυρωθεί η αξιοπρέπεια του αστυνομικού  
και το αδιάβλητο των μεταθέσεων με νομοθετική ρύθμιση
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κτρονικό τύπο μας αντιμετωπίζουν 
ως «αναλώσιμο εμπόρευμα», ανακα-
λύπτοντας τη μια μετά την άλλη επί-
μεμπτη συμπεριφορά. Τώρα πουλά η 
διαφθορά, αλλά ταυτόχρονα εξυπη-
ρετεί και συμφέροντα...

 Το πολιτικό σύστημα οφείλει να 
γνωρίζει ότι το «κακό» δεν νικάτε δια 
«αποδιοπομπαίων τράγων», αλλά 
δια του Σταυρού. Και εν προκειμένω, 
Σταυρός για τους κυβερνώντες είναι 
να λένε την αλήθεια, να φροντίζουν 
για την κοινωνική δικαιοσύνη σε 
ό,τι επιφυλάσσουν προς τους πολί-
τες και κυρίαρχα να συμμετέχουν 
και οι ίδιοι στα βάρη που φορτώνουν 
στο λαό, ώστε να μη χρειάζεται την 
κοινοβουλευτική λειτουργία να την 
προστατεύουν διαρκώς οι διμοιρίες 
των ΜΑΤ.

 Οι Αστυνομικοί ας μην ξεχνούμε ότι 
κινδυνεύουμε από το έγκλημα, που 
για μας δεν έχει «χρώμα». Στόχος μας 

είναι η συνολική αντιμετώπισή του 
όπου και όταν εμφανίζεται και όχι να 
είναι κυρίαρχο μέλημα η χρησιμο-
ποίησή μας έναντι των κοινωνικών 
αντιδράσεων, στα δυσβάσταχτα μέ-
τρα, όπως το θέλουν οι κυβερνώντες.

 Οι Αστυνομικοί είμαστε Έλληνες 
πολίτες, που όπως κρινόμαστε καθη-
μερινά, έτσι κι εμείς κρίνουμε και 
αξιολογούμε το έργο της κάθε κυβέρ-
νησης απέναντι μας κι απέναντι στον 
ελληνικό λαό. Ας μην το ξεχνούμε 
αυτό.

Η επιστολή καταλήγει με την 
υπενθύμιση του μηνύματος από το  
τελευταίο Πανελλαδικό μας Συνέ-
δριο (22ο Συνέδριο) «Συμπαράστα-
ση-συνεργασία-συνεισφορά, τα συν 
του συνδικαλιστικού αγώνα για τη 
συνέγερση ενάντια στη συντριβή», 
που είναι επίκαιρο όσο ποτέ άλλοτε. 
Δοκιμαζόμενοι, αλλά μη καμπτόμε-
νοι, συνεχίζουμε!

μα και όχι να στοχοποιείται ως εξι-
λαστήριο θύμα μιας παθογένειας 
για την εμφάνιση και τη διόγκωση 
της οποίας οι ευθύνες βαρύνουν 
άλλους», καταλήγει η επιστολή.

Διακομματική Επιτροπή
Εξάλλου, με ανακοίνωσή της, η 
ΠΟΑΣΥ τονίζει ότι «η μεγαλύτερη 
πληγή που προκαλείται σήμερα 
είναι η περιθωριοποίηση του Σώ-
ματος και των Αστυνομικών. Δεν 
μπορούμε να χρησιμοποιούμε ένα 
ολόκληρο Σώμα και τους εργαζό-
μενους αυτού κατά το δοκούν ανά-
λογα με την πολιτική συγκυρία και 
τις τρέχουσες εξελίξεις όσο τραγι-
κές και δυσάρεστες κι αν είναι αυ-
τές, που εν προκειμένω ενώ φαί-
νονταν στον ορίζοντα «πολλοί τις 
κοιτούσαν και λίγοι τις έβλεπαν». 
Όλα αυτά θα δυσκολέψουν περισ-
σότερο το έργο του Έλληνα Αστυ-
νομικού και θα καταστίσουν αυτόν 
ως «αποδιοπομπαίο τράγο» με το 
πολιτικό σύστημα να βγαίνει αλώ-
βητο από τις τραγικές εξελίξεις.  
Δεν είναι δυνατόν ένας θεσμός, 
ανάλογα με τη συγκυρία, από τη 
μια πλευρά να κινείται στην ηρωο-

ποίηση όταν περιστατικά συγκλί-
νουν σε αυτό και από την άλλη να 
θυματοποιείται όταν άλλα περι-
στατικά το εξυπηρετούν. Η ΠΟΑΣΥ 
καταγγέλλει στον Ελληνικό Λαό 
την προσπάθεια αποπροσανατολι-
σμού της κοινωνίας από τα πραγ-
ματικά αίτια που προκαλούν τα 
καυτά προβλήματα της Ελληνικής 
Αστυνομίας, αλλά και από τα προ-
τεινόμενα από το συνδικαλιστικό 
μας κίνημα μέτρα για την αντιμε-
τώπισή τους.

Τέλος, η ΠΟΑΣΥ επαναφέρει την 
πρότασή της προς το πολιτικό σύ-
στημα να απαντήσει επιτέλους το 
καίριο και απλό ερώτημα «Τι 
Αστυνομία θέλουμε και για τι την 
θέλουμε;», προχωρώντας προς 
τούτο στη σύσταση διακομματικής 
Επιτροπής πλαισιωμένης από εκ-
προσώπους τόσο της επιστημονι-
κής κοινότητας όσο και της ελλη-
νικής κοινωνίας ώστε η Ελληνική 
Αστυνομία να λειτουργεί διαχρονι-
κά σταθερά και να είναι γνωστός 
προς όλους ο τρόπος λειτουργίας 
της και να μην μεταβάλλεται λόγω 
πολιτικών επιλογών, παραλείψε-
ων και πεποιθήσεων.

 - Η απομάκρυνση 
Αστυνομικών με νο-
οτροπίες που δεν 
συνάδουν με την 
αποστολή της Αστυ-
νομίας, γίνεται με τη 
λειτουργία των δη-
μοκρατικών θεσμών 
εντός του Σώματος 
και όχι δια καρατο-
μήσεων.

 - Κανένας από την πολιτική και αστυνομική Ηγε-
σία δεν θέλει να ακούσει την πρόταση μας που 
λέει ότι οι νεοεξερχόμενοι των Αστυνομικών Σχο-
λών εισαγόμενοι με υψηλά κριτήρια με το σύστη-
μα των πανελλαδικών εξετάσεων, δεν πρέπει να 
τοποθετούνται απευθείας στις Υπηρεσίες Αποκα-
τάστασης Τάξης κατ’ εξαίρεση οποιουδήποτε κρι-
τηρίου. Δεν είναι δυνατό να μην γίνεται αποδεκτή 
πρόταση ώστε το προσωπικό αυτών των Υπηρεσι-
ών να μην έχει ένα μέγιστο χρόνο υπηρέτησης 
εκεί και μετά επιβεβλημένα να μετακινείται.
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Γ ια άλλη μια φορά, σέρνοντας 
το χορό των κινητοποιήσεων 
στη Θεσσαλονίκη με αφορμή 

τα εγκαίνια της ΔΕΘ, αστυνομικοί, 
πυροσβέστες και λιμενικοί έστει-
λαν τα δικά τους μηνύματα τόσο 
στην κυβέρνηση όσο και στα κόμ-
ματα της αντιπολίτευσης.

«Τα λόγια τα παχιά, πού είναι 
όσα τάζατε προεκλογικά», «Δεν 
θέλουμε πολλά, το μόνο που ζη-
τάμε, αξιοπρέπεια», «Χωρίς κα-
μιά ντροπή, τα Σώματα Ασφα-
λείας τα βγάζουν στο σφυρί», 
«Ντροπή να δίνετε στους ένστο-
λους χαριστική βολή», «Μι-
σθούς-συντάξεις και αποδοχές, 
τα δίνετε στην Τρόικα χωρίς 
αναστολές», ήταν τα βασικά συν-
θήματα που φώναζαν εκατοντάδες 
συνάδελφοί μας στο Λευκό Πύργο 
και κατά μήκος της διαδρομής που 
ακολούθησαν στη συνέχεια μέσω 
της Πλατείας Αριστοτέλους ως το 
υπουργείο Μακεδονίας Θράκης, 
όπου επιδόθηκε το ψήφισμα στον 
ίδιο τον υπουργό κ. Θεόδωρο Κα-
ράογλου.

Το μήνυμα ήταν ξεκάθαρο:  Το 
συνδικαλιστικό μας κίνημα απορ-
ρίπτει την πολιτική των περικο-
πών, της συνεχιζόμενης φτωχο-
ποίησης των ενστόλων και της 
απαξίωσης των παρεχόμενων 
υπηρεσιών μας προς τους συμπο-
λίτες μας. Τα οικονομικά μέτρα 
που εφαρμόζονται εδώ και τρία 
χρόνια, αλλά και αυτά που έχουν 
ψηφιστεί για τα επόμενα χρόνια, 
όπως αποδείχθηκε στην πράξη, 

δεν οδηγούν στην έξοδο από την 
οικονομική κρίση, παράγουν ύφε-
ση, ανεργία, αποδόμηση του κοι-
νωνικού κράτους, ανασφάλεια, 
εγκληματικότητα και κοινωνικές 
εκρήξεις. Γι’ αυτό αγωνιζόμαστε 
για την ανατροπή της πολιτικής 
των μνημονίων και της τρόικας, 
επιζητώντας μια εθνική οικονομι-
κή πολιτική που θα βάζει πέρα και 
πάνω από τα κέρδη των τραπεζών 
τον Άνθρωπο, ως αναπόσπαστο 
στοιχείο της όποιας αναπτυξιακής 
πολιτικής στη Χώρα μας. Καλούμε 
τους κυβερνώντες, να αναλάβουν 
τις ευθύνες τους έναντι και των χι-
λιάδων Αστυνομικών Πυροσβε-
στών και Λιμενικών, αναγνωρίζο-
ντας το δίκαιο του αγώνα μας και 
ορθώνοντας επιτέλους το ανάστη-
μά τους σε όσους επιβάλλουν με 
δικτατορικούς όρους τον τρόπο δι-
άσωσης της Χώρας μας.

Εμείς, δεν λησμονούμε ούτε τα 
«ισοδύναμα μέτρα», ούτε τη «λά-
θος συνταγή» ούτε την αναγκαιό-
τητα της αναγνώρισης της εργασί-
ας μας ως επικίνδυνης και ανθυγι-
εινής. Βιώνουμε καθημερινά τα 
οξυμένα προβλήματα στις Υπηρε-
σίες, προσπαθούμε να θωρακίσου-
με τις οικογένειές μας από την 
ανασφάλεια και την αβεβαιότητα 
για το αύριο και στην προσπάθειά 
μας αυτή απαιτούμε από την Κυ-
βέρνηση και τους συναρμόδιους 
Υπουργούς της εμπράκτως να επι-
δείξουν το ενδιαφέρον τους. Απαι-
τούμε εδώ και τώρα:
• Άρση των προγραμματισμένων 

περικοπών των λειτουργικών 
και μισθολογικών δαπανών με 
παράλληλη έναρξη αποκατάστα-
σης των αδικιών.

• Αναγνώριση της επικινδυνότη-
τας της εργασίας μας.

• Θεσμικές αλλαγές που θα ανα-
βαθμίζουν την επιχειρησιακή 
ετοιμότητα και δράση των Σωμά-
των Ασφαλείας.
Βροντοφωνάζουμε:

• Όχι στην οπισθοδρόμηση και 
στις συνδικαλιστικές διώξεις.

• Ναι σε μια πολιτική που θα θω-
ρακίζει τον ένστολο από τους 
επαγγελματικούς κινδύνους και 
που δεν θα τον φέρνει αντιμέτω-
πο με το λοιπό συνδικαλιστικό 
κίνημα και τους κοινωνικούς 
αγώνες των συμπολιτών μας.

Οι Ομοσπονδίες προειδοποιούν 
«κάθε αρμόδιο και αναρμόδιο» ότι 
είναι αποφασισμένες να συνεχί-
σουν τον αγώνα, γνωρίζοντας ότι η 
δύναμή μας δεν μπορεί να κατα-
γραφεί αριθμητικά. Είναι πολλα-
πλώς υπολογίσιμη και ως τέτοια 
λογίζεται από τους κυβερνώντες, 
όσο κι αν προσπαθούν να υποβαθ-

μίσουν και να δυσφημίσουν τις 
αγωνιστικές μας προσπάθειες, με-
τρώντας και ξαναμετρώντας ποιοι 
και πώς συμμετέχουν στις συγκε-
ντρώσεις διαμαρτυρίας μας.

Η δυναμική του αγώνα μας είναι 
πασιφανής και πανθομολογούμε-
νη. Τρομάζει τους κυβερνώντες και 
γι’ αυτό άλλωστε αναζητούν τρό-
πους αιφνιδιασμού μας, μεταθέτο-
ντας στο μέλλον την εφαρμογή των 
ψηφισμένων νέων μισθολογικών 
περικοπών, των μειώσεων σε συ-
ντάξεις και εφάπαξ.

Οι Ομοσπονδίες με τη λήξη της 
κινητοποίησης, ανανέωσαν το 
αγωνιστικό ραντεβού για το πα-
νεργατικό συλλαλητήριο της 
ΓΣΕΕ και της ΑΔΕΔΥ στο Άγαλμα 
Βενιζέλου την επομένη ημέρα 
και εξήγγειλαν νέα πανελλαδική 
κινητοποίηση, στην Αθήνα αυτή 
τη φορά. 

«Ντροπή να δίνετε στους ένστολους  
χαριστική βολή»
Ηχηρό μήνυμα από την πανελλαδική συγκέντρωση στη Θεσσαλονίκη. Ώριμα αιτήματα ζητούν άμεση επίλυση
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«Ε ίμαστε όλοι εδώ, ξεκινώ-
ντας τον αγώνα για την 
επιβίωση γιατί συνεχί-

ζουν να μας απαξιώνουν», έδωσε 
το στίγμα του αγώνα  κλείνοντας 
τον κύκλο των ομιλιών των εκ-
προσώπων των Ομοσπονδιών ο 
πρόεδρος της ΠΟΑΣΥ κ. Χρήστος 
Φωτόπουλος. 
«Τα αιτήματα και τα προβλήματα 
είναι γνωστά σε όλους. Μπορεί 
να είμαστε καλοί στη θεωρία, αλ-
λά πρέπει να γνωρίζουν ότι και 
το συνδικάτο μας είναι καλό 
στην πράξη. Πρέπει και πάλι να 
τους δείξουμε ότι είμαστε δυνα-
τοί, ότι έχουμε δίκιο και πρέπει 
να λυθούν τα αιτήματα. Η επικιν-
δυνότητα της εργασίας είναι στις 
προτεραιότητές μας. Πόσους νε-
κρούς και τραυματίες πρέπει να 
έχουμε για να θεσμοθετήσουν;» 
είπε χαρακτηριστικά. Τόνισε δε 
ότι ο αγώνας μας δεν είναι συντε-
χνιακός, είναι για όλους τους συ-
ναδέλφους και για τις υπηρεσίες 
τις ίδιες που έχουν τα δικά τους 
προβλήματα. 
Κάλεσε δε την κοινωνία να στα-
θεί στο πλάι μας. «Να μπει μπρο-
στά και ο πολίτης, να στηρίξει 
τον αγώνα μας. Αυτό το μήνυμα 

στέλνουμε. Μας έσβησαν το χα-
μόγελο από τα χείλη θέλουν να 
σβήσουν και την ανάσα από την 
ψυχή μας! Θα το επιτρέψουμε;» 
«Όχι», ακούστηκε ηχηρά από 
τους συναδέλφους. «Επιστρέψτε 
πίσω τους τροϊκανούς, που κατα-
στρέφουν ανθρώπους, μας θεω-
ρούν αριθμούς ενώ είμαστε άν-
θρωποι με ψυχή,  που αγωνιζό-
μαστε για την ασφάλεια των πο-
λιτικών, που έχουμε  στο βωμό 
του καθήκοντος 124 νεκρούς από 
το 74 και εκατοντάδες τραυματί-
ες», τόνισε από το βήμα των ομι-
λητών στη συνέχεια.
«Δεν θα επιτρέψουμε να μας κό-
ψουν την ανάσα της ψυχής μας. 
Γνωρίζουμε τον αγώνα του δρό-
μου, αλλά και το δρόμο της προ-
σφοράς προς τον πολίτη. Έχουμε 
υποχρέωση να διασφαλίσουμε 
αυτόν τον αγώνα. Ξεκινάμε σή-
μερα από τη Θεσσαλονίκη έναν 
μακρύ αγώνα με πολλούς αποδέ-
κτες και σε αυτόν τον αγώνα πρέ-
πει να είμαστε όλοι μαζί ενωμέ-
νοι. Τα προεδρεία έχουν εξουσιο-
δοτηθεί να προχωρήσουν σε νέα 
κινητοποίηση τον Οκτώβριο, αν 
δεν δοθούν λύσεις στα δίκαια αι-
τήματά μας».

ΧΡΗΣΤΟΣ ΦΩΤΟΠΟΥΛΟΣ
«Να μπει μπροστά  
και ο πολίτης,  
να στηρίξει  
τον αγώνα μας»
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ΜΗΝΥΜα 
ΣΥΜΠαΡαΣΤαΣΗΣ 
ΠΡΟΣ ΤΗΝ ΓΣΕΕ 
και ΤΗΝ αΔΕΔΥ
Συναδέλφισσες – Συνάδελ-
φοι, το συνδικαλιστικό μας κί-
νημα χαιρετίζει τους αγώνες 
σας και δηλώνει «παρών» 
στις προγραμματισμένες συ-
γκεντρώσεις διαμαρτυρίας 
στο Άγαλμα Βενιζέλου, στο 
πλαίσιο των εγκαινίων της 
78ης Δ.Ε.Θ., μια ημέρα μετά 
την πανελλαδική εκδήλωση 
διαμαρτυρίας των ενστόλων 
όλης της χώρας στο Λευκό 
Πύργο.
  Οι Αστυνομικοί, οι Πυροσβέ-
στες και οι Λιμενικοί που βιώ-
νουν με τον δικό τους δραμα-
τικό τρόπο, λόγω και των 
ιδιαιτεροτήτων του λειτουρ-
γήματός τους, την πολυδιά-
στατη κρίση, αρνούνται να 
δεχθούν τους όρους υποτα-
γής και εξαθλίωσης που τους 
επιβάλουν στο όνομα της σω-
τηρίας της πατρίδας μας. Εί-
ναι αλληλέγγυοι στους αγώ-
νες του λαού μας και καμιά 
τρόικα δεν είναι σε θέση να 
τους φέρει αντιμέτωπους με 
τα συμφέροντα του λαού μας.
  Το συνδικαλιστικό μας κίνη-
μα κλιμακώνει τη δράση του, 
στέλνοντας, σε κάθε λογής 
«σωτήρα», και από τη Θεσσα-
λονίκη το ίδιο ηχηρό μήνυμα:
Είμαστε Άνθρωποι και όχι 
«αριθμοί».

Χαιρετισμό απηύθυναν: Ο δή-
μαρχος Θεσσαλονικέων κ. 
Γιάννης Μπουτάρης, ο 

οποίος καυτηρίασε ιδιαίτερα την 
απόφαση της κυβέρνησης για τη 
δημοτική αστυνομία, τονίζοντας 
ότι λόγω των περικοπών δεν μπο-
ρεί ο Δήμος να προσφέρει τα κρά-
νη που είχε υποσχεθεί στους δικυ-
κλιστές.

Ο περιφερειάρχης Κεντρικής 
Μακεδονίας κ. Απόστολος Τζιτζι-
κώστας, ο οποίος αναφέρθηκε 
στον αναντικατάστατο ρόλο των 
Σωμάτων Ασφαλείας και στην προ-
σοχή που πρέπει να επιδείξει η πο-

λιτεία ώστε να επιτελούν στο ακέ-
ραιο την αποστολή τους.

Ο πρόεδρος της ΑΔΕΔΥ κ. Οδυσ-
σέας Δριβαλάς, ο οποίος αναφέρ-
θηκε στην αναγκαιότητα των κοι-
νών αγώνων των δημοσίων υπαλ-
λήλων. Δυστυχώς οι κυβερνήσεις 
υπόσχονται, αλλά δεν τηρούν τα 
υπεσχημένα. Φροντίζουν να μας 
απαξιώσουν να μας χαρακτηρί-
σουν τεμπέληδες, κλέφτες για να 
περάσουν την πολιτική τους. Δεν 
θα δεχτούμε οι ένστολοι να μένουν 
απροστάτευτοι χωρίς τα αναγκαία 
μέσα για να επιτελέσουν το  έργο 
τους», τόνισε μεταξύ άλλων. 

Από τα πολιτικά κόμματα χαιρε-
τισμό απηύθυνε η βουλευτίνα του 
ΣΥΡΙΖΑ κ. Αμανατίδου Λίτσα, η 
βουλευτίνα της ΔΗΜΑΡ κ. Μάρ-
κου Κατερίνα, η βουλευτίνα των 
Ανεξάρτητων Ελλήνων κ. Σταυ-
ρούλα Τσουλίδου και το μέλος 
της Κ.Ε. του ΚΚΕ κ. Ιωάννης Ζιώ-
γας.

Εκ μέρους της Πανελλήνιας 
Ομοσπονδίας Αποστράτων Αξιω-
ματικών Σωμάτων Ασφαλείας χαι-
ρετισμό απηύθυνε ο κ. Παύλος 
Αντωνίου, ενώ το παρών στη συ-
γκέντρωση έδωσε ο γενικός γραμ-
ματέας της ΑΔΕΔΥ κ. Ηλίας Ηλιό-

πουλος, ο πρώην πρόεδρος της 
ΑΔΕΔΥ κ. Τσικρικάς, οι βουλευτές 
του ΣΥΡΙΖΑ κ. Αλέξης Μητρόπου-
λος, Ζεϊμπέκ Χουσεϊν, Αμανατί-
δης Γιάννης, Δέσποινα Χαραλα-
μπίδου, Θεόδωρος Δρίτσας και 
Δημήτρης Τσουκαλάς, ο νομικός 
κ. Δημήτρης Μητρόπουλος, ο νο-
μικός σύμβουλος της Ομοσπονδί-
ας κ. Χάρης Μπουκουβάλας,  το 
μέλος της ΚΕ του ΣΥΡΙΖΑ κ. Διονύ-
σης Τεμπονέρας και ο επικεφα-
λής του τμήματος για τα Σώματα 
Ασφαλείας κ. Τάσος Μαυρόπου-
λος και ο εκπρόσωπος της ΔΗ-
ΜΑΡ κ. Βασίλης Μαστρογιάννης.

Χαιρέτισαν τον αγώνα μας

Με απόφαση των προεδρείων των 
Ομοσπονδιών, η πορεία πριν 
καταλήξει στο υπουργείο, 
πέρασε έξω από τα πολιτικά 
γραφεία των κομμάτων, ενώ 
αντιπροσωπείες επέδιδαν το 
ψήφισμα διαμαρτυρίας στους 
εκπροσώπους τους με την ελπίδα 
ότι αυτή τη φορά θα υπάρξει 
θετική ανταπόκριση.
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Στη διευθέτηση ενός χρόνιου αι-
τήματος, που αφορά στο διορι-
σμό ενός μέλους οικογένειας 

στελεχών των Σωμάτων Ασφαλείας 
που έπεσαν στο βωμό του καθήκο-
ντος, προχώρησε με Υπουργική Από-
φαση ο υπουργός Διοικητικής Με-
ταρρύθμισης και Ηλεκτρονικής Δια-
κυβέρνησης κ. Κυριάκος Μητσοτά-
κης. Όπως ανακοινώθηκε από το 
υπουργείο, ο κ. Μητσοτάκης υπέγρα-
ψε Απόφαση Κατανομής Προσωπι-
κού στο υπουργείο Δημόσιας Τάξης 
και Προστασίας του Πολίτη, ύστερα 
από πρόταση του αρμόδιου υπουρ-
γού κ. Νίκου Δένδια, βάσει της οποί-
ας θα αποκατασταθεί η αδικία που 
είχε σημειωθεί με το πάγωμα των 
προσλήψεων ελέω Μνημονίου.

Το υπουργείο ανακοίνωσε επίσης 
ότι από το 2006 μέχρι σήμερα έχουν 
υποβληθεί 24 αιτήματα από οικογέ-
νειες αστυνομικών και πυροσβε-
στών που πληρούν τις προϋποθέ-

σεις. Στα αιτήματα που ικανοποιή-
θηκαν με τη συγκεκριμένη Υπουργι-
κή Απόφαση, περιλαμβάνονται 
εκείνα των συγγενών των ειδικών 
φρουρών Γεώργιου Σκυλογιάννη 
και Ιωάννη Ευαγγελινέλη, που 
υπηρετούσαν στην Ομάδα ΔΙ.ΑΣ. και 
τραυματίστηκαν θανάσιμα την 1η 
Μαρτίου 2011 κατά τη διάρκεια ένο-
πλης συμπλοκής με τέσσερις δρά-
στες στου Ρέντη. Επίσης, περιλαμβά-
νεται η περίπτωση του Υπαρχιφύλα-
κα Σπυρίδωνα Θεοδώρου που 
υπηρετούσε στην Ομάδα Δ.ΕΛ.Τ.Α. 
και στις 3 Απριλίου 2009, κατά τη δι-
άρκεια ελέγχου σε ύποπτο άτομο, 
δέχθηκε πυροβολισμούς από συνερ-
γό του με αποτέλεσμα να τραυματι-
στεί βαριά και να καταλήξει στις 5 
Ιουνίου στο νοσοκομείο, όπου νοση-
λευόταν.

Τόσο ο κ. Μητσοτάκης όσο και ο κ. 
Δένδιας δήλωσαν ότι η απόφασή 
τους αυτή ήταν χρέος και ηθική 

οφειλή σε εκείνους που θυσίασαν τη 
ζωή τους προς όφελος της κοινωνί-
ας και των πολιτών. «Με τη συγκε-
κριμένη απόφαση η Πολιτεία 
αποτίει τον ελάχιστο φόρο τιμής 
στη μνήμη των αστυνομικών και 
πυροσβεστών που έχασαν τη ζωή 
τους σε ώρα καθήκοντος. Γνωρί-
ζουμε πολύ καλά ότι δεν αρκεί η 
συγκεκριμένη ενέργεια προκει-
μένου να απαλύνει τον πόνο στις 
οικογένειες των πεσόντων. Είναι 
όμως μια ελάχιστη υποχρέωση 
της Πολιτείας και ένα χρέος της 
που παρέμενε σε εκκρεμότητα, 
το οποίο εκπληρώνεται. Μόνο 
ευγνωμοσύνη μπορούμε να αι-
σθανόμαστε σήμερα απέναντι 
στους ένστολους που θυσίασαν 
τη ζωή τους, αλλά και προς τους 
συναδέλφους τους που κινδυ-
νεύουν καθημερινά προς χάριν 
της πατρίδας και του κοινωνικού 
συνόλου».

Τα νέα του 
ΤΕαΠαΣα
Επιμέλεια:  
αντώνης Ζαχαριουδάκης
Μέλος του Δ.Σ. ΤΕΑΠΑΣΑ

  ΔΑΝΕΙΑ: Σε αναστολή χορή-
γησης των δανείων από τον ΤΠΑΣ 
προχώρησε αρχές Σεπτεμβρίου η 
Διοίκηση του Ταμείου λόγω της 
εξάντλησης του προϋπολογισμού 
του τρέχοντος έτους

  ΚΥΥΑΠ: Στα πλαίσια αλλα-
γής της διαδικασίας του τρόπου 
καταβολής των οποιωνδήποτε πα-
ροχών του ΚΥΥΑΠ,  ζητείται από 
την Διοίκηση του Ταμείου να γνω-
στοποιηθούν μέσα σ’ ένα μήνα 
από τους ασφαλισμένους η τράπε-
ζα συναλλαγής και ο ατομικός 
αριθμός τους στα Ταμεία της πρώ-
ην Α.Π.

  ΡΑΔΙΟΤΗΛΕΟΠΤΙΚΑ: Συνε-
χίζεται το σίριαλ με τα ραδιοτηλεο-
πτικά δικαιώματα. Μετά την μεγά-
λη πίεση που ασκήθηκε το προη-
γούμενο χρονικό διάστημα λόγω 
της μη συμμόρφωσης του τηλεο-
πτικού σταθμού MEGA στην 
Υπουργική Απόφαση, κατατέθηκε 
τελικά το χρηματικό ποσό που 
αναλογούσε, της τμηματικής κα-
ταβολής των χρημάτων στην ΕΠΟ 
(675.000€) αλλά και το διοικητικό 
πρόστιμο του 10%  επί των οφειλό-
μενων (67.500€). Παραμένει σε εκ-
κρεμότητα για νέα νομική διερεύ-
νηση από τη Διοίκηση του Ταμείου 
το νόμιμο της απόφασης, καταλο-
γισμού του διπλάσιου της σύμβα-
σης, μετά και την νέα αίτηση θερα-
πείας που  υποβλήθηκε από το 
MEGA.

  ΣΥΜΠΛΗΡΩΜΑΤΙΚΑ ΕΦΑ-
ΠΑΞ: Προ έτους, μετά από μεγάλη 

χρονική καθυστέρηση, ρυθμίστη-
κε με Νόμο ότι οι Διοικητικά απο-
καθιστάμενοι στους βαθμούς της 
ΕΛ.ΑΣ., οι οποίοι ελάμβαναν τους 
βαθμούς αναδρομικά με Π.Δ., δεν 
έχουν πλέον τη δυνατότητα να 
υποβάλλουν αίτηση για να λάβουν 
συμπληρωματικό εφάπαξ στον 
νέο τους Διοικητικό βαθμό. Η ρύθ-
μιση όμως αυτή προκάλεσε την 
μήνιν των συναδέλφων τόσο εκεί-
νων που μετά την 20-02-2012 (ημέ-
ρα δημοσίευσης του ΦΕΚ) έχουν 
υποβάλλει την αίτηση για την χο-
ρήγηση, όσο και εκείνων που την 
υπέβαλλαν πριν την 20-02-2012, οι 
οποίοι ζητούν να το λάβουν, κατα-
βάλλοντας τις προβλεπόμενες 
ασφαλιστικές εισφορές. Μετά τις 
απορριπτικές αποφάσεις του Δ.Σ. 
προσφεύγουν μάλιστα και στη Δι-
καιοσύνη εναντίον των μελών του 
Δ.Σ., οι οποίοι άρχισαν να λαμβά-
νουν τα πρώτα σε βάρος τους εξώ-
δικα.

  ΕΠΙΚΟΥΡΙΚΑ: Στην πρώτη 
μείωση του μερίσματος και στους 
τρεις τομείς επικουρικής ασφάλι-
σης προσανατολίζεται να εισηγη-
θεί η Διοίκηση του Ταμείου μετά 
τη διαπίστωση ότι η μείωση των 
εισφορών των στην ενέργεια, λόγω 
της μείωσης των αποδοχών, δημι-
ουργεί τρύπα στον ισολογισμό. Θα 
πρέπει να υπενθυμίσουμε ότι οι 
προ έτους αναλογιστικές οι οποίες 
δεν έχουν εφαρμοστεί, έδειξαν 
μείωση κατά 14% στην Ε.Χ., 7% 
στην Α.Π. και 2% στο ΤΕΑΠΣ.

  ΕΦΑΠΑΞ: Εγκρίθηκαν οι 
αναλογιστικές μελέτες για τους 
Τομείς Πρόνοιας από την Εθνική 
Αρχή Αναλογιστικών Μελετών 
που είχαν εκπονηθεί για λογαρια-
σμό του Ταμείου. Σύμφωνα με αυ-
τές είναι υποχρεωτική η αύξηση 
των εισφορών, η καθιέρωση και 
στους δυο Τομείς ελάχιστου χρό-
νου για την χορήγηση του εφάπαξ 
τα 30 έτη, προκειμένου να διασφα-
λιστεί η βιωσιμότητα του Ταμείου 
και να μειωθεί το ποσοστό μείω-
σης του εφάπαξ που επιβλήθηκε 
από το Ν. 4093/2012 (μείωση Β.Μ. + 
ποσοστιαία μείωση). Το αμέσως 
προσεχές διάστημα το Δ.Σ. καλεί-
ται να υιοθετήσει ένα από τα σενά-
ρια των μελετών, έως την 08-10-
2013 το αργότερο καθώς λήγει πλέ-
ον η θητεία του Δ.Σ., και να υποβά-
λει σχέδιο Υπουργικής Απόφασης 
στον Υπουργό προκειμένου να τύ-
χει εφαρμογής. 

  ΤΠΔΥ: Η έλλειψη υπαλλή-
λων καθυστερεί την χορήγηση των 
μειωμένων κατά 39% εφάπαξ από 
το Ταμείο Πρόνοιας Δημοσίων 
Υπαλλήλων, παρά την χρηματοδό-
τηση με ποσό 1,2 δις ευρώ που 
έλαβε από το Υπουργείο Οικονομι-
κών. Βρίσκεται «κολλημένο» στις 
συνταξιοδοτικές αποφάσεις που 
είχαν εκδοθεί τον Νοέμβριο του 
2011. Ορατό πάντως είναι το ενδε-
χόμενο μιας νέας μείωσης είτε λό-
γω των προγραμμάτων κινητικό-
τητας, είτε λόγω ανταποδοτικότη-
τας κ.λ.π. που αυξάνουν τον αριθ-

μό των συνταξιούχων, καθώς 
σύμφωνα με την ΑΔΕΔΥ, ενώ η 
ροή εξόδου ήταν στις 13.000 αιτή-
σεις έφτασε στις 40.000 τον τελευ-
ταίο χρόνο ενώ το 50% φεύγει με 
μειωμένη σύνταξη.

  ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΝΙΣΧΥΣΗ: 
Έως την 31-10-2013 πρέπει να υπο-
βληθούν τα δικαιολογητικά για τα 
άγαμα και ανήλικα ορφανά τέκνα 
προκειμένου να λάβουν την προ-
βλεπόμενη οικονομική ενίσχυση 
για το τρέχον έτος από τον ειδικό 
λογαριασμό αρωγής ορφανών τέ-
κνων του Ιδρύματος «Εξοχές Ελ-
ληνικής Αστυνομίας», ανεξάρτητα 
από την αιτία θανάτου των γονέων 
τους εφόσον ο αποβιώσας υπηρε-
τούσε μέχρι την ημερομηνία θανά-
του του στην Αστυνομία ή το Πυ-
ροσβεστικό Σώμα.

  ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΗ ΠΕΡΙΘΑΛ-
ΨΗ: Με πολλά προβλήματα συνε-
χίζεται η εφαρμογή της Υπουργι-
κής Απόφασης Φ700/ΑΔ218421/
Σ560 από 24-08-2010 με την οποία 
παρέχεται το δικαίωμα της εξωνο-
σοκομειακής και νοσοκομειακής 
περίθαλψης σε όλα τα στρατιωτι-
κά νοσοκομεία στο εν ενεργεία και 
αποστρατεία προσωπικό των Σω-
μάτων Ασφαλείας και στα μέλη 
της οικογένειας τους (σύζυγος, τέ-
κνα, γονείς συζύγων) με τους 
ίδιους κανόνες και διαδικασίες 
που ισχύουν και για το εν ενεργεία 
και αποστρατεία ένστολο προσω-
πικό των Ε.Δ.

Διορίστηκαν συγγενείς 
συναδέλφων που  
έπεσαν στο καθήκον
Ανακλήθηκε η μνημονιακή απαγόρευση για ειδικές προσλήψεις στο YΔΤ

Να ΜΗ ΜΕιΝΕι ΣΤα ΧαΡΤια Η ΔιαΤαΓΗ  
Για ΤΗΝ αΝακΟιΝΩΣΗ ΤΗΣ ΥΠΗΡΕΣιαΣ
Την προσοχή των Αστυνομικών 
Διευθύνσεων Γρεβενών, Καστο-
ριάς, Κοζάνης και Φλώρινας εφι-
στά η Γενική Αστυνομική Διεύ-
θυνση Περιφέρειας Δυτικής 
Μακεδονίας, απαντώντας στις 
έντονες διαμαρτυρίες της Ομο-
σπονδίας και των αντίστοιχων 
Πρωτοβαθμίων Οργανώσεών της 
αναφορικά με την καταστρατή-
γηση του ωραρίου εργασίας.
Ο Γενικός Διευθυντής ταξίαρχος 
κ. Στεφανής, ειδικότερα, σημει-
ώνει στην διαταγή που εξέδωσε 
ότι από τις διατάξεις του ΠΔ 
394/2001 καθορίζονται με σα-
φήνεια και πληρότητα τα χρονι-
κά πλαίσια εργασίας του προσω-
πικού της Ελληνικής Αστυνομίας, 
ανεξάρτητα από βαθμό, θέση 
και Υπηρεσία που υπηρετεί, ενώ 
με τα διατασσόμενα στην υπ’ 
αριθμόν 7010/5/181 από 2-7-
2013 εγκύκλιο διαταγή του Αρ-
χηγού της ΕΛ.ΑΣ., ρυθμίζονται 
αναλυτικά τα θέματα που αφο-
ρούν τον χρόνο ανακοίνωσης 
εκτέλεσης υπηρεσίας αυτού.
Με αφορμή ειδικότερα τις κα-
ταγγελίες των συναδέλφων ο κ. 
ταξίαρχος προσθέτει ότι «η πι-

στή εφαρμογή του υφιστάμενου 
νομικού πλαισίου θεωρείται από 
την Υπηρεσία μας πρωταρχικής 
σημασίας ζήτημα για την εξα-
σφάλιση της εύρυθμης και απο-
τελεσματικής λειτουργίας των 
Υπηρεσιών και κάθε παρέκκλιση 
είναι δυνατόν να έχει δυσμενείς 
συνέπειες στο ηθικό και στην 
πειθαρχία του προσωπικού». 
«Παρακαλούμε όπως μεριμνή-
σετε-εποπτεύσετε για την πιστή 
και απαρέγκλιτη τήρηση των ορι-
ζομένων στις ανωτέρω (α και β) 
σχετικές, ώστε να μην υπάρξουν 
προβλήματα κατά την εφαρμογή 
τους» καταλήγει το έγγραφο 
που απεστάλη στις Διευθύνσεις 
στις 13/9/2013.
Αναμένουμε με ενδιαφέρον αν 
και πόσο θα ληφθεί υπόψη 
ώστε να αρχίζει να ανακοινώνε-
ται έγκαιρα η εκτέλεση υπηρε-
σίας, αλλά και η εφαρμογή του 
ωραρίου, διότι κατά την ταπεινή 
μας άποψη δεν αφορά κυρίαρ-
χα τα ζητήματα της πειθαρχίας 
αλλά αυτής καθ’ αυτής της προ-
σφοράς υπηρεσιών με ασφά-
λεια για το συνάδελφο και για 
την κοινωνία.
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Η αναγκαιότητα του εκσυγ-
χρονισμού-εκδημοκρατι-
σμού του μοντέλου εκπαί-

δευσης των αστυνομικών, αναδεί-
χθηκε απερίφραστα κατά τη διάρ-
κεια της ημερίδας της Ομοσπονδίας 
μας που πραγματοποιήθηκε στη 
Θεσσαλονίκη την 17-9-2013, με θέμα 
«Εκεί που κλείνει ένα σχολείο ανοί-
γει μια φυλακή...», με αφορμή τη 
συνεδρίαση την επομένη ημέρα, 
του Πρωτοβάθμιου Πειθαρχικού 
Συμβουλίου στο οποίο είχε παρα-
πεμφθεί με το ερώτημα της αργίας 
με απόλυση η Πρόεδρος της Ε.Α.Υ. 
Ροδόπης και μέλος του Δ.Σ. της ΠΟ-
ΑΣΥ κα Σταυρούλα Τζατζανά, 
εξαιτίας της διαμαρτυρίας μας για 
τον εγκλεισμό παράνομων αλλοδα-
πών στις Αστυνομικές Σχολές, πέ-
ρυσι τον Αύγουστο.

Εισηγήσεις για την εξέλιξη, τις δυ-
σλειτουργίες και την προοπτική της 
αστυνομικής εκπαίδευσης έγιναν 
από τον πρώην υφυπουργό Προστα-
σίας του Πολίτη, Καθηγητή Α.Π.Θ. κ. 
Σπύρου Βούγια (Αστυνομική εκ-
παίδευση, αποδοχή από την Κοινω-
νία), από τον επίκουρο καθηγητή 
Δημοκρίτειου Πανεπιστημίου Θρά-
κης & Καθηγητή Τ.Δ.Α. Κομοτηνής 
κ. Βασίλειο Γραμματίκα (Η άνο-
δος, η εξέλιξη και η καταστροφή της 

εκπαίδευσης στις Αστυνομικές Σχο-
λές), από τον καθηγητή Δημοκρίτει-
ου Πανεπιστημίου Θράκης – καθη-
γητή των Σχολών της Αστυνομικής 
Ακαδημίας κ. Αλέξανδρο Κωστά-
ρα (Ποιός είναι τελικά ο στόχος της 
αστυνομικής εκπαίδευσης; - Η 
αστυνομική εκπαίδευση σε μια κρί-
σιμη καμπή ανάμεσα στο χθες και 
στο αύριο), από τον δήμαρχο Κομο-
τηνής κ. Γιώργο Πετρίδη (Όταν στη 
Θράκη ένα Πανεπιστήμιο γίνεται 
φυλακή!) και από τον καθηγητή Συ-
νταγματικού Δικαίου Α.Π.Θ. κ. 
Κωνσταντίνο Χρυσόγονο (Συνδι-
καλιστική ελευθερία Αστυνομικών).

Με αναφορές στις παλινωδίες 
και τις διαχρονικά αποσπασματι-
κές προσπάθειες της Διοίκησης με 
στόχο τη «βελτίωση» της εκπαίδευ-
σης, οι εισηγητές περιέγραψαν την 
υποβάθμιση που έχει συντελεστεί 
τελικά τόσο στην εκπαιδευτική θε-
ωρητική διαδικασία, όσο και στο 
πρακτικό της σκέλος, καθώς οι δό-
κιμοι εξακολουθούν να χρησιμο-
ποιούνται σε κανονικές υπηρεσια-
κές ενέργειες και μάλιστα αντί πι-
νακίου φακής. Μείζον πρόβλημα 
συνιστά η εμμονή σε στρατιωτικά 
μοντέλα εκπαίδευσης καίτοι έχει 
επισημανθεί πολλές φορές ότι η 
Αστυνομία δεν είναι στρατός και 

ότι οι Αστυνομικές Σχολές έχουν 
ανάγκη από λιγότερο «στρατό» και 
περισσότερο «πανεπιστήμιο». Η 
εποχή της «αστυνομικής ράβδου» 
έχει παρέλθει ανεπιστρεπτί και 
όσοι επιχειρούν να τη συντηρούν 
ακόμα, δεν προσφέρουν καλές 
υπηρεσίες στον ελληνικό λαό. Μά-
λιστα, τονίστηκε ότι με την διαρκώς 
επιχειρούμενη σύντμηση του χρό-
νου εκπαίδευσης σε συνδυασμό και 
με τις μνημονιακές δεσμεύσεις για 
περιορισμό των προσλήψεων, οι 
Σχολές οδηγούνται στο κλείσιμο 
και η εκπαίδευση στην εξαφάνιση. 
Σε καμία περίπτωση το συνδικαλι-
στικό μας κίνημα δεν πρέπει να 
επιτρέψει την κατάργηση του θε-
σμού των πανελληνίων εξετάσεων 
και στον περιορισμό της εκπαίδευ-
σης σε σεμινάρια ολίγων μηνών.

Οι εισηγήσεις
Εκ μέρους των εισηγητών – εκπαι-
δευτών ειδικότερα, κατατέθηκε η 
αγωνία τους για τα διαδραματιζό-
μενα εντός των Σχολών, αλλά και 
εκτός όταν αναδεικνύονται στην 
αστυνομική καθημερινότητα τα ελ-
λείμματα της αστυνομικής εκπαί-
δευσης λόγω της πίεσης του περιο-
ρισμένου χρόνου εκπαίδευσης, της 
ανεπάρκειας σύγχρονων μέσων, 

Παρήλθε η εποχή της «αστυνομικής ράβδου»...
Περισσότερο «πανεπιστήμιο» και λιγότερο «στρατό» χρειάζεται η εκπαίδευση στις αστυνομικές σχολές, το μήνυμα των καθηγητών προς την Ηγεσία
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Παρήλθε η εποχή της «αστυνομικής ράβδου»...
Περισσότερο «πανεπιστήμιο» και λιγότερο «στρατό» χρειάζεται η εκπαίδευση στις αστυνομικές σχολές, το μήνυμα των καθηγητών προς την Ηγεσία

Η αθωωτική απόφαση 
δικαιώνει  
τον αγώνα μας
Ως φυσιολογική εξέλιξη όλων όσων επισημάν-
θηκαν στην Ημερίδα, ακολούθησε ανήμερα 
της εκδίκασης της πειθαρχικής δίωξης της 
Σταυρούλας Τζατζανά, ανοικτή εκδήλωση 
της συμπαράστασης και της αλληλεγγύης μας 
έξω από το Αστυνομικό Μέγαρο της Γ.Α.Δ. 
Θεσσαλονίκης, όσο και κατά τη διάρκεια της 
συνεδρίασης του Πειθαρχικού Συμβουλίου με 
τη νομική υποστήριξη της Ομοσπονδίας και 
την κατάθεση του προέδρου της κ. Χρήστου 
Φωτόπουλου.

Επίσης, στελέχη της Ομοσπονδίας συμμετείχαν για ουσιαστικούς 
και σημειολογικούς λόγους στην αιμοδοσία που είχε προγραμματι-
στεί, συμπτωματικά, την ίδια ώρα από την Γ.Α.Δ.Θ.

Η ομόφωνη αθωωτική απόφαση (5-0) ήρθε στη συνέχεια να επιβε-
βαιώσει την ορθότητα των αποφάσεων της Ομοσπονδίας, αλλά και να 
καταδείξει για άλλη μια φορά ότι η δικαίωση είναι αποτέλεσμα αγώ-
νων ενός συνδικαλιστικού κινήματος που δεν φιμώνεται και δεν τρο-
μοκρατείται!

της απουσίας σύγχρονου εκπαιδευ-
τικού προγράμματος, απαλλαγμέ-
νου από περιττά μαθήματα κλπ. 
Τονίστηκε, μάλιστα, ότι δεν έχει 
δοθεί η δέουσα προσοχή στο μείζον 
ζήτημα της εκπαίδευσης για την 
προστασία, υπό τα δεδομένα των 
πραγματικών συνθηκών, της ζωής 
των αστυνομικών εν ώρα υπηρεσί-
ας ενώ δεν αξιολογούνται, για να 
μην επαναληφθούν, περιστατικά 
που έχουν εκθέσει το σώμα σε ό,τι 
αφορά το σεβασμό των ανθρωπί-
νων δικαιωμάτων, αλλά και ακόμη 
αυτών των περιστατικών που δια-
κυβεύουν τη ζωή πολιτών όσο και 
των ίδιων των αστυνομικών.

Ιδιαίτερα επισημάνθηκε, επίσης, 
η αναγκαιότητα της εισαγωγής στη 
Σχολή Αξιωματικών στελεχών προ-
ερχομένων μόνο εκ του Σώματος, 
ώστε η κατακτηθείσα υπηρεσιακή 
πείρα να αποτελεί το καλύτερο έδα-
φος για την ανάδειξη με αξιοκρατία 
και επαρκή αξιολόγηση των μελλο-
ντικών ηγητόρων και καθοδηγητών 
του ανθρώπινου δυναμικού της Ελ-
ληνικής Αστυνομίας. Αναφέρθηκαν 
δε τα πορίσματα της ειδικής επι-
τροπής που είχε συσταθεί επί των 
ημερών του Υφυπουργού κ. Βούγια 
για την ριζική αναβάθμιση του εκ-
παιδευτικού συστήματος και τα 

οποία σχεδόν στο σύνολό τους 
έχουν μείνει στα χαρτιά.

Είχαμε προειδοποιήσει
Εκ μέρους της Ομοσπονδίας ανα-
δείχθηκε ο αγώνας της για την 
εμπέδωση συνθηκών επαγγελματι-
κής νοοτροπίας και αντίληψης στις 
Αστυνομικές Σχολές (έγιναν συγκε-
κριμένες αναφορές σε συνέδρια και 
ημερίδες, καθώς και στη μελέτη της 
Ομοσπονδίας με εκπονητή τον δό-
κτορα Γιώργο Παπακωνσταντή 
«Προτάσεις για τη μεταρρύθμιση 
της Ελληνικής Αστυνομίας), ένας 
αγώνας που κορυφώθηκε όταν εν 
μια νυκτί μετατράπηκαν οι Αστυνο-
μικές Σχολές σε φυλακές, προκα-
λώντας την αντίδραση της Ηγεσίας, 
αντί μιας νηφάλιας αντιμετώπισης 
της δικαιολογημένης αντίδρασης 
του συνδικαλιστικού μας κινήμα-
τος, όσο και της τοπικής κοινωνίας 
και των πολιτικών κομμάτων, που 
συντάχθηκαν ασυζητητί με τα αιτή-
ματά μας.

Για τη λειτουργία του συνδικαλι-
σμού, επισημάνθηκε ειδικότερα ότι 
δεν πρέπει να μας διαφεύγει το γε-
γονός ότι η εξουσία, όπως προκύ-
πτει και από τις διατάξεις του νό-
μου περί συνδικαλισμού, θεωρεί 
αναγκαίο κακό τη λειτουργία μας 

και γι’ αυτό εξακολουθεί να προ-
σπαθεί να περιορίσει τις συνδικα-
λιστικές μας ελευθερίες. Το αντίδο-
το, βέβαια, είναι η συνειδητή, ενερ-
γός συμμετοχή στις συνδικαλιστι-
κές οργανώσεις, διότι εν τέλει τα 
δικαιώματα δεν χαρίζονται.

Τη συμπαράστασή τους στην συ-
ναδέλφισσα εξέφρασαν κατά τη 
διάρκεια της ημερίδας, στην οποία 
δεν παρέστη η Ηγεσία, πέραν των 
εισηγητών, η βουλευτής του ΣΥΡΙ-
ΖΑ κ. Λίτσα Αμανατίδου, ο εκπρό-
σωπος του ΚΚΕ, περιφερειακός 
σύμβουλος κ. Γιάννης Ζιώγας, ο 
αντιπρόεδρος της ΠΟΑΞΙΑ κ. Αρι-
στείδης Μπαρμπούτης και ο κ. 
Χρήστος Πασχαλάκης εκπρόσω-
πος της ΠΟΕΠΛΣ. 

Χαιρετισμό απηύθυναν, επίσης, ο 
κ. Χρήστος Τσαλικίδης, εκπροσω-
πώντας τον υπουργό Μακεδονίας 
Θράκης κ. Θ. Καράογλου, ο Διευθυ-
ντής της Σχολής Μετεκπαίδευσης 
και Επιμόρφωσης Β. Ελλάδος Αστυ-
νομικός Υποδιευθυντής κ. Διονύ-
σιος Κούγκας και ο γραμματέας 
της ΕΑΥ Θεσσαλονίκης κ. Θεόφι-
λος Παπαδάκης, ενώ παρέστη ο 
ταξίαρχος της Άμεσης Δράσης Θεσ-
σαλονίκης κ. Βασίλειος Μωυσί-
δης και ο Διοικητής του ΤΔΑ Κομο-
τηνής Α/Α κ. Πέτρος Δεμερτζίδης.
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Την έντονη αντίδραση της Ένω-
σης Αστυνομικών Υπαλλή-
λων Ιωαννίνων προκάλεσε η 

απόφαση της διοίκησης να τιμωρή-
σει δυο μέλη της με το πρόστιμο των 
150 ευρώ για τον «σημαντικότατο 
λόγο» ότι διέμεναν σε απόσταση 
άνω των 15 χλμ από την Υπηρεσία 
που αποσπάστηκαν.

Πρόκειται για συναδέλφους απο-
σπασμένους στην Α.Δ. Δράμας, οι 
οποίοι είχαν εγγράφως ζητήσει την 
απομάκρυνσή τους λόγω αδυναμίας 
εξεύρεσης καταλύματος σε πλησιέ-
στερη περιοχή, ενημερώνοντας πα-
ράλληλα πού διέμεναν κλπ. Μάλι-
στα είχαν δηλώσει ότι ήταν διασφα-
λισμένη η μετάβαση στην Υπηρεσία 
με δικά τους μεταφορικά μέσα και 
έξοδα. Άλλωστε δεν είχαν προκαλέ-
σει και κανένα πρόβλημα καθώς η 
προσέλευση σε καθημερινή βάση 
ήταν έγκαιρη.

«Τέτοιου είδους αντιμετώπιση εν 
έτη 2013 και ουσιαστικά για μια ασή-
μαντη αφορμή καθώς η εν λόγω δι-
άταξη από χρόνια ουσιαστικά έχει 
καταστεί ανενεργός, σαφώς και δεν 
αρμόζει σε επαγγελματίες ένστο-
λους εργαζόμενους, που εκτελούν 
τα καθήκοντά τους κανονικά και 
μακριά από τις οικογένειές τους», 
τονίζει το σωματείο, προβάλλοντας 
και το επιχείρημα ότι σε χαλεπούς 
καιρούς η διοίκηση στερεί τα πολύ-
τιμα 150 ευρώ από τις οικογένειές 
τους.

Το σωματείο καλεί τον Γενικό Επι-
θεωρητή Βορείου Ελλάδος αντι-
στράτηγο κ. Δημήτρη Τσακνάκη 
να παρέμβει έτσι ώστε να αρθεί η 

αποδιδόμενη κατηγορία στους δυο 
συναδέλφους μας.

Ευχαριστίες
Τις θερμότατες ευχαριστίες του 
εξέφρασε εξάλλου προς τον Διοι-
κητή του Νοσοκομείου Χατζηκώ-
στα  Ιωαννίνων, τους γιατρούς και 
το νοσηλευτικό προσωπικό της Ορ-
θοπεδικής κλινικής του  Νοσοκο-
μείου, τους διασώστες του ΕΚΑΒ, 
αλλά και όσους με οποιονδήποτε 
τρόπο συνέδραμαν στην προσπά-
θεια αποκατάστασης της υγείας 
του νοσηλευόμενου συναδέλφου 
μας της ΕΚΑΜ έπειτα από τον σο-
βαρό τραυματισμό του την 21 Ιουλί-
ου 2013, κατά την ένοπλη συμπλο-
κή με επικίνδυνους κακοποιούς  

στην περιοχή Βροσύνας Ιωαννίνων.
Επίσης, εκείνες τις μέρες, που η 

αγωνία όλων ήταν στο κατακόρυφο, 
υπήρξε συνάντηση των Ενώσεων 
Ιωαννίνων, Θεσπρωτίας και Πρέβε-
ζας με τον Γενικό Επιθεωρητή Βο-
ρείου Ελλάδος και τον ΓΑΔΠ Ηπεί-
ρου ταξίαρχο κ. Τρομπούκη, θέτο-
ντάς τους τα προβλήματα των συνα-
δέλφων που ήταν επιφορτισμένοι 
με τη σύλληψη των δραπετών –δο-
λοφόνων του αείμνηστου συναδέλ-
φου μας Ανδριτσόπουλου. Κυρίαρχο 
θέμα η καταστρατήγηση του ωραρί-
ου εργασίας, καθώς και η μη έγκαι-
ρη εξόφληση των υπομνημάτων των 
οδοιπορικών εξόδων. «Κατανοώ-
ντας μέχρι ενός σημείου πως τα 
προβλήματα υπήρξαν πολλά, όπως 

η στελέχωση των αρμόδιων ελε-
γκτικών υπηρεσιών ή τα διάφορα 
λάθη που έγιναν κατά την σύνταξη 
των υπομνημάτων,  όμως το διάστη-
μα παραμένει αρκετά μεγάλο, σύμ-
φωνα πάντα με την αρχική δέσμευ-
ση και σε καμιά περίπτωση δεν δι-
καιολογεί την ετήσια και πλέον  αυ-
τή καθυστέρηση», σημειώνει στο 
έγγραφό της η Ένωση, καλώντας 
τους αρμόδιους παράγοντες να μην 
κωλυσιεργούν, αλλά να δώσουν μια 
ανάσα στους δοκιμαζόμενους συνα-
δέλφους μας. 

Ιδιαίτερη συνάντηση είχε και το 
προεδρείου της Ε.Α.Υ. Θεσπρωτίας 
για το ίδιο θέμα με τον Αστυνομικό 
Διευθυντή Θεσπρωτίας ταξίαρχο κ. 
Λελοβίτη Γεώργιο.

Πρόστιμο... γιατί είναι συνεπείς 
στην υπηρεσία τους!
Σοβαρότητα ζητά από τη διοίκηση η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Ιωαννίνων

SOS από  
τις Κυκλάδες
Η Ένωση Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Κυκλάδων 
κρούει τον «κώδωνα του 
κινδύνου» λόγω της 
πρωτοφανούς έλλειψης 
έμψυχου δυναμικού που 
αγγίζει για μια ακόμη 
χρονιά το ποσοστό του 40 
% σε κατέχοντες οργανική 
θέση αστυφυλάκων και 
ποσοστό 3% σε 
βαθμοφόρους, ενώ 
αντίθετα υπάρχει 
πλεόνασμα σε 
αξιωματικούς σε ποσοστό 
22 %.
Όπως αναφέρει, «στη 
διεύθυνσή μας υπάρχουν 
τουλάχιστον 110 κενές 
οργανικές θέσεις ενώ από 
την άλλη με βάση τον 
πίνακα των τακτικών 
μεταθέσεων του έτους 
2013 υπάρχουν 
τουλάχιστον 79 άτομα 
(κατέχοντες οργανική θέση 
αστυφύλακα) που 
υπέβαλλαν αίτηση 
μετάθεσης για τις 
Κυκλάδες. Υπενθυμίζουμε 
για όσους δεν το γνωρίζουν 
ότι η Αστυνομική 
Διεύθυνση Κυκλάδων έχει 
στη εδαφική της 
αρμοδιότητα και 
αστυνομεύει 24 
κατοικημένα νησιά στα 
οποία λειτουργούν 
11Αστυνομικά Τμήματα, 
ένα Τμήμα Ασφαλείας  και 
14 Αστυνομικοί Σταθμοί. 
Επισημαίνεται ότι η 
οργανική δύναμη των 
Υπηρεσιών, υπολογίστηκε 
από τους υπηρεσιακούς 
παράγοντες με γνώμονα, 
κυρίως τον πληθυσμό και 
τα στατιστικά στοιχεία 
εγκληματικότητας της 
περιοχής της δεκαετίας του 
1980, η οποία όμως 
ουδεμία σχέση έχει με την 
σημερινή κατάσταση που 
παρατηρείται στην περιοχή 
μας». 
Για να αντιμετωπιστούν τα 
προβλήματα, ζητά, 
ενίσχυση με τριάντα 
τουλάχιστον αστυνομικούς.

Παρά τις δεσμεύσεις του 
υπουργού Δημόσιας Τά-
ξης και Προστασίας του 

Πολίτη, ότι το θέμα με τις απο-
σπάσεις  για την παράνομη μετα-
νάστευση στην ευρύτερη περιο-
χή του Έβρου θα έβρισκε οριστι-
κή λύση με τη λήξη του 5ου εκ-
στρατευτικού σώματος,  
δυστυχώς ετοιμάζεται ήδη το 6ο 
εκστρατευτικό σώμα.

Αυτό τονίζουν με κοινό έγγρα-
φό τους προς την Ομοσπονδία οι 
Ενώσεις Καστοριάς και Φλώ-
ρινας, αναφέροντας μεταξύ άλ-
λων ότι οι αρμοδιότητες  των 
Αστυνομικών Διευθύνσεών τους 
είναι ήδη επιβαρημένες, λόγω 
του ότι από την 1η Σεπτεμβρίου 
τρέχοντος έτους εφαρμόζεται  η 

αστυνομική επιχείρηση ΣΑΡΙ-
ΣΑ. «Με βάση αυτό το γεγονός 
και με δεδομένο τα ήδη προανα-
φερθέντα με προηγούμενα έγ-
γραφά μας προβλήματα, που 
υπάρχουν στις περιοχές δικαιο-
δοσίας των Διευθύνσεών μας 
(λαθρομετανάστευση, φύλαξη 
συνόρων κ.λ.π.), παρακαλούμε 
για τις άμεσες ενέργειές σας, έτσι 
ώστε στο 6ο εκστρατευτικό σώμα 
να υπάρξει πλήρη αποδέσμευση 
των δυνάμεων από τις Αστυνομι-
κές Διευθύνσεις Φλώρινας και 
Καστοριάς».

Είχε προηγηθεί ανάλογο έγ-
γραφο προς το Αρχηγείο με κύ-
ριο αίτημα την επανεξέταση των 
σχεδίων αντιμετώπισης της λα-
θρομετανάστευσης.

Πρόβλημα και στα 
βόρεια σύνορά μας Με αφορμή την ανακοίνωση 

του Δήμου Βέροιας για τις 
φθορές που προκλήθηκαν 

στο δημαρχείο, η Ένωση Αστυνομι-
κών Υπαλλήλων Νομού Ημαθίας 
ενημέρωσε την τοπική κοινωνία ότι 
η ελλιπής αστυνόμευση οφείλεται 
στην έλλειψη αστυνομικού προσω-
πικού και το γεγονός αυτό έχει επι-
σημανθεί πολλές φορές.

Παρ’ όλα αυτά, τονίζει το σωμα-
τείο, το σύνολο του υπάρχοντος έμ-
ψυχου δυναμικού που έχει απομεί-
νει, στα πλαίσια της αποστολής του 
για την πρόληψη και καταστολή της 
εγκληματικότητας, καταβάλλει σε 
καθημερινή βάση υπεράνθρωπες 
προσπάθειες, για τη διασφάλιση της 
τάξης και την αποτροπή έκνομων 
ενεργειών σε βάρος κτιρίων του Δη-
μοσίου, αλλά και την προστασία των 
περιουσιακών στοιχείων των πολι-
τών που διαμένουν στα όρια του νο-

μού μας και δη ολόκληρου του Δή-
μου Βέροιας.

Το πιστοποιούν οι επ’ αυτοφώρω 
συλλήψεις που είχαν γίνει τους προ-
ηγούμενους μήνες πάλι για φθορές 
σε βάρος του Δημαρχείου Βέροιας.

Η Ένωση διαβεβαιώνει ότι το σύ-
νολο του προσωπικού της Αστυνομι-
κής Διεύθυνσης Ημαθίας λειτουργεί 
για την ασφάλεια του πολίτη και την 
προστασία της Δημόσιας περιουσίας, 
στο πλαίσιο του Συντάγματος και 
των Νόμων, έχοντας πάντα ως αρω-
γό στην προσπάθεια αυτή όλους τους 
συμπολίτες μας.

Εξάλλου, το σωματείο εξέφρασε 
τις ευχαριστίες του προς τους ιδιο-
κτήτες εταιρείας, η οποία προσέφερε 
26 κράνη στους άνδρες της ομάδας 
ΔΙ.ΑΣ., υπό την σκέπη του σεβασμι-
οτάτου μητροπολίτη Βεροίας, Να-
ούσης και Καμπανίας Παντελεή-
μονα.

Το έλλειμμα είναι υπαρκτό
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Η κατάσταση των υπηρεσια-
κών οχημάτων, τα νέα 
κρούσματα ψώρας στα κρα-

τητήρια της Διεύθυνσης, η αποζη-
μίωση των πενθημέρων, νυχτερι-
νών και εκτός έδρας, αλλά και η 
άμεση σύλληψη βομβιστή, είναι 
ορισμένα από τα πολλά θέματα με 
τα οποία ασχολήθηκε η Ένωση 
Αστυνομικών Υπαλλήλων Λάρι-
σας τους θερινούς μήνες.

Για το μείζον ζήτημα των υπηρε-
σιακών οχημάτων, το σωματείο 
απευθύνθηκε στους βουλευτές του 
νομού, στον περιφερειάρχη και 
τους δημάρχους Λάρισας, ενημε-
ρώνοντάς τους για την άθλια κατά-
σταση των περισσοτέρων περιπο-
λικών και τη μη ανανέωσή τους. 
Όπως σημειώνει, «Υπηρεσίες αιχ-
μής, όπως η Ασφάλεια λειτουρ-
γούν με 2 έως 3 παλαιά οχήματα, 
ενώ η ΟΠΚΕ δύναμης 35 ανδρών 
με  δύο «ερείπια» που έχουν διανύ-
σει από 700.000 χλμ το καθένα». 
Ανάλογα στοιχεία παρατίθενται 
και για άλλες υπηρεσίες με την 
επισήμανση ότι «αν κυκλοφορούν  
σήμερα κάποια περιπολικά αυτό 
οφείλεται κατά κύριο λόγο στο φι-
λότιμο των συναδέλφων μας, στη 
βοήθεια των τοπικών κοινωνιών, 
όπως π.χ. Περιφέρεια, Δήμοι, κά-
ποιων συμπολιτών μας και στις 
ενέργειες της Ένωσής μας η οποία 
είχε και έχει συνεχή παρουσία με 
υπομνήματα και παραστάσεις στη 
φυσική μας ηγεσία, τόσο για έγκρι-

ση δαπανών, όσο και για ανακατα-
νομές οχημάτων».

Επίσης, αφού αναφέρεται στις 
δυνατότητες που παρέχει ο ΟΔΔΥ 
και το ΕΣΠΑ, τονίζει: «Πρέπει να 
γίνει κατανοητό ότι το περιπολικό 
είναι το δεύτερο σπίτι του μάχι-
μου αστυνομικού και το εργαλείο 
με το οποίο πρέπει να φτάσει άμε-
σα και ασφαλής όπου και όποτε 
ζητηθεί η συνδρομή του. Δυστυ-
χώς, όπως διαμορφώνεται η κατά-
σταση σε λίγο καιρό κάποιες υπη-

ρεσίες θα δηλώσουν αδυναμία να 
αντεπεξέλθουν στα καθήκοντα 
τους εξαιτίας της παλαιότητας 
των ελάχιστων υπαρχόντων και 
της έλλειψης δαπανών για τη σω-
στή συντήρηση τους, ενώ ο κίνδυ-
νος πρόκλησης ατυχήματος είναι 
μεγάλος, κάτι το οποίο έχουμε 
επισημάνει και με υπόμνημα μας 
στην Εισαγγελία.

Δεν είναι δυνατόν να απολογού-
μαστε εμείς για την ανεπάρκεια 
άλλων. Ευχαριστούμε θερμά όσους 

συμπαραστέκονται στο έργο μας 
και ζητούμε μεγαλύτερη στήριξη 
από όλους, φορείς και ιδιωτική 
πρωτοβουλία για την αντικατάστα-
ση ή για την επισκευή των παμπά-
λαιων και αρκετά εξ’ αυτών, επι-
κίνδυνων οχημάτων μας».

Όσον αφορά τα υπόλοιπα θέμα-
τα, η ΕΑΥ Λάρισας ευχαρίστησε το 
Φαρμακευτικό Σύλλογο Λάρισας 
για τη δωρεά γαντιών και αντιση-
πτικών λοσιόν για τις ανάγκες 
των κρατητηρίων στο Αστυνομικό 
Μέγαρο, ενώ με δικές του δαπά-
νες θα καλύψει τα κρατητήρια 
Γόννων και Ελασσόνος.

Για τα νυχτερινά και τα πενθή-
μερα εφιστά την προσοχή των 
υπηρεσιακών παραγόντων, προ-
τείνοντας να εκτυπώνονται και να 
αναρτώνται οι καταστάσεις με τις 
ώρες νυχτερινής υπηρεσίας που 
έχουν ήδη εκτελεστεί λαμβάνο-
ντας υπόψη το ανώτατο όριο των 
488 ωρών για να μην υπάρξουν 
δυσάρεστες εκπλήξεις.

Τέλος, συγχαίρει τους συναδέλ-
φους που επιτελώντας το καθή-
κον τους έστειλαν στη δικαιοσύνη 
το δράστη της βομβιστικής επίθε-
σης εναντίον εισαγγελικής λει-
τουργού, τονίζοντας ότι πρέπει να 
υπάρξει νομοθετική ρύθμιση τέ-
τοια ώστε «εγκληματικές οργανώ-
σεις και άτομα του υπόκοσμου 
ούτε καν να σκέφτονται ότι μπο-
ρούν να τρομοκρατούν κρατικούς 
λειτουργούς».

Το περιπολικό είναι το δεύτερο 
σπίτι του μάχιμου αστυνομικού
Σημαντική προειδοποίηση της ΕΑΥ Λάρισας

Συνάντηση  
με βουλευτή 
του ΚΚΕ
Συνάντηση με τον βουλευτή 
του ΚΚΕ του νομού Αιτωλίας κ. 
Νίκο Μωραϊτη  είχε το προε-
δρείο της Ένωσης Αστυνομι-
κών Υπαλλήλων Αιτωλίας.

Ενημερώνοντάς τον για τα 
προβλήματα που απασχολούν 
τους συναδέλφους, το σωμα-
τείο τόνισε ότι το σύνολο των 
αστυνομικών υπαλλήλων προ-
έρχεται από οικογένειες βιο-
παλαιστών, ανθρώπων του μό-
χθου και του μεροκάματου και 
πρόθεσή μας είναι να στεκό-
μαστε δίπλα στην κοινωνία 
και όχι απέναντι. 
Κατά τη συνάντηση τέθηκαν 
τα φλέγοντα ζητήματα που 
χρήζουν άμεσης εξέτασης και 
επίλυσης, τα οποία προβλημα-
τίζουν και δυσχεραίνουν το 
έργο των συναδέλφων, όπως η 
από αναβολή σε αναβολή ανα-
διάρθρωση, η μη ενίσχυση των 
αστυνομικών υπηρεσιών, η μη 
μεταστέγαση των υπηρεσιών 
σε κτίρια ανθρώπινα, (κτίρια 
σαν αυτό που στεγάζεται η 
Α.Δ. Αιτωλίας το Α.Τ. Αιτωλι-
κού, Α.Τ. Αστακού και Α.Τ. Γα-
βαλούς, είναι ντροπή για 
όλους μας), η μη προμήθεια 
νέων οχημάτων, η μη εξάλει-
ψη των άθλιων κρατητηρίων 
κλπ.

Σε συνθήκες 
στρατωνισμού...

Παράπονα διατυπώθηκαν από 
τους συναδέλφους της Α.Δ. 
Ζακύνθου και Α.Δ. Λευκάδας 
κατά την παραμονή τους στην 
Κεφαλονιά στο πλαίσιο των 
μέτρων τάξης για τον εορτασμό 
του Πολιούχου της νήσου 
Αγίου Γερασίμου.

Η Ενωση Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Κεφαλληνίας 
και Ιθάκης, κατήγγειλε 
εγγράφως ότι οι 
παραπονούμενοι συνάδελφοι 
«φιλοξενήθηκαν» στους 
χώρους της Ακαδημίας 
Εμπορικού Ναυτικού που σε 
καμία περίπτωση δεν 
ανταποκρίνεται σε φιλοξενία 
αστυνομικών εν έτη 2013 και το 
αποδίδει αυτό στο βωμό 
πιθανόν των περικοπών των 
δαπανών του κράτους. Τίθεται 
δε το ερώτημα για ποιο λόγο 
δεν χορηγήθηκαν έξοδα 
διαμονής στους ανωτέρω 
αστυνομικούς με αποτέλεσμα 
να διαμένουν ανά τετράδες σε 
συνθήκες στρατωνισμού, πώς 
έγινε η επιλογή των χώρων 
αυτών και γιατί οι συνάδελφοι 
να διακατέχονται από το 
αίσθημα της αδικίας;

Είναι  
δίπλα μας
Τα γραφεία της Συνδικαλιστι-
κής Κίνησης Αστυνομικών 
Ξάνθης επισκέφθηκε μετά από 
επιθυμία του, ο βουλευτής ΣΥ-
ΡΙΖΑ Ξάνθης κ. ΖΕΪΜΠΕΚ Χου-
σεΐν.

Παρόντες στη συνάντηση 
ήταν ο κ. Χατζηθεοδώρου Γιώρ-
γος γραμματέας συντονισμού, 
ο κ. Σαμακοβίτης Δημήτριος 
μέλος συντονιστικής, και ο κ. 
Γιαννακίδης Στάθης επιστημο-
νικός συνεργάτης. Όπως ανα-
κοινώθηκε από το σωματείο, 
κατά τη συνάντηση ενημερώ-
θηκε ο κ. βουλευτής για τα προ-
βλήματα που απασχολούν το 
προσωπικό της Α.Δ. Ξάνθης, 
καθώς και για τα γενικά προ-
βλήματα που απασχολούν το 
σύνολο του αστυνομικού προ-
σωπικού της χώρας.

Από την πλευρά του ο κ. βου-
λευτής και οι συνεργάτες του 
δήλωσαν ξεκάθαρα ότι θεω-
ρούν τους αστυνομικούς εργα-
ζόμενους και ότι θα είναι δίπλα 
μας σε κάθε διεκδίκηση που 
αφορά τους αστυνομικούς, αλ-
λά και την ασφάλεια του πολί-
τη. Το σωματείο τον ευχαρίστη-

σε για την αυτόβουλη παρουσία 
του στο μπλοκ της Συνδικαλι-
στικής Κίνησης Αστυνομικών 
Ξάνθης κατά την κινητοποίηση 
στη Θεσσαλονίκη την 6/09/2013 
(φωτογραφία), καθώς ήταν η 
πρώτη παρουσία τοπικού βου-
λευτή σε πανελλήνιας εμβέλει-
ας κινητοποίηση. 
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Με συγκέντρωση διαμαρτυ-
ρίας έξω από το στρατόπε-
δο της Κορίνθου που έχει 

μετατραπεί, ως γνωστόν, σε κέντρο 
κράτησης παράνομων αλλοδαπών, 
εκδήλωσαν τις συνεχιζόμενες αντι-
δράσεις τους αυτή τη φορά οι συ-
νάδελφοι της Πελοποννήσου, συ-
νεπικουρούμενοι από την Ομο-
σπονδία μας.

Η διαμαρτυρία πραγματοποιήθη-
κε στις 16 Σεπτεμβρίου 2013 και με 
το ψήφισμα που επιδόθηκε σε κάθε 
αρμόδιο, καλείται η Πολιτική και 
Φυσική Ηγεσία «να αναλάβει τις 
ευθύνες της απέναντί μας, όσον 
αφορά την οικονομική, οικογενεια-
κή και εργασιακή εξαθλίωση στην 
οποία έχουμε περιέλθει με τις απο-
φάσεις της, προσπαθώντας να λύ-
σει σημαντικά θέματα με προχειρό-
τητα, και χωρίς τη δέουσα υπευθυ-
νότητα. Η στήριξη εκ μέρους μας 
ήταν και είναι ουσιαστική, κατα-
βάλλοντας προσπάθειες πάνω από 
τις δυνάμεις μας για να στηρίξουμε 
και να κάνουμε τον πολίτη να αι-
σθάνεται ασφαλής, καλούμενοι να 
αντιμετωπίσουμε μόνοι μας το με-
γάλο ζήτημα της λαθρομετανά-
στευσης. Τις προσπάθειες αυτές, το 
φιλότιμό μας, την αυτοθυσία μας 
την έχει παραδεχθεί και μας έχει 
ευχαριστήσει γι’ αυτό τόσο ο πρω-
θυπουργός της χώρας όσο και ο 
υπουργός μας με την υπόσχεση της 
άρσης των αδικιών.

Όμως, άμεσα αυτές οι ευχαριστί-
ες και οι υποσχέσεις πρέπει να γί-
νουν πραγματικότητα, ως ένδειξη 
σεβασμού και ανταμοιβής σε όλους 
εμάς που καθημερινά μοχθούμε 
και υπομένουμε αυτή την κατάστα-
ση, αλλιώς όλες οι ευχαριστίες και 
οι υποσχέσεις θα θεωρηθούν 
εμπαιγμός».Οι συνάδελφοι απαι-
τούν: Να στελεχωθεί άμεσα με μό-
νιμο προσωπικό το Κέντρο, να 
εφαρμοστούν τα μέτρα υγιεινής 
και ασφάλειας, να σταματήσει η 
καθημερινή ενίσχυση του Κέντρου 
με αστυνομική δύναμη από τις Δι-
ευθύνσεις της Περιφέρειας Πελο-
ποννήσου, αποδυναμώνοντας το 
ήδη λιγοστό προσωπικό των υπη-
ρεσιών, απαξιώνοντας έτσι τις πα-
ρεχόμενες υπηρεσίες προς τον φο-
ρολογούμενο Πολίτη. Επίσης, να 
ενισχυθούν οι υπηρεσίες με προ-
σωπικό και μέσα, ώστε να μπορού-
με να προσφέρουμε ασφάλεια στο 
φορολογούμενο πολίτη.

Μας στηρίζουν
Στη συγκέντρωση παραβρέθηκαν 
και στήριξαν τον αγώνα μας σύσσω-
μη η τοπική αυτοδιοίκηση, φορείς 
και πολίτες του νομού Κορινθίας.

Παραβρέθηκαν ο πρόεδρος της 

ΠΟΑΣΥ κ. Χρήστος Φωτόπουλος, 
ο αντιπεριφερειάρχης Κορινθίας κ. 
Δέδες Γεώργιος, οι δήμαρχοι Κο-
ρινθίων κ. Πνευματικός Αλέξαν-
δρος, Λουτρακίου – Αγίων Θεοδώ-
ρων κ. Λογοθέτης Κωνσταντίνος, 
Βέλου – Βόχας κ. Παπακυριάκος 
Αννίβας, Σικυωνίων κ. Σταματό-

πουλος Σπυρίδων, Νεμέας κ. Αν-
δριανάκος Ευάγγελος, Ναυπλιέ-
ων κ. Κωστούρος Δημήτριος, οι 
πρόεδροι του Εμπορικού Επιμελη-
τηρίου Κορίνθου κ. Νανόπουλος 
Βασίλειος, του Εργατικού Κέντρου 
Κορίνθου κ. Κατέμης Κωνσταντί-
νος, του Δικηγορικού Συλλόγου 

Κορίνθου κ. Νικολόπουλος Πανα-
γιώτης, του Εμπορικού Συλλόγου 
Κορίνθου κ. Γεωργιάδης Βασίλει-
ος, της Ένωσης Αποστράτων Αστυ-
νομικών κ. Παλιακάσης Βασίλει-
ος, ο γραμματέας της Νομαρχιακής 
του ΣΥΡΙΖΑ κ. Κουρεμπές Φάνης, 
καθώς και εκπρόσωποι των Ανε-

ξάρτητων Ελλήνων Ν. Κορινθίας. 
Στο πλευρό των συναδέλφων βρέ-
θηκε και αντιπροσωπεία του Διοι-
κητικού Συμβουλίου της Ένωσης 
Αστυνομικών Υπαλλήλων Αθη-
νών. Μετά το πέρας της συγκέ-
ντρωσης οι έξι πρόεδροι των Ενώ-
σεων Περιφέρειας Πελοποννήσου 
κ.κ. Αδάμ Χρήστος, Παπαθεοφά-
νης Γεώργιος, Καγκαράκης Πα-
ναγιώτης, Ντέρος Αθανάσιος, 
Αδαμόπουλος Ιωάννης και Τσε-
κούρας Σταύρος με τον πρόεδρο 
της ΠΟΑΣΥ συναντήθηκαν στην 
Αθήνα με τον Αρχηγό της Ελληνι-
κής Αστυνομίας Αντιστράτηγο κ. 
Παπαγιαννόπουλο  Νικόλαο,  
όπου συζητήθηκαν διεξοδικά τα 
άλυτα μέχρι σήμερα προβλήματα 
του ΥΦΕΚΑ Κορίνθου και του επι-
δόθηκε το σχετικό Ψήφισμα Δια-
μαρτυρίας.

Για τα ίδια θέματα υπήρξε συνά-
ντηση των σωματείων και με τον 
περιφερειάρχη κ. Πέτρο Τατούλη 
στις 11/9/2013.

Στους υπουργούς το πρόβλημα

Όλες οι ευχαριστίες και οι υποσχέσεις  
θα θεωρηθούν εμπαιγμός!
Αυστηρή προειδοποίηση του συνδικάτου από την Κόρινθο. Στο πλευρό μας οι τοπικοί φορείς

Συναντήσεις με τον υπουργό 
Περιβάλλοντος Ενέργειας 
και Κλιματικής Αλλαγής κ. 

Μανιάτη Ιωάννη και τον 
υφυπουργό Αθλητισμού κ. 
Ανδριανό Ιωάννη είχε στις 14 
Σεπτεμβρίου 2013 η ΕΑΥ 
Αργολίδας για τα πολλά 
προβλήματα που αντιμετωπίζει 
η Α.Δ. Αργολίδας και το 
προσωπικό της.  Η συζήτηση 

επικεντρώθηκε στην λειψανδρία 
χαμηλόβαθμου αστυνομικού 
προσωπικού, στη μη επάνδρωση 
με μόνιμη αστυνομική δύναμη 
του Υ.Φ.Ε.Κ.Α. Κορίνθου και 
στην ανάθεση έργου σε εταιρεία 
security.

Το σωματείο, επίσης, με 
έγγραφό του προς τον αρχηγό 
της ΕΛ.ΑΣ. εξέφρασε την έντονη 
διαμαρτυρία του στις 14 Ιουλίου 

2013 για την έκτακτη 
συγκρότηση διμοιρίας για 
ενίσχυση της ΓΑΔΑ. Στη 
συνέχεια με αφορμή τις 
επιχειρήσεις ευρείας κλίμακας 
και τα θετικά τους 
αποτελέσματα, επισήμανε την 
αναγκαιότητα της σωστής τους 
διαχείρισης και μέριμνας ώστε 
να μην υπάρχουν άλλου είδους 
παρενέργειες.
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Να γίνει αρωγός η κοινωνία σε 
τοπικό επίπεδο, ώστε να 
απαιτήσει και να διεκδική-

σει μαζί με μας καλύτερη αστυνόμευ-
ση, ζήτησε ο πρόεδρος της ΠΟΑΣΥ κ. 
Χρήστος Φωτόπουλος από το βήμα 
της εσπερίδας που διοργανώθηκε στις 
12 Σεπτεμβρίου 2013 στο Εργατικό Κέ-
ντρο Πύργου από την Ένωση Αστυ-
νομικών Υπαλλήλων Ηλείας.

Ο πρόεδρός μας ανέλυσε διεξοδικά 
και εμπεριστατωμένα τον ρόλο της 
Αστυνομίας στην σύγχρονη κοινωνία, 
τις ιδιαιτερότητες και δυσκολίες του 
επαγγέλματος του αστυνομικού, που 
πηγάζουν, όπως είπε, κυρίως μέσα από 
τις αντικειμενικές δυσκολίες που κα-
λείται να αντιμετωπίσει ο συνάδελφος 
σε ένα περιβάλλον ιδιαίτερα δυσμενές 
και απαιτητικό. Η περιστολή των δη-
μοσίων δαπανών και η οικονομική 
κρίση που διέρχεται η πατρίδα μας έχει 
επηρεάσει άμεσα και το έργο της Ελλη-
νικής Αστυνομίας, κυρίως σε θέματα 
υλικοτεχνικής υποδομής με φυσικό 
επακόλουθο την έλλειψη αστυνόμευ-
σης και τις δυσλειτουργίες που παρα-
τηρούνται σε όλη την ελληνική επι-
κράτεια. Παρά ταύτα ο Έλληνας Αστυ-
νομικός στέκεται επάξια δίπλα στον 
πολίτη με αστείρευτο φιλότιμο και 
προσφορά δίχως η πολιτεία να του 
αναγνωρίζει αυτά που πραγματικά του 
ανήκουν. Σε κάθε περίπτωση, οι τοπι-
κές κοινωνίες είναι αυτές που θα κρί-
νουν και θα αποτιμήσουν το έργο της 
Αστυνομίας, τόνισε ο κ. Φωτόπουλος, 
καλώντας και τους συναδέλφους να 
αναπτύσσουν πρωτοβουλίες και δρά-
σεις μέσα στην κοινωνία, και να είναι 
ιδιαίτερα δίκαιοι και ανθρώπινοι απέ-
ναντι στους πολίτες, ως προς την επι-
βολή και βεβαίωση κάθε είδους παρα-
βάσεων. Επίσης, ζήτησε την αυστηρή 
κριτική προς το έργο της Ομοσπονδί-
ας, αλλά παράλληλα και την ενεργό 
συμμετοχή όλων στις κινητοποιήσεις 
και να μην εξαντλούν την δράση τους 
σε διαδικτυακές μορφές στηλίτευσης 

και συνδικαλισμό του πληκτρολογίου. 
Ακολούθησε η ομιλία του αντιπροέ-
δρου της Ομοσπονδίας και προέδρου 
της Ε.Α.Υ. Αθηνών κ. Γρηγόρη Γερα-
καράκου, ο οποίος έστειλε το μήνυμα 
να πιστεύουμε στο έργο της Αστυνομί-
ας και αυτή η πίστη να είναι δυνατή 
στο σύνολο των συναδέλφων για αγω-
νιστικότητα και διαρκή αγώνα.

Ο ειδικός γραμματέας της Ομο-
σπονδίας και μέλος της Επιτροπής 
επιμόρφωσης μελετών υγιεινής και 
ασφάλειας κ. Αθανάσιος Αθανασό-
πουλος αναφέρθηκε στις πρωτοβου-
λίες και τις παρεμβάσεις της αναφο-
ρικά με τις Υ.Φ.Ε.Κ.Α. όλης της χώρας 
και τις βελτιώσεις που έχουν επέλθει 
σταδιακά στους χώρους τους, για τις 
ελλείψεις σε θέματα ασφάλειας και 
υλικοτεχνικού εξοπλισμού, ενώ ανέ-
λυσε και τις ενέργειες που έχουν γίνει 
για τα κρατητήρια του Α.Τ. Πύργου. 

Ζήτησε από την πολιτεία την εφαρμο-
γή του Π.Δ. 45/2008 σε όλα τα άρθρα 
του και τόνισε ότι η Ομοσπονδία προ-
σανατολίζεται να προσφύγει στην Ει-
σαγγελία του Αρείου Πάγου.

Τίμιος αγώνας
Ο πρόεδρος του Εργατικού Κέντρου 
Πύργου, κ. Νίκος Ορφανός καλωσό-
ρισε στον νομό τον πρόεδρο της ΠΟΑ-
ΣΥ, σημειώνοντας ότι με την συνδικα-
λιστική του πορεία έχει βάλει το στίγ-
μα του στην Ελληνική Αστυνομία, κά-
νοντας ένα τίμιο αγώνα, ενώ σε 
υπηρεσιακό επίπεδο οι αστυνομικοί 
έχουν σταθεί στο ύψος των περιστάσε-
ων. Το δε σωματείο, πρόσθετε, έχει εκ-
δηλώσει τη συμπαράστασή τους στους 
αγώνες των άλλων εργαζομένων.

Χαιρετισμό απηύθυναν το μέλος του 
Δ.Σ.  της ΠΟΑΣΥ κ. Βασίλειος Κων-
σταντόπουλος και ο πρόεδρος της 

Ε.Α.Υ. Αχαΐας κ. Σταύρος Τσεκούρας. 
Παρέστησαν το μέλος του Δ.Σ. της ΠΟ-
ΑΣΥ και πρόεδρος της Ε.Α.Υ.Αιτωλίας 
κ. Νικόλαος Καραπάνος και οι πρό-
εδροι Ενώσεων της Πελοποννήσου 
κ.κ. Ιωάννης Αδαμόπουλος (Μεσση-
νία) Παναγιώτης Καγκαράκης (Αρ-
καδία) και Γεώργιος Παπαθεοφά-
νης (Αργολίδα). Χαιρετισμό απηύθυνε 
επίσης η βουλευτής ΣΥΡΙΖΑ κ. Γεωρ-
γοπούλου- Σαλτάρη Έφη, ενώ στην 
κατάμεστη αίθουσα παρευρέθησαν 
πολλοί συνάδελφοι και εκπρόσωποι 
των παραγωγικών τάξεων και φορέων 
του νομού.

Συντονιστής των εργασιών ήταν ο 
πρόεδρος της ΕΑΥ Ηλείας κ. Πανα-
γούλης Ηλίας και από τις τοποθετή-
σεις των ομιλητών συμπεραίνεται η 
αποδοχή και η αναγνώριση της προ-
σφοράς του έργου της Αστυνομίας. 

Νωρίτερα και πριν την έναρξη των 
εργασιών το κλιμάκιο της Ομοσπονδί-
ας και το σύνολο των συνδικαλιστών 
πραγματοποίησε επίσκεψη στους χώ-
ρους της Α.Δ. Ηλείας, έγινε αυτοψία 
στα κρατητήρια και οι επισημάνσεις 
αναφέρθηκαν στον Α.Δ. Ταξίαρχο κ. 
Ανδρικόπουλο Αριστείδη, ο οποίος 
έδειξε κατανόηση για τα υπάρχοντα 
προβλήματα και πως από την πλευρά 
του καταβάλλεται κάθε δυνατή προ-
σπάθεια για την επίλυσή τους. Ζήτησε 
μάλιστα να υπάρχει εποικοδομητική 
συνέχεια και γόνιμος διάλογος.

«Ε ίμαστε στη δυσάρεστη θέση 
να σας ενημερώσουμε για σο-
βαρά προβλήματα που αντι-

μετωπίζουν οι αστυνομικοί του Λασι-
θίου» αναφέρει σε επιστολή της προς 
τον αρχηγό της ΕΛ.ΑΣ. η Ένωση Αστυ-
νομικών Υπαλλήλων Λασιθίου.

Συγκεκριμένα τονίζει ότι στην Α.Δ. 
Λασιθίου υπάρχουν συνολικά τέσσε-
ρα κρατητήρια στα οποία κρατούνται 
υπεράριθμοι συνάνθρωποί μας, ποι-
νικοί κρατούμενοι, αλλά και αλλοδα-
ποί για διοικητική απέλαση, πολλοί 
εκ’ των οποίων θα κρατηθούν συνολι-
κά μέχρι και έξι μήνες. Η παραπάνω 
κατάσταση σε συνδυασμό με την μη 
πραγματοποίηση των προβλεπομέ-

νων απολυμάνσεων, εγκυμονεί σοβα-
ρούς κινδύνους για την υγιεινή και 
την ασφάλεια, των κρατουμένων, των 
πολιτών και των συναδέλφων.

Αν στα παραπάνω συνυπολογίσου-
με πως στις περισσότερες περιπτώ-
σεις ένας και μόνος Αξιωματικός Υπη-
ρεσίας, χωρίς την παρουσία σκοπού 
κρατητηρίου, είναι υπεύθυνος για την 
εξυπηρέτηση των πολιτών, αλλά και 
την φύλαξη των κρατητηρίων και την 
ασφάλεια των κρατουμένων, αντιλαμ-
βάνεστε πόσο ασφαλής είναι και αι-
σθάνεται ο ανωτέρω εργαζόμενος. 

Η Ένωσή μας, πάντοτε με γνώμονα 
την προστασία και την διασφάλιση των 
συναδέλφων, επισημαίνει ότι αν δεν 

πραγματοποιηθούν οι απαραίτητες 
ενέργειες είναι αποφασισμένη να προ-
σφύγει στην Ελληνική Δικαιοσύνη για 
την παραβίαση των Π.Δ. 45/2008 και 
Π.Δ 141/1991, καθώς και στις Αρχές της 
Ε.Ε. περί ανθρωπίνων δικαιωμάτων.

Εξάλλου, το σωματείο ανέδειξε το 
φλέγον θέμα με την απασχόληση στο 
Κατάστημα Κράτησης Νεάπολης Λα-
σιθίου, όπου κρατείται διπλάσιος σε 
σχέση με την χωρητικότητα του αριθ-
μός κρατουμένων (70 άτομα) με απο-
τέλεσμα τις κατά καιρούς εύλογες 
διαμαρτυρίες τους.  Το αίτημα προς 
την φυσική όσο και στην πολιτική 
ηγεσία, είναι να μεριμνήσουν ώστε να 
γίνει ανακατανομή των κρατουμένων 

και παράλληλα επανακαθορισμός 
του σχεδίου που προβλέπει την αντι-
μετώπιση τέτοιων περιστατικών, με 
στόχο την διασφάλιση των εργασια-
κών δικαιωμάτων των αστυνομικών, 
αλλά και την καλύτερη παροχή υπη-
ρεσιών προς τον πολίτη.

Με άλλη παρέμβασή της επίσης, το 
σωματείο αναδεικνύει τη λειψανδρία 
(-30% με υπολογισμούς του 1980) και 
ζητά άμεση ενίσχυση της Α.Δ. To θέμα 
τέθηκε και κατά τη συνάντηση του 
προεδρείου με τον βουλευτή Ηρα-
κλείου των Ανεξάρτητων Ελλήνων κ. 
Νότη Μαριά, στον οποίο δόθηκε και η 
μελέτη των Ενώσεων για την αναδι-
άρθρωση στην Κρήτη.

ΜεΤρήσεισ  
για Τήν προσΤασια  
Των συναδελφων
την ευαισθητοποίηση και 
δραστηριοποίηση του Αρ-
χηγείου ζήτησε η Ένωση 
Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Λέσβου για την προστα-
σία των συναδέλφων που 
διατάχθηκαν να φυλάνε 
σε 24ωρη βάση τις εγκα-
ταστάσεις με τους πο-
μπούς τηλεοπτικού σή-
ματος και κινητής 
τηλεφωνίας στον Όλυ-
μπο Αγιάσου.
Μετά τα παράπονα των 
συναδέλφων ότι νοιώ-
θουν έντονο πονοκέφαλο 
και σωματικά άλγη, το 
σωματείο απευθύνθηκε 
τόσο στο Αρχηγείο όσο 
και στο ερευνητικό Κέ-
ντρο Δημόκριτος, από το 
οποίο ενημερώθηκε ότι 
για τον συγκεκριμένο 
χώρο δεν υπάρχουν με-
τρήσεις ώστε να γνωρί-
ζουν τις επιπτώσεις στην 
υγεία του ανθρώπου.
Αυτονόητο το αίτημα για 
τη διενέργεια μετρήσε-
ων, θα ανταποκριθεί το 
Αρχηγείο;

ΘερΜα 
συγχαρήΤήρια
Η Ένωση Αστυνομικών 
Υπαλλήλων νομού πιερί-
ας εκφράζει τα συγχαρη-
τήρια της, στους συνα-
δέλφους της ομάδας 
πρόληψης Καταστολής 
εγκλήματος της Αστυνο-
μικής Δ/νσης πιερίας οι 
οποίοι εργαζόμενοι με 
επιμονή – μεθοδικότητα 
και ιδιαίτερο ζήλο κατόρ-
θωσαν να συμβάλουν 
ενεργά στην εξάρθρωση 
κυκλώματος αρχαιοκα-
πήλων που ενέχεται στην 
ανίχνευση, ανασκαφή, 
ανεύρεση και εμπορία 
αρχαίων αντικειμένων.
Η συγκεκριμένη ενέρ-
γεια αλλά και ο καθημε-
ρινός αγώνας για την πά-
ταξη της 
εγκληματικότητας εμπε-
δώνει το αίσθημα ασφα-
λείας και αξίζει τον έπαι-
νο όλης της πιερικής 
κοινωνίας. Θερμά συγχα-
ρητήρια.

Μας κρίνει η κοινωνία
Η υποβάθμιση της εργασίας και η απαξίωση του εργαζομένου, το θέμα της εσπερίδας  
της Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων Ηλείας. Προσοχή στο συνδικαλισμό του πληκτρολογίου... 

Κρατητήρια υγειονομικές «βόμβες»
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Στον υπουργό Δημόσιας Τάξης 
και Προστασίας του Πολίτη κ. 
Νίκο Δένδια αναγκάστηκε να 

προσφύγει η Ένωση Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Χαλκιδικής ζητώντας 
την παρέμβασή του προκειμένου να 
αρθεί η άδικη διαθεσιμότητα μιας 
συναδέλφου, αλλά και για να προ-
στατευτούν οι συνάδελφοι που κα-
θημερινά είναι εκτεθειμένοι σε κιν-
δύνους από αποφάσεις επικοινωνι-
ακού χαρακτήρα του Αρχηγείου, που 
παίρνονται βιαστικά χωρίς να λαμ-
βάνονται υπόψη τα πραγματικά πε-
ριστατικά. «Δυστυχώς χθες ενημε-
ρωθήκαμε για την απαράδεκτη μέ-
σω ίντερνετ αρχικά διαθεσιμότητα 
μιας από τις καλύτερες μάχιμους 
Αξιωματικούς που υπηρετεί στο Νο-
μό μας», σημειώνει η Ένωση στο έγ-
γραφό της. Και εξηγεί:

«Για ακόμη μία φορά, το Αρχηγείο 
της ΕΛ.ΑΣ. προς ικανοποίηση άλλων 
συμφερόντων και κάλυψη των δι-
κών της παραλήψεων, αλλά και της 
Πολιτείας, διατάσσει τη διαθεσιμό-
τητα της συναδέλφου, «πληρώνο-
ντας» για ακόμη μία φορά το μάρμα-
ρο αυτός που ουσιαστικά δεν φταίει. 
«Εσείς κάνατε ό,τι ήταν δυνατόν», 
είναι τα λόγια της κ. Εισαγγελέα 
Πρωτ/κων Χαλ/κης που εξεπλάγη 
και αυτή με την απόφαση του Αρχη-
γείου μας. Αλλά οι κύριοι του Αρχη-
γείου δεν έδειξαν την ανάλογη ευθι-
ξία ούτε είδαμε να τιμωρείται κανείς 
όταν πυροβολήθηκε ο συνάδερφος 
στις Σκουριές, για το κάψιμο του Α.Τ. 
Ιερισσού, για τον τραυματισμό των 
συναδέλφων της ΟΠΚΕ Ημαθίας 
συνεπεία τροχαίου ατυχήματος. 
Άραγε γιατί; Μήπως γιατί σε αυτά 
είχε αποκλειστική ευθύνη το ίδιο το 
Αρχηγείο αλλά και κάποιοι Στρατη-
γοί και όχι ο απλός Αστυφύλακας 
και Αξιωματικός;»

Η καταγγελία αναφέρεται στο 
περιστατικό της αποσφράγισης του 
κέντρου διασκέδασης στην περιοχή 
της Καλλιθέας Χαλ/κής, με θύμα τη 
συγκεκριμένη συνάδελφο Αξ/κό 
που εκτελούσε καθήκοντα Αναπλη-
ρωτή Διοικητή, αλλά και τους άλ-
λους συναδέλφους που ήταν βάρ-
δια. Όπως προκύπτει, «η κυρία Δι-
οικητής έγκαιρα ενημέρωσε την 
Αστυνομική Διεύθυνση Χαλκιδι-
κής, αλλά και την Εισαγγελέα του 
Νομού για το πρόβλημα που θα 
προκύψει και ζήτησε εντολές σύμ-
φωνα με τις οποίες και ενήργησε. 
Και αναρωτιόμαστε. Για ποιο λόγο 
τιμωρείται με διαθεσιμότητα; Μή-
πως θα πρέπει να έχουμε ένα περι-
πολικό έξω από κάθε κατάστημα 
που σφραγίζεται όταν στην Χαλκι-
δική καθημερινά σφραγίζονται δε-
κάδες καταστήματα; Μήπως οι συ-
νάδελφοι που ήταν περιπολικό (2 

άτομα) έπρεπε να προβούν στο 
κλείσιμο του καταστήματος απο-
μακρύνοντας 800 θαμώνες; Και τι 
έκανε το Αρχηγείο όταν εδώ και 
καιρό φωνάζουμε ότι οι Αστυνομι-
κοί της Χαλκιδικής απασχολούνται 
στη φύλαξη της Εταιρείας Χρυσού 
στις Σκουριές και δεν επαρκούν για 
την αστυνόμευση του υπόλοιπου 
Νομού, όταν η Αστυνομική Διεύ-
θυνση Χαλκιδικής έχει “ φορτωθεί 
“ το σοβαρό πρόβλημα των Σκου-
ριών και ενισχύθηκε προς αντιμε-
τώπιση των λοιπών προβλημάτων 
μόνο με δόκιμους αστυφύλακες;

Εξαίρετη αξιωματικός
Δυστυχώς ουδόλως έλαβε υπόψη 
το Αρχηγείο το πλήθος των προσό-
ντων, ανδραγαθιών, κατακτήσεων 
της συγκεκριμένης συναδέλφου 
που με σθένος απαράμιλλη ευσυ-
νειδησία και συναίσθηση  καθήκο-

ντος, υπηρετεί την Ελληνική Αστυ-
νομία. Ένα τεράστιο βιογραφικό με  
επιτυχίες σε όλες τις θέσεις από τις 
οποίες άσκησε τα καθήκοντά της 
και επαίνους  τόσο για αυτές όσο 
και για το ήθος και την προσωπικό-
τητά της δεν εμπόδισε τη Διοίκηση 
να λάβει αυτό το επαχθέστατο και 
κατάφορα άδικο μέτρο σε βάρος 
της. Η διαθεσιμότητα ήταν η αντα-
μοιβή που εισέπραξε, που για άλλη 
μία φορά ενήργησε ως όφειλε και 
ακολουθώντας ρητές εντολές από 
την κ. Εισαγγελέα και την Αστυνο-
μική Δ/νση Χαλ/κής. 

Πρόκειται σαφέστατα για ένα εξι-
λαστήριο θύμα, βορά σε επικοινωνι-
ακά παιχνίδια και την αγχώδη και 
εναγώνια προσπάθεια  της ηγεσίας 
να “αποδείξει” ότι,  αμείλικτη ούσα, 
πατάσσει τη διαφθορά και την κακο-
διοίκηση σε όλα τα επίπεδα χωρίς 
χρονοτριβές και επιείκεια».

Εξοντώνουν αξιωματικό  
για επικοινωνιακούς λόγους!
Καταγγελία καταπέλτης της Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων Χαλκιδικής

Οι αστυνομικοί 
δεν είναι 
πιόνια...
«Το μόνο που ζητούμε είναι 
σεβασμός στην αξιοπρέπειά 
μας. Οι αρμόδιοι οφείλουν να 
αντιληφθούν ότι οι 
αστυνομικοί δεν είναι πιόνια 
σε σκακιέρα, αλλά ένστολοι 
εργαζόμενοι με δικαιώματα».

Αυτό τονίζει η Ένωση 
Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Κοζάνης με αφορμή τα 
προβλλήματα που 
δημιουργήθηκαν με αφορμή τα 
μέτρα για τη ΔΕΘ και 
συγκεκριμένα με την 
απασχόληση της Ομάδας 
Ελέγχων Πρόληψης Τροχαίων 
Ατυχημάτων (Ο.Ε.Π.Τ.Α.), η 
οποία κλήθηκε να μεταβεί στη 
Θεσσαλονίκη, να εκτελέσει 
νυχτερινή υπηρεσία και 
αμέσως μετά να επιστρέψει 
στην Κοζάνη. Επίσης, για 
ακόμη μια φορά 
παρατηρήθηκε το φαινόμενο 
όταν η Διμοιρία Υποστήριξης 
διατάσσεται να μεταβεί για 
μέτρα τάξης στη Θεσσαλονίκη, 
η διαταγή να έρχεται πάντα την 
τελευταία στιγμή.  
Το μόνο που ζητούμε είναι 
σεβασμός στην αξιοπρέπειά 
μας. Οι αρμόδιοι οφείλουν να 
αντιληφθούν ότι οι 
αστυνομικοί δεν είναι πιόνια 
σε σκακιέρα αλλά ένστολοι 
εργαζόμενοι με δικαιώματα, 
σημειώνει το σωματείο.

Έντονη ήταν επίσης η 
αντίδραση του σωματείο με 
αφορμή τις μεταθέσεις 
συναδέλφων στις υπηρεσίες 
της Α.Δ. Κοζάνης. Οι 
περισσότερες, όπως τονίζεται, 
έγιναν χωρίς να το ζητήσουν οι 
συνάδελφοι ενώ σε καμία 
περίπτωση δεν έγιναν δεκτές 
οι ενστάσεις του εκπροσώπου 
της στο Συμβούλιο 
Μεταθέσεων, ο οποίος 
υπέβαλλε την παραίτησή του. 
Ιδιαίτερη απογοήτευση μας 
προκαλεί η στάση των 
υπολοίπων μελών, οι οποίοι 
άπαντες, όπως τονίζει το 
σωματείο, πλην του 
προεδρεύοντος Αστυνομικού 
Διευθυντή, είναι συνδικαλιστές 
αξιωματικοί και θα έπρεπε να 
επιδείξουν την απαιτούμενη 
συναδελφική αλληλεγγύη και 
δεν θα ενστερνίζονταν 
αδιαμαρτύρητα τις απόψεις του 
εισηγητή προέδρου.

Εξηγήσεις, όπως του είχε ζητή-
σει η Ένωση Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Λέσβου, έδωσε 

ο βουλευτής του ΣΥΡΙΖΑ κ. Γ. Ζερδε-
λής όσον αφορά τις δηλώσεις του 
κοινοβουλευτικού εκπροσώπου  του 
κόμματός του κ. Ν. Βούτση.

Μεταξύ άλλων σημειώνει ότι «η 
θέση της αξιωματικής αντιπολίτευ-
σης δεν εξαιρεί και δεν θα μπορού-
σε να εξαιρέσει από τον αγώνα που 
δίνει μέσα και έξω από τη Βουλή 
για την προάσπιση του λαϊκού ει-
σοδήματος του κοινωνικού κρά-
τους και τη δημοκρατία τους ένστο-
λους πολίτες αυτής της χώρας. Μια 
σύντομη αναδρομή στα πρόσφατα 

πολιτικά δρώμενα θα πείσει και τον 
πλέον δύσπιστο των πολιτών, ανε-
ξάρτητα από κομματική προτίμη-
ση, ότι βρίσκομαι εντός ενός πολι-
τικού χώρου που αγωνίζεται για τα 
δικαιώματα της εργατικής τάξης 
και για την καταπολέμηση κάθε 
φαινόμενου ρατσισμού (φυλετικού, 
θρησκευτικού και κοινωνικού).

Πιστεύω ότι θα συμφωνήσετε 
μαζί μου ότι το σώμα των αστυνομι-
κών δεν είναι απαλλαγμένο δυστυ-
χώς από μια μειονότητα επιόρκων, 
γιατί απλά δεν αποτελεί εξαίρεση 
στα φαινόμενα διαφθοράς και δια-
πλοκής που γνώρισε και συνεχίζει 
να γνωρίζει αυτός ο τόπος. Θα συμ-

φωνήσετε επίσης ότι αρκετές φο-
ρές παρατηρούνται φαινόμενα 
υπέρβασης καθήκοντος. Το τμήμα 
εσωτερικών υποθέσεων της αστυ-
νομίας έχει ερευνήσει και συνεχίζει 
την έρευνα πολλών τέτοιων υποθέ-
σεων, κάποιες εκ των οποίων έχουν 
δει κατά καιρούς το φως τη δημο-
σιότητας.

Όσον αφορά την ουσία των λεγο-
μένων του Ν. Βούτση, που αφορού-
σε συνολικά το ζήτημα της οπλο-
φορίας, ως ΣΥΡΙΖΑ-ΕΚΜ θεωρούμε 
ότι οι ένστολοι δεν πρέπει να οπλο-
φορούν εκτός υπηρεσίας και στις 
διαδηλώσεις ούτε να προσφέρουν 
ένοπλες υπηρεσίες προστασίας σε 

άτομα που για διαφόρους λόγους 
αισθάνονται την ανάγκη ένοπλης 
προστασίας, παρά του ότι οι αστυ-
νομικές αρχές έχουν αντίθετη άπο-
ψη και δεν την παρέχουν με δαπά-
νες του δημοσίου.

Όπως κάθε δημοκρατικός πολί-
της αυτής της χώρας, αναμένω με 
το ίδιο σθένος που αντιδράτε στη 
λέξη που χρησιμοποίησε ο Ν. Βού-
τσης να αντιδράσετε και στην πολι-
τική ηγεσία, η οποία είναι εκείνη 
που επιδιώκει να σας μετατρέψει 
από αστυνομικούς υπεύθυνους για 
την προστασία των πολιτών σε όρ-
γανα προστασίας διαπλεκόμενων 
συμφερόντων».

«Η Ηγεσία σας χρησιμοποιεί»
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ΣτηρίζΕί τα μΕλη τηΣ

Την υποστήριξή της εξέφρα-
σε η Ένωση Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Ροδόπης σε συ-
γκεκριμένους συναδέλφους 
που σύμφωνα με τις καταγ-
γελίες τους, έχουν αδικηθεί 
από τη διοίκηση. 
Η μια περίπτωση αφορά κα-
τάφορη καταστρατήγηση 
των εργασιακών του δικαιω-
μάτων και η δεύτερη την άδι-
κη προσωρινή μετακίνηση 
δύο συναδέλφων μας, με δι-
αδικασίες που εύκολα θα 
υποστήριζε κανείς, ότι  πα-
ραβιάζουν τα όρια της χρη-
στής Διοίκησης και σαφώς 
θίγουν την προσωπική και 
επαγγελματική τους επάρ-
κεια.
Το σωματείο τονίζει ότι την 
υποχρέωση εφαρμογής των 
Νόμων και των Κανονισμών 
την έχει και η Διοίκηση απέ-
ναντι στους διοικούμενούς 
της και όπως ορθά ελέγχει 
την πιστή εκτέλεση των υπο-
χρεώσεων του αστυνομικού 
προσωπικού, με τον ίδιο τρό-
πο είναι υποχρεωμένη πιστά 
και αμερόληπτα να διασφα-
λίζει την δικαιοσύνη και την 
προστασία των θεσπισμένων 
εργασιακών δικαιωμάτων 
μας, όπως αυτά είναι κατα-
γεγραμμένα σε Νόμους και 
Προεδρικά Διατάγματα.

αλλοπρόσαλλες μεταγωγές
Αντιπροσωπεία  του Δ.Σ. της 

Συνδικαλιστικής Ένωσης 
Αστυνομικών Αλεξανδρού-

πολης, συναντήθηκε (20 Σεπτεμβρί-
ου 2013) με τον υφυπουργό Εξωτερι-
κών κ. Άκη Γεροντόπουλο με αντι-
κείμενο τα προβλήματα που απα-
σχολούν τους αστυνομικούς τόσο σε 
τοπικό όσο και σε πανελλαδικό επί-
πεδο.

Ειδικότερα τέθηκε το θέμα της με-
ταστέγασης των υπηρεσιών της 
έδρας της Αστυνομικής Διεύθυνσης 
Αλεξανδρούπολης στο κτίριο της 
Μοριακής Βιολογίας του παλαιού 
νοσοκομείου, αν και η λύση θα ήταν 
ένα νέο Αστυνομικό Μέγαρο στο χώ-
ρο που έχει παραχωρηθεί στην Ελ-
ληνική Αστυνομία στο 3ο χλμ  της 
Επαρχιακής Οδού Αλεξανδρούπο-
λης-Παλαγίας. Επίσης, συζητήθηκε 
η ανάγκη ανέγερσης νέων εγκατα-
στάσεων στο Τελωνείο των  Κήπων 
κάτι που θα έλυνε τα μεγάλα προ-
βλήματα που δημιουργήθηκαν και 
φέτος το καλοκαίρι, όπως και στο 
παρελθόν με την  διέλευση των ταξι-
διωτών, ο εκσυγχρονισμός της υπο-
δομής και των ατομικών εφοδίων, η 
ανάγκη για άμεση υλοποίηση της 
πρότασής της για την ενίσχυση των 
υπηρεσιών του Έβρου με προσωπι-
κό που έχει τόπο συμφερόντων ή 
καταγωγή τον Έβρο, είτε με μακρο-
χρόνιες αποσπάσεις αδαπάνως για 
το Δημόσιο είτε με αναπροσαρμογή 
των οργανικών θέσεων και κάλυψή 
τους με μεταθέσεις.

«Από πλευράς του ο  κ. υφυπουρ-
γός μας διαβεβαίωσε ότι θα κάνει 
οποιαδήποτε ενέργεια επιβάλλεται 
για την προώθηση και επίλυση των 
προβλημάτων όπου είναι αυτό εφι-

κτό, λαμβανομένης πάντα υπόψη 
της κατάστασης στην οποία βρίσκε-
ται η χώρα. 

Ευχαρίστησε το ένστολο προσω-
πικό της Ελληνικής Αστυνομίας  για 
την  μέχρι σήμερα προσφορά του 
στους πολίτες  και στην χώρα μας,  
αναγνωρίζοντας ότι αυτή  επιτυγχά-
νεται μέσα από τεράστιες  δυσκολίες 
και ιδιαίτερα αντίξοες συνθήκες,  
ζήτησε δε να συνεχίσουμε με τον 
ίδιο ζήλο να προσφέρουμε τις πολύ-
τιμες υπηρεσίες Εξάλλου, το σωμα-
τείο στο πλαίσιο της συνδικαλιστι-
κής του δράσης, καυτηρίασε με έγ-
γραφό του προς τον ΓΑΔΠ Αν. Μακ. 
& Θράκης Υποστράτηγο  κ. Γεώργιο 
Σαλαμάγκα, τον τρόπο μεταγωγής 

κρατουμένων από τη Θεσσαλονίκη 
στη Δράμα, όχι με αστυνομικούς 
από τη Θεσσαλονίκη, αλλά από τα 
Τμήματα Συνοριακής Φύλαξης της 
Αστυνομικής Διεύθυνσης Αλεξαν-
δρούπολης... 

Τίθεται ζήτημα και κατασπατάλη-
σης πόρων (έπρεπε να διανύσουν 
950 χλμ) και καταστρατήγησης ερ-
γασιακών δικαιωμάτων.

Τέλος, η Συνδικαλιστική Ένωση 
εξέφρασε την αλληλεγγύη της σε 
κάθε πρωτοβουλία των εκπαιδευτι-
κών, των μαθητών, των σπουδα-
στών, των οικογενειών τους και της 
κοινωνίας, που είναι αντίθετη στην 
οπισθοδρόμηση και τη μιζέρια στο 
χώρο της εκπαίδευσης.

Συνάντηση με το Διοικητή της 
ΥΜΕΤ Αστυνομικό Υποδιευ-
θυντή κ. Γεώργιο Μπασμπα-

νά είχε το προεδρείο της Ένωσης 
Αστυνομικών Υπαλλήλων Θεσ-
σαλονίκης στις 14 Σεπτεμβρίου 
2013, υπενθυμίζοντάς του τη συνε-
χιζόμενη καταστρατήγηση του 
ωραρίου και τον μεγάλο αριθμό 
οφειλόμενων ημερησίων αναπαύ-
σεων στους συναδέλφους, καίτοι 
το πρόβλημα είχε επισημανθεί και 
τον Απρίλιο.

Η Ένωση επισημαίνει ότι δεν θα 
δεχτεί καμία άλλη παρατυπία και 
παραβίαση των εργασιακών δικαι-
ωμάτων των μελών της. Στη συνέ-
χεια, το προεδρείο συνέχισε τις 
συνδικαλιστικές συναντήσεις με 
τη Διοίκηση, που είναι απαραίτη-
τες για την ενημέρωση, επίλυση 
και διευθέτηση των προβλημάτων 
του προσωπικού. Ειδικότερα, συ-
ναντήθηκε με τον Γενικό Αστυνο-

μικό Διευθυντή Θεσσαλονίκης 
Υποστράτηγο κ. Τρύφωνα Κούκιο 
για το ίδιο ζήτημα, αλλά και για το 
σοβαρό θέμα που υπάρχει σχετικά 
με τα μέτρα τάξης στο Δικαστικό 
Μέγαρο Θεσσαλονίκης και τη διά-
θεση σε αυτά της ΥΜΕΤ. Από πλευ-
ράς μας τονίστηκε ότι θα πρέπει, 
άμεσα, να γίνει νέος προγραμματι-
σμός - εξορθολογισμός στη χρησι-
μοποίηση όλου του προσωπικού 
που μεταβαίνει, καθημερινά, για 
τη λήψη μέτρων τάξης στα δικα-
στήρια και έπειτα από σχετική αξι-
ολόγηση να μειωθεί ο αριθμός των 
αστυνομικών, καθόσον ήδη η 
Γ.Α.Δ.Θ. έχει έλλειμμα 1.200 κενών 
οργανικών θέσεων και αρκετές 
φορές παρατηρήθηκαν φαινόμενα 
διάθεσης υπερβολικά μεγάλου 
αριθμού προσωπικού, δυσανάλο-
γου με τις πραγματικές υπηρεσια-
κές ανάγκες.

Ο κ. Γενικός έδειξε άμεσα την 

κατανόησή του στο θέμα και  διέ-
ταξε από τις υφιστάμενες Υπηρε-
σίες την εκπόνηση σχετικών οδη-
γιών για την μερική απεμπλοκή 
της ΥΜΕΤ, προκειμένου να μπορέ-
σει να χορηγήσει και τις οφειλόμε-
νες ημερήσιες αναπαύσεις.

Να σημειωθεί ότι το σωματείο 
ενήργησε και με αφορμή τα μέτρα 
κατά την περίοδο της ΔΕΘ, επιση-
μαίνοντας τις διατάξεις των σχετι-
κών π.δ. που καταστρατηγούνται.

Εξάλλου, με ανακοίνωσή του 
στις 14 Ιουλίου 2013, με αφορμή 
την μη προσέλευση του υπουργού 
Δημόσιας Τάξης στο Γενικό Συμ-
βούλιο της Ομοσπονδίας, καυτηρί-
ασε τη στάση αυτή, αναφέροντας 
το θεσμικό ρόλο που υπηρετούμε 
και καλώντας τον να προβεί στην 
επίλυση των προβλημάτων και 
των αιτημάτων του συνδικαλιστι-
κού μας κινήματος.

Άλλη σημαντική ενέργεια, είναι 

η αναφορά του προς τον υπουργό 
με το αίτημα της άρσης της πει-
θαρχικής ποινής και διαθεσιμότη-
τας τεσσάρων αστυνομικών εξαιτί-
ας απόδρασης κρατουμένου. Το 
σωματείο εξηγεί λεπτομερώς τους 
λόγους που επιβάλλουν μια τέτοια 
απόφαση. Πρόκειται για κατάφο-
ρα άδικη και μονοδιάστατη απόδο-
ση ευθυνών, τονίζει το σωματείο, 
προβάλλοντας και το αυτονόητο, 
ότι ο συνάδελφος είχε το δικαίωμα 
εντός 15 ημερών από την απόδρα-
ση να συνδράμει την Υπηρεσία 
στην εκ νέου σύλληψή του ώστε να 
αποφύγει την ποινική καταδίκη.

Τέλος, πρότεινε να εξεταστεί 
από την ηγεσία το ενδεχόμενο της 
επιμόρφωσης των νεοπροαχθέ-
ντων αρχιφυλάκων στη Βέροια, 
αντί στην Κομοτηνή ώστε να διευ-
κολυνθούν οι ενδιαφερόμενοι σε 
προσωπικό – οικογενειακό και οι-
κονομικό επίπεδο.

«Λάστιχο» το ωράριο στη Θεσσαλονίκη
Συναντήσεις με τη διοίκηση είχε το σωματείο, αποσπώντας δεσμεύσεις

Πληροί  
τους όρους 
ασφαλείας 
το γήπεδο;
Έχει την απαιτούμενη άδεια και 
τηρούνται οι όροι ασφαλείας 
προκειμένου να διενεργηθεί με 
ασφάλεια ο ποδοσφαιρικός αγώ-
νας, είναι τα ερωτήματα που έθε-
σε προς τη διοίκηση η Ένωση 
Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Φωκίδας για το Δημοτικό Στά-
διο Ιτέας.

Με αφορμή τα μέτρα τάξης και 
την απασχόληση των συναδέλ-
φων το σωματείο ζήτησε εγκαί-
ρως ενημέρωση επισημαίνοντας 
τα προβλεπόμενα από τη σχετι-
κή νομοθεσία για τους όρους 
ασφαλείας και την αντιμετώπιση 
των χούλιγκανς. Μάλιστα ζητεί-
ται ενημέρωση και για το ζήτημα 
της απασχόλησης ιδιωτικών δυ-
νάμεων ασφαλείας σύμφωνα με 
τον Ν. 2727/1999 και την υπ’ 
αριθμ. 38404/2009 ΚΥΑ.

«Παρακαλούμε για τις απα-
ντήσεις σας εντός σύντομου χρο-
νικού διαστήματος καθώς η 
Ένωσή μας έχει έννομο συμφέ-
ρον και σας γνωρίζουμε ότι η 
Ένωση επιφυλάσσεται παντός 
νομίμου δικαιώματός της», ανα-
φέρεται στο έγγραφο προς την 
Α.Δ. Φωκίδας.

Συνάντηση  
με βουλευτή  
του ΣΥρίζα
Με τον βουλευτή Πρέβεζας του 
ΣΥΡΙΖΑ κ. Μπάρκα Κωνσταντί-
νο, συναντήθηκε η Ένωση 
Αστυνομικών Πρέβεζας.

Ο βουλευτής ενημερώθηκε για 
τα προβλήματα που απασχολούν 
την Αστυνομική Διεύθυνση Πρέ-
βεζας, την αποδυνάμωση των 
υπηρεσιών εξαιτίας των αποσπά-
σεων συναδέλφων στην Ξάνθη, 
τα υλικοτεχνικά προβλήματα 
εξαιτίας της μείωσης των λει-
τουργικών δαπανών καθώς και 
για το θέμα της υγιεινής και κα-
θαριότητας των κρατητηρίων τό-
σο των κρατουμένων όσο και των 
Αστυνομικών που έχουν επωμι-
στεί  την φύλαξη τους. Επίσης, του 
μεταφέρθηκε η αγωνία μας ότι 
δεν πρέπει να πληγεί άλλο το ει-
σόδημα μας και να χαρακτηριστεί 
επιτέλους το επάγγελμά μας επι-
κίνδυνο. Από την πλευρά του ο 
κύριος Μπάρκας τόνισε τον ση-
μαντικό ρόλο της Αστυνομίας για 
την εύρυθμη λειτουργία του κρά-
τους, τη θέση του ότι είναι αντίθε-
τος σε νέες περικοπές στους έν-
στολους και πως θα είναι δίπλα 
μας σε κάθε μορφή αγώνα μας 
και ότι θα βοηθήσει με όλες του 
τις δυνάμεις στην επίλυση των 
προβλημάτων μας. 
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Σε κλίμα βαθιάς περίσκεψης και 
έκδηλης ανησυχίας εξαιτίας της 
στυγερής δολοφονίας του 

35χρονου μουσικού Παύλου Φύσσα 
από τη συμμορία της Χρυσής Αυγής 
στο Κερατσίνι, πραγματοποιήθηκε 
(20-9-2013) στα Χανιά η προγραμματι-
σμένη παγκρήτια κινητοποίηση των 
ένστολων και των αποστράτων των 
Σωμάτων Ασφαλείας με κεντρικό 
σύνθημα «Φτάσαμε στα όριά μας, δεν 
θα μας αποτελειώσουν».

Εκατοντάδες συνάδελφοι κυρίως 
από την δυτική Κρήτη (Χανιά - Ρέθυ-
μνο) ανταποκρίθηκαν στο κάλεσμα  
των φορέων των εν ενεργεία και εν 
αποστρατεία συναδέλφων της Ελλη-
νικής Αστυνομίας, του Πυροσβεστι-
κού Σώματος και του Λιμενικού Σώ-
ματος-Ελληνική Ακτοφυλακή, προ-
κειμένου να στείλουν και πάλι σαφή 
μηνύματα προς τους κυβερνώντες, οι 
οποίοι για μια ακόμα φορά, όπως 
αποδεικνύεται στην πράξη, άλλα υπό-
σχονταν πριν από τις εκλογές, και άλ-
λα μέτρα εφαρμόζουν.

Η εκδήλωση διαμαρτυρίας ξεκί-
νησε από την Πλατεία Δημοτικής 
Αγοράς, όπου χαιρετισμό απηύθυ-
ναν οι πρόεδροι της ΠΟΑΣΥ κ. Χρή-
στος Φωτόπουλος, της ΠΟΕΠΛΣ κ. 
Γιώργος Δριβάκος, της ΠΕΑΛΣ κ. 
Δημήτρης Σαϊτάκης, ο αντιπρόε-
δρος της ΠΟΕΥΠΣ Μανώλης Αντω-
νακάκης, ο πρόεδρος της ΕΑΥΧ κ. 
Ιωάννης Ζερβός, της Ένωσης Πυρο-
σβεστικού Σώματος Νομού Χανίων, 
Αρης Καριωτάκης, της Ένωσης Λι-
μενικού Σώματος Δυτικής Κρήτης, 
Ιωάννης Καρτάκης, ο πρόεδρος της 
Παγκρήτιας Ένωσης Αξιωματικών 
Αστυνομίας Στυλιανός Καρακού-
δης, ο πρόεδρος της Ένωσης Συντα-
ξιούχων Αστυνομικών Νομού Χανί-
ων, Γεώργιος Ζερβουδάκης, το μέ-
λος της Διοικούσας Επιτροπής Συ-

νταξιούχων Πυροσβεστών Νομού 
Χανίων, Ιωσήφ Κουρνιδάκης, ο 
πρόεδρος του Συλλόγου Αποστρά-
των Λιμενικού Σώματος Κρήτης - 
Δωδεκανήσου Γεώργιος Περάκης 
και ο πρόεδρος της Ένωσης Απο-
στράτων Σωμάτων Ασφαλείας Ηρα-
κλείου Νικόλαος Ουρανός.

Αίσθηση προκάλεσε η απουσία των 
βουλευτών του νομού και των εκπρο-
σώπων της τοπικής αυτοδιοίκησης 
πλην του συναδέλφου αντιδημάρχου 
Δ. Αποκορώνου κ. Βαγιωνάκη Πέ-
τρου, ενώ εκπροσωπήθηκαν και 
απηύθυναν χαιρετισμό μόνο τα πολι-
τικά κόμματα ΚΚΕ και ΑΝ.ΕΛ. από 
τους κ.κ. Λουτσέτη Χαράλαμπο και 
Καπαρουδάκη Παντελή. Εκ μέρους 

του νομαρχιακού τμήματος της ΑΔΕ-
ΔΥ απηύθυνε χαιρετισμό ο κ. Ριγανά-
κος Φώτης.

Ως Ένωση Αστυνομικών Υπαλλή-
λων Νομού Χανίων, τονίσαμε ειδικό-
τερα ότι «οι μνημονιακές πολιτικές 
έδωσαν την χαριστική βολή στο εισό-
δημά μας, αλλά και στον ετοιμόρροπο 
οργανισμό της Ελληνικής Αστυνομίας. 
Μείωσαν τις λειτουργικές δαπάνες, 
επανέφεραν τους εράνους και τις δω-
ρεές για να μπορεί να κινείται ο οργα-
νισμός μας. Μπροστά στα γεγονότα 
αυτά, εμείς οι άμεσα πληττόμενοι, έν-
στολοι πολίτες, δεν μπορούμε να μεί-
νουμε αδιάφοροι. Αντιδρούμε και 
παίρνουμε θέση στο πεδίο του οικονο-
μικού σπαραγμού προκειμένου να 

αποκρούσουμε τις πολιτικές που οδή-
γησαν στην τελευταία πράξη του δρά-
ματος. Θα δώσουμε τον αγώνα μας 
μαζί με την κοινωνία. Δεν θέλουμε να 
χρησιμοποιηθούμε απέναντι στους 
συμπολίτες μας που αντιδρούν ειρηνι-
κά για το δίκαιο των αιτημάτων τους».

Μετά τις ομιλίες ξεκίνησε πορεία 
προς την Αντιπεριφέρεια Χανίων όπου 
και παραδόθηκε σχετικό ψήφισμα σε 
εκπρόσωπο του Αντιπεριφερειάρχη κ. 
Απόστολου Βουλγαράκη. Συγκινητική 
ήταν και η αντίδραση των πολιτών που 
συναντούσαν την πορεία μας οι οποίοι 
αφενός καταδίκαζαν τα μέτρα λιτότη-
τας αφετέρου ζητούσαν περισσότερη 
παροχή ασφάλειας και δήλωναν αλλη-
λέγγυοι στον αγώνα μας.

Προάγουν  
τον αθλητισμό
Πλούσια η δραστηριότητα της 
Αθλητικής Ένωσης Αστυνομι-
κών-Παράρτημα Βορείου Ελλά-
δος: Από 28 έως 30-5-2013 διε-
ξήχθη στη Θεσσαλονίκη η 
ημιτελική και τελική φάση του 
13ου Πρωταθλήματος Ποδο-
σφαίρου Αστυνομικών Διευ-
θύνσεων στο οποίο συμμετεί-
χαν 15 ομάδες. Πρωταθλήτρια 
αναδείχθηκε η ομάδα του Πα-
ραρτήματος Β.Ε., η οποία επι-
κράτησε με σκορ 1-0 και σκό-
ρερ τον Δημήτρη Γκέτσιο. Την 
απονομή του κυπέλλου έκανε ο 
Γ.Α.Δ. Θεσσαλονίκης υποστρά-
τηγος κ. Τρύφων Κούκιος, ο 
οποίος τιμήθηκε με αναμνηστι-
κή πλακέτα από την 
Α.Ε.Α./Π.Β.Ε. για την πολύχρο-
νη προσφορά του στον αστυνο-
μικό αθλητισμό, ενώ επίσης 
βραβεύτηκαν βετεράνοι ποδο-
σφαιριστές της ΠΑΕ ΑΡΗΣ, συ-
νάδελφοι Αθλητές Αστυνομι-
κοί, καθώς παιάνιζε η μπάντα 
της Ελληνικής Αστυνομίας.
Επίσης, από 31-5-2013 έως 03-
6-2013 διεξήχθη στην Αλεξαν-
δρούπολη το 10ο Πρωτάθλημα 
Καλαθοσφαίρισης Αστυνομι-
κών Διευθύνσεων Χώρας στο 
οποίο συμμετείχαν 8 ομάδες. 
Πρωταθλήτρια αναδείχθηκε η 
ομάδα της Δ.Α.Ε.Θ. επικρατώ-
ντας στον τελικό που έγινε στο 
Δ.Α.Κ. Αλεξανδρούπολης, της 
Α.Δ. Ορεστιάδος με σκορ 84-
64 ενώ το κύπελλο απένειμε 
στους νικητές ο Ταξίαρχος κ. 
Τσουκνάδης Ιωακείμ της Α.Δ. 
Αλεξανδρούπολης.
Την 08-4-2013 διεξήχθη στο 
δημοτικό γήπεδο Βρασνών φιλι-
κός ποδοσφαιρικός αγώνας με-
ταξύ της Α.Ε.Α./Π.Β.Ε. και των 
βετεράνων της Π.Α.Ε. ΠΑΟΚ 
όπου παρουσία πολλών φιλά-
θλων επικράτησαν οι παλαίμα-
χοι του ΠΑΟΚ με σκορ 3-2.
Από 26-6-2013 έως 01-7-2013 
πραγματοποιήθηκαν διεθνείς 
φιλικές αναμετρήσεις με αντί-
στοιχες ομάδες των Αστυνομι-
κών Διευθύνσεων Μόρφου και 
Λάρνακας στα πλαίσια εθιμοτυ-
πικών επισκέψεων στις πόλεις 
της Μεγαλονήσου με σκοπό την 
σύσφιξη των σχέσεων των Ελ-
λήνων και Κύπριων Αστυνομι-
κών, καθώς και την μετάδοση 
και ανάπτυξη του Αστυνομικού 
Αθλητισμού. Κατά την επίσκεψη 
από τον Πρόεδρο της Α.Ε.Α./
Π.Β.Ε. κατατέθηκαν στεφάνια 
στον Τύμβο της Μακεδονίτισ-
σας, στα Φυλακισμένα Μνήμα-
τα και στους τάφους των Ισαάκ 
και Σολωμού. 

Ο Πρόεδρος Γιάντσος Χρήστος
Αστυνομικός Υποδιευθυντής

Συνάντηση είχε το Δ.Σ.  της 
Ε.Α.Υ. Θεσπρωτίας με τον 
Αστυνομικό Διευθυντή Θε-

σπρωτίας Ταξίαρχο κ. Λελοβίτη Γε-
ώργιο, κατά την οποία τέθηκαν τα 
παρακάτω ζητήματα:

1) Στελέχωση και σχεδιασμός των 
σταθερών μπλόκων, που διατάσσο-
νται στα πλαίσια της επιχείρησης 
(Σάρισα), καθώς και οι ελλείψεις 
οχημάτων και υλικοτεχνικού εξο-
πλισμού που διαπιστώνεται να 
υπάρχουν σε αυτά. 

2) Καθορισμός με σχετική διαταγή 
των συναδέλφων που θα στελεχώ-
νουν την Διμοιρία υποστήριξης της 

Α.Δ. Θεσπρωτίας, καθώς και ο εφο-
διασμό της με κατάλληλα προστα-
τευτικά κράνη, διότι αυτά που υπάρ-
χουν λόγω φθοράς, δεν παρέχουν 
την απαιτούμενη προστασία.

3) Η ακαταλληλότητα του κτηρίου, 
στο οποίο στεγάζεται το Τμήμα Αλ-
λοδαπών Ηγουμενίας και Διαβατη-
ριακού Ελέγχου, διότι οι ανάγκες 
που καλείται να αντιμετώπιση η εν’ 
λόγω Υπηρεσία, είναι πλέον πρωτό-
γνωρες και σίγουρα τίθεται ζήτημα 
για την ασφάλεια των συναδέλφων.

4) Εφαρμογή από τους Διοικητές 
των Υπηρεσιών της Α.Δ. Θεσπρωτί-
ας των σχετικών διαταγμάτων για το 

χρόνο εργασίας του αστυνομικού 
προσωπικού.            

Αυτονόητο είναι, όπως ανακοινώ-
θηκε από το σωματείο, ότι ζητήθηκε 
η επίλυση τους, διότι οι συνάδελφοι 
μας, εξαιτίας αυτών, καλούνται να 
εκτελέσουν τα καθήκοντά τους κά-
τω από δύσκολες και πολλές φορές 
επικίνδυνες συνθήκες.       

Από την πλευρά του κ. Αστυνομι-
κού Διευθυντή, ειπώθηκε ότι θα τη-
ρηθεί η σχετική νομοθεσία για το 
χρόνο εργασίας του αστυνομικού 
προσωπικού, ενώ για το ζήτημα του 
Τμήματος Αλλοδαπών Ηγουμενί-
τσας είπε ότι ήδη έχουν γίνει σχετι-

κές ενέργειες, για την μεταστέγασή 
του στο νέο κτήριο του Λιμένα 
Ηγουμενίτσας.Επιπρόσθετα, για το 
θέμα της Διμοιρίας Υποστήριξης 
της Α.Δ. Θεσπρωτίας, διαβεβαίωσε 
ότι θα εκδοθεί σχετική διαταγή με 
την οποία θα καθορίζεται η στελέ-
χωσή της, και ότι θα γίνει σχετική 
μέριμνα για την χορήγηση νέου υλι-
κοτεχνικού εξοπλισμού.

Τέλος, από την πλευρά της Ένω-
σης γνωστοποιήθηκε προς τον 
Αστυνομικού Διευθυντή ότι τα πα-
ραπάνω ζητήματα θα εξετάζονται 
διαρκώς μέχρι την πλήρη επίλυσή 
τους. 

Επικίνδυνες συνθήκες εργασίας
Τέσσερα αιτήματα στον Α.Δ. Θεσπρωτίας

Αντιμνημονιακά μηνύματα  
και από τα Χανιά
Αντιδρούμε και παίρνουμε θέση στο πεδίο του οικονομικού μας σπαραγμού τονίζει η Ένωση Χανίων
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Με τον Γενικό Αστυνομικό Διευ-
θυντή Περιφέρειας Δυτικής 
Μακεδονίας Ταξίαρχο κ. Ηλία 

Στεφανή και τον Αστυνομικό Διευθυντή 
Γρεβενών κ. Κωνσταντίνο Νταλέτσο, 
συζήτησε (4-9-2013)  διεξοδικά τα ζητή-
ματα που απασχολούν το αστυνομικό 
προσωπικό η Ένωση Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Γρεβενών.

Κυρίαρχα τέθηκαν ζητήματα όπως, η 
επιδεικτική αδιαφορία πολιτικών και 
υπηρεσιακών παραγόντων για την επί-
λυση του χρόνιου κτιριακού προβλήμα-
τος παρότι είχαν δημιουργηθεί οι προϋ-
ποθέσεις διευθέτησής του (παραχώρηση 
κτιρίου – επαρκής χρηματοδότηση), η 
υπεραπασχόληση μεγάλου αριθμού συ-
ναδέλφων στην επιτήρηση των φυλακών 
Γρεβενών σε βάρος άλλων αστυνομικών 
δράσεων, καθώς και η μη εφαρμογή σε 
αρκετές περιπτώσεις της πρόσφατης δι-
αταγής του κ. Αρχηγού της ΕΛ.ΑΣ. για έκ-
δοση της διάταξης υπηρεσίας τουλάχι-
στον ανά διήμερο, ώστε ο κάθε αστυνο-
μικός να μπορεί να προγραμματίσει 
στοιχειωδώς την οικογενειακή και προ-
σωπική ζωή του.

«Ο κ. Γενικός ανταποκρινόμενος 
στους προβληματισμούς και τα αιτή-
ματά μας, όπως ανακοίνωσε το σωμα-
τείο, αναγνώρισε ότι πράγματι υπάρ-
χει στασιμότητα στο θέμα του κτιρια-
κού ζητήματος και κατά την πρόοδο 
της συζήτησης προκρίθηκε από όλους 
τους συμμετέχοντες ότι εφόσον η κα-
τάσταση συνεχισθεί ως έχει, θα πρέπει 
να αναζητηθούν νέοι τρόποι επίλυσής 
του. Όσον αφορά το θέμα των φυλα-
κών Γρεβενών, ανέφερε ότι έχει κατα-
βάλει κάθε δυνατή προσπάθεια ώστε 

να μην αποδυναμώνεται η Αστυνομι-
κή Διεύθυνση Γρεβενών με μετακινή-
σεις προσωπικού σε άλλες περιοχές 
της χώρας για να μπορεί να ανταπο-
κριθεί στην επιπλέον αυτή υποχρέω-
ση, η οποία αποτελεί επιλογή της κε-

ντρικής φυσικής Ηγεσίας». Τέλος, για 
το μέτρο της έκδοσης της υπηρεσίας του-
λάχιστον ανά διήμερο ανέφερε ότι θα δώ-
σει τις δέουσες εντολές για την εφαρμογή 
του σύμφωνα με όσα έχουν διαταχθεί από 
τον κ. Αρχηγό. 

Με αφορμή το περιστατικό που 
πραγματοποιήθηκε το βράδυ της 
10-8-2013 στο Κέντρο Προαναχω-

ρησιακής Κράτησης Αλλοδαπών στην 
Αμυγδαλέζα η Ένωση Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Αθηνών δηλώνει απερίφρα-
στα τη στήριξή της στους δέκα και πλέον 
Αστυνομικούς που τραυματίστηκαν αναί-
τια από τις επιθέσεις των αλλοδαπών 
κρατουμένων.

Είναι προφανές, τονίζει η Ένωση, ότι η 
συνεχόμενη είσοδος λαθρομεταναστών 
στη χώρα μας, χωρίς επαναπροώθηση στις 
χώρες από τις οποίες προήλθαν, ο πρόχει-
ρος τρόπος φύλαξης αυτών, η υπολειτουρ-
γία της FRONTEX στη φύλαξη των συνό-
ρων και γενικά η έλλειψη σχεδιασμού και 
στρατηγικής για την αντιμετώπιση αυτού 
του τεράστιου εθνικού ζητήματος από τους 
κυβερνόντες, αλλά και από τους ευρωπαί-

ους εταίρους μας, θα αυξάνει όλο και πε-
ρισσότερο τις πιθανότητες παρόμοιων 
φαινομένων στο μέλλον. 

Είναι αδιανόητο ο Έλληνας εργαζόμε-
νος Αστυνομικός να εκτελεί τα καθήκο-
ντα του με αυταπάρνηση και παρ’ όλα 
αυτά να βρίσκεται συνεχώς ανυπεράσπι-
στος στο επίκεντρο επεισοδίων λειτουρ-
γώντας ως βαλβίδα εκτόνωσης στις 
όποιες λαϊκές εξεγέρσεις και προμετωπί-
δα στα λάθη και τις παραλείψεις άλλων. 
Σε κάθε περίπτωση ο Αστυνομικός δεν 
μπορεί να είναι δεσμοφύλακας μιας χώ-
ρας «φυλακή ανθρωπίνων ψυχών».

Για την επίλυση συγκεκριμένων ζητη-
μάτων, η Ένωση είχε εξάλλου σειρά συνα-
ντήσεων με στελέχη της διοίκησης. Ειδι-
κότερα, συναντήθηκε με τον διευθυντή 
Οργάνωσης και Νομοθεσίας του Αρχηγεί-
ου της Ελληνικής Αστυνομίας Υποστρά-

τηγο κ. Λάσκαρη Αναστάσιο για το μείζον 
θέμα της θέσης σε «αυτοδίκαιη αργία», 
καθώς και με τον Γενικό Αστυνομικό Δι-
ευθυντή Αττικής Υποστράτηγο κ. Μιχαι-
ρίνα Κωνσταντίνο. Στην συνάντηση αυ-
τή τέθηκαν προβλήματα όπως η υπερερ-
γασία, η καταπόνηση του προσωπικού 
ακόμα και τους καλοκαιρινούς μήνες, οι 
συνθήκες υγιεινής σε χώρους κράτησης 
λαθρομεταναστών και η αποψίλωση υπη-
ρεσιών με τις συνεχείς μετακινήσεις.

Από τον κ. Γενικό ζητήθηκε επισταμέ-
νως η εφαρμογή του Π.Δ.394/2001 και η 
απαρέγκλιτη τήρησή του από τους διοικη-
τές των υπηρεσιών της Γ.Α.Δ.Α. 
«Έχει γίνει κατανοητό ότι στις δύσκο-
λες εποχές που ζούμε δεν διαπραγμα-
τευόμαστε τα αυτονόητα. Θα μας 
βρουν όλοι μπροστά τους», τους διαμή-
νυσε το σωματείο.

Αγελάδα  
στο κρεβάτι...
Μια αγελάδα βάρους σχεδόν ενός 
τόνου τρύπησε τη στέγη ενός 
σπιτιού στη νοτιανατολική 
Βραζιλία και έπεσε στο 
εσωτερικό του, σκοτώνοντας 
έναν άντρα που ήταν ξαπλωμένος 
στο κρεβάτι του. Η γυναίκα του 
θύματος γλίτωσε παρά τρίχα. Το 
ζώο έβοσκε σε λόφο πίσω από το 
μικρό σπίτι στην πόλη 
Καρατίνγκα, όταν πάτησε πάνω 
στην σκεπή από αμίαντο η οποία 
υποχώρησε.
Η είδηση φαίνεται πρωτοφανής 
αλλά δεν είναι. Τα τοπικά μέσα 
ενημέρωσης ανέφεραν ότι αυτό 
είναι το τρίτο παρόμοιο 
περιστατικό στην περιοχή τα τρία 
τελευταία χρόνια. Δεν 
σημειώθηκαν θύματα στα δύο 
προηγούμενα περιστατικά. Στο 
ένα δεν υπήρχε κανείς μέσα στο 
σπίτι όταν έπεσε η αγελάδα από 
την οροφή, στο δεύτερο ένα 
μωρό και ένα μικρό παιδί 
κοιμόντουσαν δίπλα στο σημείο 
όπου έπεσε το ζώο και η σωτηρία 
τους τότε χαρακτηρίστηκε ως 
θαύμα.
Η Καρατίνγκα βρίσκεται σε μια 
λοφώδη περιοχή του Μίνας 
Ζεράις, μιας πολιτείας της 
Βραζιλίας παραδοσιακά γνωστής 
για την εκτροφή βοοειδών και την 
παραγωγή γαλακτοκομικών 
προϊόντων.

Π
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Προσπάθησε να 
πουλήσει 56 κρανία
Συνελλήφθη στην Αυστρία ένας 
47χρονος, ο οποίος κατηγορείται 
ότι είχε στην κατοχή του 56 
κρανία και άλλα οστά, τα οποία 
είχε κλέψει από νεκροταφείο και 
προσπαθούσε να τα πουλήσει.
Οι αστυνομικές αρχές της χώρας 
ανακάλυψαν 56 κρανία και 55 
άλλα οστά σε «μουσείο» το οποίο 
είχε δημιουργήσει μέσα στο σπίτι 
του στην επαρχία 
Μπούργκενλαντ. Η αστυνομία 
άρχισε να ερευνά τον 47χρονο, 
όταν αυτός προσπάθησε να 
πουλήσει τρία κρανία και δύο 
οστά σε μια υπαίθρια αγορά.
Εκπρόσωπος της αστυνομίας 
δήλωσε ότι δεν είχε 
αντιμετωπίσει παρόμοιο 
περιστατικό στα 37 χρόνια της 
καριέρας του και δεν μπορούσε 
ποτέ να φανταστεί ότι αυτός ο 
άνθρωπος όχι μόνο θα συνέλεγε 
οστά, αλλά θα προσπαθούσε και 
να τα πουλήσει.

«Θα μας βρουν  
όλοι μπροστά τους»
Η Ένωση Αθηνών ενημερώνει τη διοίκηση για τα αιτήματα των συναδέλφων

Επιδεικτική αδιαφορία πολιτικών  
και υπηρεσιακών παραγόντων
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Ε
ναγωνίως παρακολουθούμε 
τις τελευταίες μέρες την με-
γαλειώδη επιχείρηση «κά-
θαρσης» της Ελληνικής 
Αστυνομίας από υποτιθέμε-

νους «θύλακες» του ναζιστικού μορ-
φώματος στην οποία διαδραματίζο-
νται πρωτοφανείς αιφνίδιες παραι-
τήσεις ανώτατων αξιωματικών, απο-
μακρύνσεις διοικητών νευραλγικών 
υπηρεσιών, ακόμη και δημοσίως 
προαναγγελθείσες έφοδοι σε φορια-
μούς αστυνομικών τμημάτων.

Δυστυχώς για μια ακόμη φορά, ένα 
μείζον κοινωνικό πρόβλημα που δεν 
μπορεί να έχει παρά μόνο πολιτική 
λύση μέσα από ευρύ διάλογο και συ-
ναίνεση όσων ασκούν θεσμικό ρόλο 
στο κοινωνικό γίγνεσθαι, μεταφέρε-
ται στην πλάτη του συνήθως υπόπτου 
υποζυγίου που λέγεται  Έλληνας 
Αστυνομικός.

Ποιον βολεύουν τα «σταγονίδια»;
 δημοκρατια

Του Χρηστου 
τριγώνη 

ΠΡΟΕδΡΟΥ ΕΑΥ 
ΓΡΕΒΕΝΩΝ 
ΓΡΑΜΜΑΤΕΑ δη-
ΜΟΣΙΩΝ ΣχΕΣΕ-
ΩΝ ΠΟΑΣΥ 
trigonischr 
@gmail.com

Του νίκου  
καραδημα 

ΑΝΑΠληΡΩΤη 
ΓΡΑΜΜΑΤΕΑ  
ΠΟΑΣΥ

Ξαφνικά και μέσα σε μια νύχτα, από 
μέχρι πρότινος αγόγγυστοι διώκτες 
του κακού και προστάτες της κοινωνί-
ας, μετατραπήκαμε σε «σταγονίδια» 
που δροσίζουν το τέρας του φασισμού. 

Όχι γιατί αυτή είναι η αλήθεια, αλλά 
γιατί έτσι βολεύει αυτούς που πραγμα-
τικά ευθύνονται  για την αναγέννησή 
του και τώρα που το αίμα έγινε ποτάμι, 
πετούν τη μπάλα στην εξέδρα...

Ά
ραγε πόσο γρήγορα ξεχά-
στηκαν οι προσπάθειες αυ-
τών των ίδιων τα παιδιών 
των ΜΑΤ και των άλλων 
υπηρεσιών που έδιναν κυ-

ριολεκτικά νυχθημερόν μάχες έξω από 
το κτίριο του κοινοβουλίου, συγκρουό-
μενοι ίσως και με τα αδέλφια τους, 
τους γονείς, αλλά ακόμη και με την 
ίδια τους τη συνείδηση, για να υπερα-
σπίσουν τον όρκο τους και την πίστη 

τους στη Δημοκρατία μας, που δεν ξέ-
ρουμε πως θα ήταν σήμερα αν είχαν 
κάνει έστω ένα βήμα πίσω;

Πόσες φορές θα πρέπει να βροντο-
φωνάξουμε ότι επιτέλους πρέπει να συ-
σταθεί μια διακομματική επιτροπή 
όλων των πολιτικών δυνάμεων, που θα 
αναδιαρθρώσει πραγματικά και όχι επι-
κοινωνιακά την Ελληνική Αστυνομία 
και που θα καθιερώσει την πλήρη αξιο-
κρατία και δικαιοσύνη στη λειτουργία 
της, ώστε τα στελέχη της να μη γίνονται 
κάθε φορά αναίτια βορά στον επικοινω-
νιακό ορυμαγδό της επικαιρότητας;

Το πρόσφατο αίτημα της ΠΟΑΣΥ για 
συνάντηση με τον Πρόεδρο της Βουλής 
και τους Αρχηγούς των πολιτικών κομ-
μάτων, δεν πρέπει να μετουσιωθεί σε 
ένα ακόμη τυπικό μήνυμα συμπαρά-
στασης και αναγνώρισης της προσφο-
ράς της Ελληνικής Αστυνομίας, αλλά 
με ευθύνη των αποδεκτών του να απο-

τελέσει το έναυσμα για μια πραγματι-
κή αστυνομική μεταρρύθμιση προς 
όφελος της κοινωνίας.

Ο 
συνάδελφος που κάθε μέ-
ρα βρίσκεται στο δρόμο 
αντιμέτωπος με το έγκλη-
μα, όταν και αν γυρίσει 
σπίτι του, δεν έχει ανάγκη 

από ευχολόγια, προσχηματικές βρα-
βεύσεις και γλυκά χτυπήματα στην 
πλάτη, ούτε περιμένει από αυτόκλη-
τους σωτήρες να του υποδείξουν τους 
ελάχιστους «κακούς» που βρίσκονται 
ανάμεσα του. Ξέρει  πολύ καλά πώς να 
τους εντοπίζει και να τους χειρίζεται 
όπως πράττει και με όλους τους υπό-
λοιπους εγκληματίες.

Έχει όμως ανάγκη να γνωρίζει ότι η 
Πολιτεία τον στηρίζει και τον εμπι-
στεύεται σε κάθε του βήμα. 

Όχι με λόγια αλλά με πράξεις.

Δ
υστυχώς, το αίμα ενός αθώου συμπολίτη 
μας, που με τα τραγούδια του πέρναγε 
αντιφασιστικά μηνύματα, έγινε αφορμή, 
όπως φαίνεται να αντιδράσει το κράτος. 

Λέω φαίνεται, διατηρώντας τις επιφυ-
λάξεις μου, γιατί είχαμε συνηθίσει να λειτουργούμε 
εν θερμώ. Ιδιαίτερα δε προβληματισμένος αισθάνο-
μαι γιατί η ασάφεια στα δύσκολα αυτά χρόνια, ενδε-
χομένως να πολλαπλασιάσει τις ανησυχίες όλων 
μας. Χωρίς να σχολιάζω ανακοινώσεις και δελτία τύ-
που ανωτέρων μου, δεν ηχεί καλώς η φράση «…αντι-
καθίστανται προκειμένου διασφαλιστεί κατ’ απόλυ-
το τρόπο η αντικειμενικότητα στην έρευνα». Χωρίς 
περαιτέρω σχόλια, η διευκρίνιση της διευκρίνησης 
που ακολούθησε, μας προϊδεάζει ότι οι μετακινήσεις 
που πραγματοποιήθηκαν δεν απορρέουν από στοι-
χεία ή ενδείξεις για επιμεμπτές συμπεριφορές… 
Προς τούτο απαιτείται ψυχραιμία και όχι έωλες πα-
ρερμηνείες.

Σαφέστατα ως αστυνομικός, ως συνδικαλιστής, αλ-
λά και ως πολίτης, πιστεύω ακράδαντα ότι η πλειονό-
τητα των συναδέλφων μου δεν αισθάνεται περήφανα 
στα ακούσματα ότι συμπράττουμε με εγκληματικές 
οργανώσεις. Αποποιούμαι δε, τον όρο σταγονίδια. 

Α
ς μη ξεχνάμε ότι και εμείς είμαστε 
αναπόσπαστο κομμάτι της Ελληνικής 
κοινωνίας με τα καλά και τα κακά της 
φυλής. Δεν είναι δυνατόν να απέχουμε 
αισθητά από την γενικότητα. Αν οι 

ενδείξεις που τυχόν υπάρχουν για κάποιους 
κατατείνουν να γίνουν αποδείξεις ας επωμισθούν 
τις ευθύνες τους καθ’ ολοκληρίαν. Καθημερινά όλοι 
οι πολίτες της χώρας γινόμαστε αυτήκοοι μάρτυρες 
ότι ορισμένοι υπενδεδυμένοι με τον μανδύα της 
πολιτικής ιδεολογίας καταλύουν την αρχή κάθε 
νομιμότητας. Η δε «κλινική» των εικόνα και χωρίς 
να είμαστε ειδικοί, είναι ορατή και 
οφθαλμοφανέστατη από όσους διαθέτουν 
τουλάχιστον έναν δέκτη στην οικία τους!

Α
νοιχτή επιστολή στους 
συντάκτες του σχεδίου 
νόμου για την 
αναδιάρθρωση απέστειλε 
ο κ. Χρ. Συνδρεβέλης:

Αξιότιμοι κύριοι,
Κατά τη «ζύμωση» του πρωτόλειου 

κειμένου του  σχεδίου νόμου που 
αφορά την αναδιάρθρωση του Οργα-
νισμού στον οποίο υπηρετούμε, δεν 
είχαμε την τύχη να δώσουμε χείρα 
βοηθείας δια  ζώσης, ως συνδικαλι-
στικός φορέας, εκπροσωπώντας τα 
συμφέροντα των συναδέλφων μας 
,πλην όμως σύμφωνα με τις προφο-
ρικές διαβεβαιώσεις σας, οι γραπτές 
προτάσεις μας, έχουν ληφθεί υπόψη.

Είναι αντιληπτό ότι είναι πρακτικά 
αδύνατο να υιοθετηθούν οι προτά-
σεις μας καθολικά διότι πιθανότατα 
να έχουμε διαφορετική θέαση των ζη-
τημάτων που ταλανίζουν τον οργανι-
σμό της ΕΛ.ΑΣ. σίγουρα όμως αμφό-
τεροι αγωνιούμε και προσπαθούμε 
για την καλύτερη λειτουργία του Σώ-
ματος, ο καθένας από το δικό του με-
τερίζι.

Όμως προσφορά στο Σώμα και 
στην κοινωνία αδιαμφισβήτητα πα-
ρέχει και ο σύγχρονος αστυφύλακας. 
Είναι εκείνος ο νέος που αν και κατέ-
χει τα προσόντα να εισαχθεί εξαιτίας, 
της υψηλής βαθμολογίας που συγκε-
ντρώνει στις πανελλήνιες εξετάσεις, 
σε  οποιαδήποτε πανεπιστημιακή 
σχολή, επιλέγει συνειδητά να εισέλ-
θει στην Αστυνομική Ακαδημία, 
απαρνούμενος την ανέμελη φοιτητι-

Όχι έωλες παρερμηνείες Χρωστάμε πολλά  
στους αστυφύλακες

Του Χρήστου  
συνδρεβελη 

ΠΡΟΕδΡΟΥ 
ΠΡΟΣΩΡΙΝηΣ 
δ.Ε. ΕΑΥ  
Ν/Α ΑΤΤΙΚηΣ

κή ζωή, στερούμενος τα φοιτητικά 
χρόνια και αργότερα ενδεχομένως με 
την άσκηση των καθηκόντων του, αν 
σταθεί άτυχος, να στερηθεί και την 
ίδια του την ζωή στο βωμό του καθή-
κοντος.

Ε
ίναι εκείνος που αποφοιτά 
από την υπερδιετή σχολή 
του και εν συνεχεία 
τοποθετείται σε Υπηρεσίες 
για να εκτελέσει όλη την 

γκάμα του καθηκοντολογίου  της ΕΛ.
ΑΣ. Πότε σκοπός, πότε αξιωματικός 
υπηρεσίας, πότε  οδηγός …ανάλογα τις 
ανάγκες. Είναι  εκείνος που του 
προσφέρουμε λίγα και του ζητάμε τα 
περισσότερα.Είναι εκείνος που ακόμα 
δεν του έχουμε προσφέρει την 
βαθμολογική και μισθολογική εξέλιξη 
που του αρμόζει... Ισως για κάποιους  
ελαχίστους ευτυχώς, να αποτελεί τον 
τελευταίο «τροχό της αμάξης» για 
τους πολλούς, όμως, είναι η αιχμή του 
δόρατος.

Για τον νέο αυτό Αστυφύλακα, όμως, 
ανεξάρτητα της διαφορετικής οπτικής 
γωνίας που μπορεί να έχουμε για την 
καλύτερη λειτουργία του Σώματος, εί-
ναι υποχρεωτική η σύγκλιση απόψε-
ων που αφορούν την αναγνώριση του 
έργου του και που σε καμιά περίπτω-
ση δεν επιτυγχάνεται αυτή όταν κατη-
γοριοποιούμε προς τα κάτω τη Σχολή 
που τον εκπαίδευσε να προσφέρει όλα 
τα παραπάνω… 

ΔΕΝ ΕΙΝΑΙ  Ι.Ε.Κ,  Η  ΣΧΟΛΗ ΑΣΤΥ-
ΦΥΛΑΚΩΝ, κύριοι.

 διοικηση  προσφορα υπηρεσιών
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Σ
υναδέλφισσες και συνά-
δελφοι πολλά είναι τα προ-
βλήματα που μας απασχο-
λούν και που επιζητούν 
άμεσης επιλύσεως και για 

τα οποία πρέπει τόσο η Ομοσπονδία 
όσο και η Ένωση Αστυνομικών 
Υπαλλήλων Αθηνών να κινηθούν 
προς την κατεύθυνση αυτή το προ-
σεχές μέλλον, όπως:

τροποποίηση – βελτίωση  
των διατάξεων του κώδικα 
μεταθέσεων  
(π.δ. 100/2003)
1. Εξτρά μοριοδότηση των υπηρε-
τούντων συναδέλφων στην Αττική 
λόγω δυσμενών συνθηκών εργασίας 
και επικινδυνότητας. 
2. Συμπληρωματικές μεταθέσεις και 
για τους κατέχοντες οργανική θέση 
Αρχιφύλακα – Ανθυπαστυνόμου. 
3. Υπολογισμός σε κάθε Αστυνομική 
Διεύθυνση με βάση την υπάρχουσα 
και όχι την προβλεπόμενη δύναμη 
για καλύτερη κατανομή του προσω-
πικού αναλογιζομένων και των 
υπαρχόντων συνθηκών και ιδιαιτε-
ροτήτων κάθε νομού.
 4. Στις αμοιβαίες μεταθέσεις να εί-
ναι δυνατόν μόνο ο ένας να έχει τό-
πο συμφερόντων (και όχι και οι δύο 
όπως ισχύει σήμερα), αφού στην ου-
σία δεν επηρεάζεται σε κάτι η Υπη-
ρεσία και οι περισσότεροι συνάδελ-
φοι κατάγονται από την επαρχία την 
οποία έχουν και ως τόπο συμφερό-
ντων (αφορά κυρίως τους υπηρετού-
ντες συναδέλφους στην Αττική).
5. Να υπάρχει πρόβλεψη για ελάχι-
στο αριθμό μετατιθέμενων κατ’ έτος 
αστυνομικών για να μπορούν και οι 

Προτάσεις για την ανακούφιση των συναδέλφων
 εργασιακα

Του Χύτα  
κωνσταντίνου 

ΑΝΑΠλ. ΓΕΝΙΚΟΥ 
ΓΡΑΜΜΑΤΕΑ  
ΤηΣ Ε.ΑΣ.Υ.Α. 

Του Χρυσάφη 
γρηγορίου 

ΤΑΜΙΑ  
ΤηΣ Ε.ΑΣ.Υ.Α. 

βαθμολόγιο 
Θα μπορούσε να γίνει μια προσεκτική 
ανασύνθεση του βαθμολογίου για γρη-
γορότερες βαθμολογικές προαγωγές - 
περαιτέρω βαθμολογική εξέλιξη του 
αστυνομικού προσωπικού (κυρίως του 
χαμηλόβαθμου).

αναδιάρθρωση των υπηρεσιών 
Η προτεινόμενη από το Υπουργείο ανα-
διάρθρωση υπηρεσιών, στην ουσία 
πρόκειται για μια αναδιάταξη σε επιτε-
λικό επίπεδο των υπηρεσιών του Αρχη-
γείου με μεγέθυνση της πολυπλοκότη-
τας και κίνδυνο να υπάρξουν τρεις δια-
φορετικές αστυνομίες. Δεν αναφέρεται 
πουθενά κάποιο σύστημα, μονάδα, 
υπηρεσία, συμβούλιο ή κάποιος έγκυ-
ρος τρόπος ανεξάρτητης παρακολού-
θησης της εγκληματικότητας, δεν αλ-
λάζει ο τρόπος επιλογής της ηγεσίας, 
δεν αλλάζει τίποτα ούτε στο βαθμολό-
γιο και είναι φανερή η τάση για υπερ-
συγκεντρωτισμό αρμοδιοτήτων στο κέ-
ντρο, σε βάρος των Περιφερειών και 
των Αστυνομικών Διευθύνσεων.

Για τις προτάσεις περί των επιμέρους 
στόχων της αναδιάρθρωσης, αυτοί θεω-
ρούμε ότι πρέπει να είναι: 

 η επίτευξη της δυνατότητας της Αστυ-
νομίας να ανταποκρίνεται στο συντο-
μότερο δυνατό χρόνο στις κλήσεις των 
πολιτών για βοήθεια. 

 η αύξηση των αστυνομικών στο δρόμο.
 η εξασφάλιση σε κάθε περίπτωση της 

νομιμοποιημένης δράσης της Αστυνο-
μίας (π.χ. χρήση όπλων).

 η μείωση της γραφειοκρατίας που τα-
λαιπωρεί αφάνταστα αστυνομικούς και 
πολίτες. Η αναβάθμιση της εφαρμογής 
του Police on Line, η απλοποίηση των 
γραφειοκρατικών διαδικασιών και ο 

απεγκλωβισμός χιλιάδων αστυνομι-
κών που απασχολούνται με γραφειο-
κρατικά καθήκοντα, πρέπει να αποτε-
λούν ένα σοβαρό στρατηγικό στόχο.

 ορθολογική εκμετάλλευση της σύγ-
χρονης τεχνολογίας, η οποία θα οδηγεί 
στην εξοικονόμηση κόστους και προ-
σωπικού, αλλά και στην αύξηση της 
αποτελεσματικότητας. Π.χ. η φρούρη-
ση στόχων, που μπορεί να επιτευχθεί 
καλύτερα με τη χρήση τεχνικών μέσων. 

 η βελτίωση των συνθηκών εργασίας 
των αστυνομικών. Ένας πιεσμένος, 
στρεσαρισμένος, χαμηλά αμειβόμενος 
και κοινωνικά περιθωριοποιημένος 
αστυνομικός, δεν είναι δυνατόν να εί-
ναι ένας καλός αστυνομικός.

 αναβάθμιση της εκπαίδευσης του συ-
νόλου του προσωπικού, σε όλες τις 
βαθμίδες.

 η αποκομματικοποίηση της Αστυνο-
μίας.

 Επιτέλους να απεγκλωβιστεί η Αστυ-
νομία από τα ξένα προς αυτή καθήκο-
ντα (πάρεργα) π.χ. διαβατήρια, ταυτό-
τητες, ζητήματα οικοδομικών παραβά-
σεων, επίδοση δικογράφων κλπ.

 Να προωθηθεί νομοθετική διάταξη 
που θα απαγορεύει πλέον στους απο-
στρατευθέντες ανώτατους αξιωματι-
κούς τουλάχιστον την πρώτη πενταετία 
από την έξοδό τους από την Ελληνική 
Αστυνομία, να προσλαμβάνονται από 
επιχειρηματίες.

κρίσεις – προαγωγές 
Όσον αφορά τις κρίσεις, να παρίσταται 
εκπρόσωπος των συνδικαλιστικών Ορ-
γανώσεων των Ομοσπονδιών των 
Αστυνομικών, ώστε διασφαλίζεται και 
να ελέγχεται το αδιάβλητο αυτών για 
ευνόητους λόγους.

Ο
κατήφορος για το πάλαι 
ποτέ κραταιό Μετοχικό 
Ταμείο Στρατού συνεχίζε-
ται. Η ελεύθερη πτώση 
που ξεκίνησε ουσιαστικά 

πριν από αρκετά χρόνια, εντείνεται με 
μια  νέα περικοπή του μερίσματος 
(αναδρομικά 9% από 1-1-2013,) αλλά  
και την  διαπιστωμένη  αδυναμία, τόσο 
της Διοίκησης του Ταμείου όσο και 
της πολιτικής Ηγεσίας του ΥΠΕΘΑ, να 
λάβουν  σοβαρά παρεμβατικά μέτρα, 
τέτοια που θ’ αντιμετωπίσουν άμεσα 
το πρόβλημα ώστε να υπάρξει μακρο-
χρόνια βιωσιμότητα. Εθελοτυφλούν 
όσοι πιστεύουν ότι τα μέτρα της τε-
λευταίας διετίας (οι δυο μειώσεις κατά 
50% του μερίσματος, που το συρρί-
κνωσαν σε «χαρτζιλίκι»  αποτελεί  πα-
νελλαδική επιτυχία ), η αύξηση των ει-
σφορών καθώς και οι γενικές, αόρι-
στες εισηγήσεις, για εξεύρεση νέων 

Τίτλοι τέλους;
 μ.τ.σ.

Του αντώνη 
ΖαΧαριου-
δακη 

ΑΝΤΙΠΡΟΕδΡΟΥ 
ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΩΝ 
ΠΟΑΣΥ

πόρων έδωσαν λύση στο πρόβλημα. 
Xρόνιες οι αδυναμίες των Διοικήσεων. 

Παρουσίαση ανακριβών ή ελλιπών στοι-
χείων, καμία εξυγίανση για τις πράξεις 
και παραλείψεις των Διοικήσεων, επιμε-
λής απόκρυψη εκθέσεων επιτροπών, 
προνομιακή εξαγορά μερισματικών 
βαθμών. Ρεμούλα, κακοδιαχείριση, 
ασύλληπτη παρανομία,  ξεπούλημα Γενι-
κής Τράπεζας με ζημιά (πιστοποιήθηκαν 
και από το πόρισμα των επιθεωρητών  
που βρίσκεται στην δικαιοσύνη) , θα συ-
νεχιζόταν να αγνοούνταν εάν δεν έφθανε 
το Ταμείο σε πλήρη αδυναμία να αντα-
ποκριθεί και με το φάντασμα του «μαύ-
ρου στην οθόνη», να πλανάται. Κατάρ-
ρευση λόγω των μεγάλων δήθεν μερι-
σμάτων, όπως διατείνονται.

Και εδώ αναρωτιέται κανείς εάν οι αι-
σιόδοξες προβλέψεις, ότι δεν θα γίνει  
περικοπή το 2014 θα δικαιωθούν,  όταν 
είναι γνωστό ότι τα έσοδα συρρικνώνο-

νται, τόσο από τη μείωση των εισφορών 
τόσο από τους «μηδενικούς κοινωνικούς 
πόρους των εξοπλιστικών προγραμμά-
των», όσο και από την εν μέρη αναστολή 
προσλήψεων στον Στρατό και την πλήρη 
στην ΕΛ.ΑΣ. Και αν το ΒΟΕΑ της περιό-
δου έως το 2012 πληρώθηκε μέσω κρατι-
κής χρηματοδότησης, μειωμένο φυσικά 
και αυτό, ποιος πιστεύει ότι θα δοθεί νέα 
χρηματοδότηση για να πληρωθεί το μέ-
ρισμα του 2013, όταν χρειάζονται 103 
εκατ . ευρώ και τα έσοδα θα φθάσουν το 
περισσότερο τα 90 εκατομμύρια;

Κ
αι μέσα σ’ αυτό το κλίμα οι 
επιπόλαιες μονομερείς 
προτάσεις δημιουργούν 
κλίμα εσωτερικού αυτομα-
τισμού, οι οποίες υποθάλ-

πονται από μια μικρή μερίδα,   καθώς 
συνεχίζουν να αγνοούν ότι το ΜΤΣ δεν 
είναι το κέντρο του κόσμου μέσα στο 

οποίο  οφείλουν να κινούνται όλοι.  
Σχοινοβατώντας πάνω σε ιδέες «περί 
επικουρικότητας», «περί ενοποίησης 
όλων των μετοχικών των Ε.Δ.», «περί 
ένταξης στο ΕΤΕΑ» κ.λπ. το πρόβλημα 
γιγαντώνεται και κάθε μέρα που περνά 
φέρνει πιο κοντά τους «τίτλους τέ-
λους». Τίτλοι τέλους για το πρώην «δια-
μάντι»  των μετοχικών Ταμείων, οι 
οποίοι σύμφωνα με τον πρώην Πρόε-
δρο αναμένονται το έτος 2017.   

Μόνο  μια ανεξάρτητη διοίκηση στην 
οποία θα συμμετέχουν όλες οι κατηγορί-
ες μερισματομετόχων μπορεί να καταρ-
τίσει μια λεπτομερή μελέτη των δεδομέ-
νων, να εξετάσει την πραγματική κατά-
σταση και να προσπαθήσει την εξυγίαν-
ση. Δεν απορρίπτουμε την συνέχιση της 
λειτουργίας ενός βιώσιμου μετοχικού 
ταμείου στο όνομα άγνωστων σε μας και 
πρόχειρων επανιδρύσεις που μπορεί να 
οδηγήσουν σε οριστικό αφανισμό.  

συνάδελφοι να προγραμματίζουν την 
προσωπική και οικογενειακή τους 
ζωή και να μην παρατηρούνται φαι-
νόμενα μηδενικών θέσεων για την 
επαρχία. 
6. Ξεχωριστή επετηρίδα για τους πο-
λύτεκνους, τρίτεκνους, αναπηρίας 
μέλους οικογενείας και διαζευγμέ-
νους με επιμέλεια τέκνου.
7. Ξεχωριστή επετηρίδα για Ειδικούς 
Φρουρούς που γίνονται Αστυφύλα-
κες, ώστε να διατηρούν την οργανική 
θέση του Ειδικού Φρουρού και να με-
τατίθεται ως Ε.Φ. και όχι ως Αστυφύ-
λακες.
8. Αυστηρή τήρηση της αναλογικότη-
τας στον αριθμό των θέσεων που 
προκηρύσσονται βάσει του αριθμού 
των Ε.Φ. και του αριθμού των Αστυ-
φυλάκων που υπηρετούν στην ΕΛ.ΑΣ.

&
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«Η πολιτεία δεν θα είναι αγνώ-
μων απέναντι στους ένστολους» 

είπε κατά την ομιλία του στα εγκαίνια 
της ΔΕΘ ο κ. πρωθυπουργός, αλλά δεν 
διευκρίνισε πότε και πώς θα αποκα-
ταστήσει τις αδικίες. Ίσα ίσα, μας 
άφησε με την αγωνία, λέγοντας αορί-
στως ότι ένα μέρος από το πρωτογε-
νές πλεόνασμα θα χρησιμοποιηθεί 
για να υπάρξουν παροχές: «σε «χαμη-
λοσυνταξιούχους, ένστολους, πετρέ-
λαιο, θα δούμε». 

Ε, λοιπόν, εγώ συμμετείχα στη 
διαδήλωση της Θεσσαλονίκης 

και σας διαβεβαιώνω ότι το χάρη-
κα, παρά τις γκρίνιες και τις μεμψι-
μοιρίες των φίλων μου. «Είμαστε 
πολλοί;» «Είμαστε λίγοι;» «Γιατί δεν 
είμαστε περισσότεροι;» κλπ. Ούτε ο 
Άδωνις να ‘ταν με το διαδηλώμε-
τρο, ανά χείρας, να μας δείξει τι εστί 
βερίκοκο... 

Κάθε εποχή έχει και τις διαδη-
λώσεις της. Σήμερα, στην εποχή 

της «κωλοτούμπας» ή της πολιτικής 
αμετροέπειας κατ’ άλλους, θέλει δου-
λειά πολλή για να πετύχεις το στόχο 
σου.

Κάποτε αμφισβητήθηκε έντο-
να η αναγκαιότητα του εκδη-

μοκρατισμού της Ελληνικής Αστυ-
νομίας, ως μια διαρκής διαδικασία 
βελτίωσης των συνθηκών λειτουρ-
γίας ενός Οργανισμού με ιδιαιτερό-
τητες και εσωτερικές ευαισθησίες. 
Το θεωρούσαν υπερβολή, αλλά και 
τώρα που τα προβλήματα έχουν 
οξυνθεί ακόμα περισσότερο, διαπι-
στώνω ότι υπάρχουν ισχυρές 
...αντιστάσεις.

Εννοείται ότι παραμένω αθερά-
πευτα ασυμβίβαστος με την κρι-

τική εξ αποστάσεως και εκ τους 
ασφαλούς και κυρίως με την τακτική 
των ανωνύμων συμβουλατόρων που 
δεν παραλείπουν να χύνουν από το 
διαδίκτυο δηλητήριο, χωρίς να έχουν 
το θάρρος να μιλήσουν επωνύμως.

Το συνδικαλιστικό μας κίνη-
μα να μη λησμονούμε ότι με 

τους αγώνες του διαχώρισε 

έγκαιρα τη θέση του από κάθε 
απόφαση που υπονομεύει τη εύ-
ρυθμη λειτουργία της Ελληνικής 
Αστυνομίας. Είχε καλέσει τους 
κυβερνητικούς βουλευτές να μην 
ψηφίζουν τις περικοπές, αλλά 
παρεξηγήθηκε. Ενοχλήθηκαν 
πολλοί και για πολλά, αλλά με την 
ενόχληση θα μείνουν. Αν και τώ-
ρα τελευταία κάποιοι προσχω-
ρούν στο αντιμνημονιακό μπλοκ, 
δηλώνοντας ότι θα διώξουν κι 
αυτοί το μνημόνιο...

Και επί τη ευκαιρία: με την ανα-
διάρθρωση τι γίνεται; Η εξό-

φθαλμη συρραφή -με τη μέθοδο της 
αποκοπής και επικόλλησης άρθρων 
και παραγράφων, διατάξεων και 
υποπαραγράφων, των ισχυόντων 
νομοθετημάτων-, δεν αποτελεί και-
νοτομία. Το ξανασκέφθηκαν στα επι-
τελεία μετά τις ενστάσεις και κά-
ποιων Γενικών Διευθυντών. Να δού-

με τελικά τι μας επιφυλάσσει το 
φθινόπωρο. Η ΠΟΑΣΥ προτείνει, 
πάντως, απόσυρση του κειμένου και 
διάλογο από μηδενική βάση.

Συνδικαλιστικές διώξεις, νου-
θεσίες, γνωμοδότηση ΝΣΚ για 

τη στολή κλπ. Ο δρόμος είναι μα-
κρύς και δύσκολος. Πολλά τα αιτή-
ματα, μεγάλη η απροθυμία των 
κυβερνώντων να τα συζητήσουν. 

Ο παραλογισμός που συνοδεύ-
ει πολλές αποφάσεις στην επο-

χή των μνημονίων και της τρόικας, 
ευτυχώς δεν επηρέασε την κρίση του 
Πρωτοβάθμιου Πειθαρχικού Συμ-
βουλίου, που αθώωσε παμψηφεί την 
πρόεδρο της Ροδόπης Σταυρούλα 
Τζατζανά για τη γνωστή διαμαρτυ-
ρία έξω από τις Σχολές της Κομοτη-
νής, πριν ένα χρόνο. 

Μια ανεκπαίδευτη αστυνομία, 
ένας προβληματικός μηχανι-

σμός ελέγχου και απόδοσης ευθυ-

νών, είναι φυσικό να αφήνει περι-
θώρια για την εμφάνιση όχι μόνο 
διεφθαρμένων αστυνομικών, αλλά 
και επικίνδυνων επιχειρησιακά 
αστυνομικών, διότι ο αστυνομικός 
καλείται να ασκήσει νόμιμη βία. 
Όταν δεν είναι σωστά εκπαιδευμέ-
νος, δεν παίζει μόνο τη δική του 
ζωή κορώνα γράμματα, αλλά θέτει 
σε κίνδυνο και τις ζωές των συνα-
δέλφων του.

Καιρός ήταν να ασχοληθεί η πο-
λιτεία στα σοβαρά με τις εγκλη-

ματικές ενέργειες που έχουν καθα-
ρά ρατσιστικά και ναζιστικά κίνη-
τρα. Από το σημείο όμως αυτό, μέχρι 
το να στιγματίζεται αδιακρίτως η 
Ελληνική Αστυνομία για ανοχή, κά-
λυψη, συγκάλυψη κλπ, πάει πολύ. 
Άσε που κάποιοι «παπαγάλοι» ανα-
ζήτησαν ευθύνες και από τον αστυ-
νομικό συνδικαλισμό!  Και μνήμη 
και γνώση έχουμε.

Οι Ένοπλες Δυνάμεις 
και η Αστυνομία έχουν 
εκδημοκρατιστεί  
και δεν είναι αυτοί  
που αποτελούν κίνδυνο  
για τη δημοκρατία.

Η συντριπτική 
πλειοψηφία  
των γυναικών  
και των ανδρών  
της Αστυνομίας κάνουν 
σωστά τη δουλειά τους, 
υπό δυσχερέστατες 
συνθήκες. 

&Είπαν 
Εγραψαν

Αλέξης Τσίπρας
προεδροσ  
του συριΖα

Νίκος Δένδιας 
υπουργοσ 
δημοσιασ ταξησ

εκΚΕΝΤΡΙκόs
ΜΕ ΑπΙσΤΕυΤη 
ΤΑχυΤηΤΑ σε σχέση με 
ό,τι συνέβαινε ως τώρα, 
αστυνομικές δυνάμεις 
ελέγχουν γραφεία και 
υπόπτους της Χρυσής Αυγής 
για τέλεση εγκληματικών 
πράξεων. Είναι σαφές ότι 
υπήρξε πολιτική απόφαση 
για να ενεργοποιηθεί σε 
τέτοια έκταση η Ελληνική 
Αστυνομία και όσοι 
συντηρούν τη φλυαρία περί 
«σταγονιδίων» δεν 
προσφέρουν καλές 
υπηρεσίες. Αν νομίζουν ότι 
υπήρχε ανοχή ή οτιδήποτε 
άλλο στο παρελθόν, ας 
αναζητήσουν γιατί υπήρχε 
αυτή η αίσθηση και ποιους 
συνέφερε να υπάρχει.

Όσο κι αν γκρινιάζουμε για τα 
κακώς κείμενα του συνδικα-
λισμού μας, η αλήθεια είναι 

μια: Οι δυναμικές κινητοποιήσεις 
των ενστόλων της περιόδου 2010-
2012 μπορεί να μην απέτρεψαν τη 
σφοδρότητα των οικονομικών πε-
ρικοπών που θεσμοθετήθηκαν με 
τα μνημόνια, αδιακρίτως για όλους 
τους δημοσίους υπαλλήλους, συνέ-
βαλαν ωστόσο στην ανάπτυξη συ-
νολικά των κοινωνικών αγώνων 
του λαού μας με αποτέλεσμα τη δη-
μιουργία ενός αποτρεπτικού για τη 
λήψη νέων μέτρων αντικυβερνητι-
κού-αντιμνημονιακού κλίματος.

Η αγανάκτηση και η οργή των πο-
λιτών μετατράπηκαν σε κυματο-
θραύστη των ορέξων των τροϊκανών 

για πιθανές νέες βίαιες περικοπές 
στο δημόσιο, αλλά και για την άμεση 
εφαρμογή της ρύθμισης που προ-
βλέπει τη θέσπιση νέου μισθολογίου 
στα Σώματα Ασφαλείας. 

Σύμφωνα με τις διατάξεις του 
Ν.4093/2012, όπως αυτός επι-
καιροποιήθηκε το Φεβρουά-

ριο του 2013, η κυβέρνηση οφείλει 
βέβαια να θεσπίσει νέο μισθολόγιο 

στους ένστολους με περαιτέρω 
εξοικονόμηση 88,2 εκατ. € σε όσους 
υπηρετούν και κατά 161,8 εκατ. € 
στους συνταξιούχους, ποσά που θα 
πρέπει να προέλθουν μέσω της κα-
τάργησης των αυτόματων μισθολο-
γικών προαγωγών, όπως χαρακτη-
ριστικά αποτυπώνεται στο μνημό-
νιο συνεργασίας του Αυγούστου 
του 2010.  Οι δεσμεύσεις της ηγεσί-

ες είναι ότι αυτό το μέτρο δεν έχει 
ληφθεί υπόψη κατά την κατάρτιση 
του προϋπολογισμού του υπουργεί-
ου Δημόσιας Τάξης.

Αυτό δεν σημαίνει, ωστόσο, ότι στο 
υπουργείο Οικονομικών δεν προω-
θούν τα σχέδιά τους. Είναι γνωστό 
ότι έχει συσταθεί υπηρεσιακή επι-
τροπή η οποία εξετάζει διάφορα σε-
νάρια νέου μισθολογίου και δεν απο-

κλείεται να υπάρξει απόλυτος αιφνι-
διασμός του συνδικαλιστικού κινή-
ματος, με το γνωστό εκβιασμό της 
κοινωνίας συνολικά ότι απαιτούνται 
νέα μέτρα για να πάρουμε τη δόση... 
Η τρόικα επέστρεψε και είναι γνω-
στό ότι ζητά και πάλι να τηρηθούν τα 
συμφωνημένα, δηλαδή θυσίες από 
τα συνήθη «υποζύγια».

Ανησυχητική είναι εξάλλου 
και η αδυναμία της Ηγεσίας 
να παρουσιάσει έργο ανα-

κούφισης των συναδέλφων με οι-
κονομικά προβλήματα εξαιτίας δα-
νειακών υποχρεώσεων και άλλων 
οικογενειακών προβλημάτων (μέ-
τρα υγιεινής και ασφάλειας, λει-
τουργία λεσχών, μέτρα διευκόλυν-
σης δανειοληπτών κλπ). 

«Στοπ» σε νέα μέτρα
 ΑΤ-ΑξΙΕσ

( (Χρυσά κελιά ...
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